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πλειστηριασμοί και στην Αχαΐα για χρέη
Είναι χαρακτηριστικό 

πάντως ότι για την 
στάση των funds έχει 
λάβει ήδη θέση και η 
Ολομέλεια των Δικη-

γορικών Συλλόγων της 
χώρας, διαπιστώνο-

ντας αντιδεοντολογικές 
συμπεριφορές. Χα-
ρακτηριστική η πε-

ρίπτωση ιδιώτη στην 
Πάτρα, που τυχαία 

ανακάλυψε ότι το κα-
τάστημά του είχε βγει 

σε πλειστηριασμό, 
καθώς η ειδοποίηση 
επιδόθηκε σε άλλη 

διεύθυνση από αυτή 
που είχε δηλώσει.

Συνεχίζονται με αμείωτους ρυθμούς οι πλει-
στηριασμοί και στην Αχαΐα με αποτέλεσμα να 
κινδυνεύουν να χάσουν την περιουσία τους 
εκατοντάδες συμπολίτες. 
Οι δικηγόροι πάντως διαμαρτύρονται καθώς 
δεν έχουν τη δυνατότητα ούτε επικοινωνίας 
με τα funds και το χειρότερο ούτε ρύθμισης 
των οφειλών για λογαριασμό των πελατών 
τους, σε μια ύστατη προσπάθεια διάσωσης 
των περιουσιών τους. 
Συνολικά από τον Φεβρουάριο μέχρι και τον 
Σεπτέμβριο έχουν προγραμματιστεί 174 πλει-
στηριασμοί και ήδη αρκετοί έχουν ολοκλη-
ρωθεί. Οι διαδικασίες γίνονται με ηλεκτρονι-
κό τρόπο και μέσα σε ελάχιστα λεπτά ακίνητα 
που αποκτήθηκαν με πολύ κόπο αλλάζουν 
χέρια, λόγω χρεών που δεν τακτοποιήθηκαν.

Χιλιάδες οι κενές 
θέσεις εργατών γης 
Περί τα 25 χιλιάδες αιτήματα για 
την κάλυψη θέσεων εργασίας 
αγροτών γης στη Δυτική Ελλά-
δα, ωστόσο μόνο το 40% των 
εργοδοτών θα καλυφθεί.

Βράβευση 
για την TERRA+ 
Η πλατφόρμα TERRA+, που ενι-
σχύει την ιχνηλασιμότητα και τη 
διαφάνεια της εφοδιαστικής αλυ-
σίδας, στους βραβευθέντες του 
«INTECMED».

Γενική Συνέλευση 
ΣΕΒ&ΠΔΕ 
την Κυριακή

Σελ. 3 Σελ. 15 Σελ. 3, 4

> Πολλές περιουσίες αναμένεται να χαθούν ηλεκτρονικά το επόμενο διάστημα

Σελ. 12-13

12.000 άτομα 
στο Φεστιβάλ

Μεγάλη επιτυχία σημείωσε το 
Helmos Mountain Festival που 
για πρώτη φορά διοργανώθηκε στα 
Καλάβρυτα από το Χιονοδρομικό 
Κέντρο Καλαβρύτων, υπό την αι-
γίδα του Δήμου Καλαβρύτων και 
της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας, 
καθώς συγκέντρωσε πάνω από 
12.000 άτομα από όλη την Ελλάδα 
αλλά και την Κύπρο.

Σελ. 10

Επένδυση 
1,2 εκ. ευρώ 
Στην επέκταση της αποθήκης 
του εργοστασίου στην Πάτρα, 
προχώρησε η Αθηναϊκή Ζυθο-
ποιία, επένδυση 1,2 εκ. ευρώ.

Σελ. 11

Καλάβρυτα
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ολοΓραφία
Του Παναγιώτη Γιαλένιου

> Μια σημαντική διάκριση για τον φωτογράφο του Ινστιτούτου, Λάμπρο Λογοθέτη. Πρώτο βρα-
βείο στον πανελλήνιο φωτογραφικό διαγωνισμό «Natura 2000-Click στη φύση» στην κατηγορία 
«Πτηνά-Ζώα-Φυτά». Ο διαγωνισμός διοργανώθηκε από το WWF Ελλάς, σε συνεργασία με το πε-
ριοδικό Φωτογράφος, στο πλαίσιο του προγράμματος LIFE-IP 4 NATURA. Ο Λάμπρος ξεχώρισε 
ανάμεσα σε χιλιάδες συμμετέχοντες φωτογράφους με αυτή την υπέροχη φωτογραφία.

> Όλο και περισσότεροι 
ανακαλύπτουν τον εαυτό 
τους σε ένα απο τα δυό 
σκίτσα. Είτε αυτοί που 
υποστηρίζουν οτι τη ζωή τη 
βλέπεις ανάλογα απο ποια 
θέση βρίσκεσαι ( υποκει-
μενική προσέγγιση) είτε 
όσοι βλέπουν πλέον ορατό 
το πρόβλημα της επιβί-
ωσης των περισσοτέρων 
γύρω τους και σκέφτονται 
ποιός να βοηθήσει ποιόν. 
Να σκεφτούμε όμως και την 
εκδοχή, δύο αντί ενός σε 
ένα ξερονήσι, διαθέτοντας 
βάρκα και αναζητώντας 
μαζί διέξοδο.

> Ιδέες για μια όμορφη πόλη. Φανταστείτε 
μια σχεδιασμένη τέτοια παρέμβαση, με την 
ενεργοποίηση καλλιτεχνών που διαθέτει η 
Πάτρα, σε σπίτια στα Προσφυγικά

> Η τοιχογραφία σε άλλο επίπεδο
Μαγευτική τοιχογραφία από τον καλλιτέχνη 
Radoslaw Barek. στην πόλη Srodka της 
Πολωνίας. 
Ιδέα για τον Κλεομένη Κωστόπουλο, τον 
πρωτεργάτη της εξαιρετικής πρωτοβουλίας 
ArtWalk στην Πάτρα, που ομορφαίνει την 
πόλη.

> Οι γειτονιές τότε που ενέπνεαν 
ποιητές να «κεντήσουν» στίχους και 
μουσικοσυνθέτες να δημιουργή-
σουν αριστουργήματα. Τότε που τα 
παιδιά μεγάλωναν σαν παιδιά, πα-
τούσαν χώμα, κυνήγαγαν τη μπάλα 
στις αλάνες και έπαιζαν αγόρια και 
κορίτσια παιγνίδια της γειτονιάς μέ-
χρι να σκοτεινιάσει. Χωρίς τον φόβο 
στις καρδιές και με τις πόρτες στα 
σπίτια χωρίς κλειδωνιές. Και παντού 
να ευωδιάζει απο τη μυρωδιά του 
γιασεμιού «με τα πέντε πέταλα και 
τα πέντε σέπαλα»...

Γ
όνιμες ιδέες, ενδιαφέρουσες απόψεις και προτάσεις από ένα ευρύ φάσμα ενδια-
φερόντων αναπτύσσονται καθημερινά στην «Ομάδα των Φίλων του Σύμβουλου 
Επιχειρήσεων», που με προσεκτικά βήματα διευρύνεται σε πανελλαδικό επίπεδο, 
εμπλουτίζοντας το περιεχόμενό της. Οι επιλογές στις αναρτήσεις της Ομάδας αντιπρο-

σωπευτικές της υψηλής ποιότητας των προβληματισμών των μελών της. Ιδιαίτερα χρήσιμος 
και ο διάλογος που προκαλείται στην εικονική αυτή «πλατεία μας» κάτι που επιθυμούμε να ανα-
πτυχθεί όχι με το άγχος της ποσότητας (μελών και απόψεων) αλλά της ποιότητάς τους. Ενδει-
κτικές, κατά διαστήματα, και οι επιλογές κάποιων αναρτήσεων στην Ομάδα, που μεταφέρουμε 
εδώ στη σελίδα μας, που ταξιδεύει με την έντυπη και ηλεκτρονική έκδοση της εφημερίδας μας 
στους χιλιάδες αναγνώστες μας, πιστεύοντας ικανοποιώντας τους με τις επιλογές μας. 

Μηνύματα φίλων, με νοήματα...
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> Ενστάσεις είχαν υποβάλλει σχεδόν οι μισοί Δήμοι της χώρας 

> Ανικανοποίητα χιλιάδες αιτήματα στη Δυτική Ελλάδα

Μετά τις εκλογές θα παρα-
δώσει η ειδική επιτροπή του 
υπουργείου Οικονομικών 
στο νέο οικονομικό επιτε-
λείο της εισηγήσεις της για 
τις μειώσεις των τιμών ζώ-
νης σε διάφορες περιοχές 
της Ελλάδας.
Πηγές του υπουργείου Οι-
κονομικών αναφέρουν ότι η 
αρμόδια επιτροπή ολοκλη-
ρώνει το έργο της, μετά τις 
ενστάσεις που είχαν υπο-
βάλλει σχεδόν οι μισοί Δή-
μοι της χώρας και οι οποί-
οι ζητούσαν τη μείωση των 
αντικειμενικών αξιών.
Πληροφορίες αναφέρουν 
ότι σε δεκάδες περιοχές της 
χώρας διαπιστώθηκαν στρε-

βλώσεις και είναι εξαιρετικά 
πιθανό να αποφασισθεί η 
μείωση των τιμών ζώνης.
Το νέο οικονομικό επιτελείο 
αναμένεται να καλέσει εκ νέ-
ου τους εκτιμητές ακινήτων 
οι οποίοι θα κληθούν να 
δώσουν νέες τιμές στις πε-
ριοχές που κρίθηκε από την 
επιτροπή ότι πρέπει να γίνει 
νέα εκτίμηση, και οι οποίες 
θα τεθούν σε ισχύ εντός του 
2023.
Σημειώνεται ωστόσο, ότι οι 
νέες τιμές δεν θα έχουν ανα-
δρομική ισχύ, κάτι που ση-
μαίνει ότι δεν πρόκειται να 
επηρεαστεί ο ΕΝΦΙΑ που 
καταβλήθηκε το 2022 και 
ενδεχομένως και του 2023. 

Παράλληλα οι εκτιμητές ακι-
νήτων θα κληθούν να ανα-
λάβουν το έργο της επέκτα-
σης των αντικειμενικών 
αξιών στο σύνολο της επι-
κράτειας. Ο αρχικός σχε-
διασμός προέβλεπε ότι 
εντός του πρώτου εξαμήνου 
2023, οι εκτιμητές θα παρέ-
διδαν τις εισηγήσεις για τον 
καθορισμό τιμών ζώνης σε 
2.167 περιοχές που παρα-
μένουν εκτός αντικειμενι-
κού συστήματος, μεταξύ των 
οποίων είναι οικισμοί του 
δήμου Πατρέων αλλά και 
των Δήμων Αιγιαλείας και 
Καλαβρύτων. Η διαδικασία 
όπως όλα δείχνουν θα κρα-
τήσει τουλάχιστον μέχρι το 

τέλος του έτους.
Πρόκειται για το υπολειπό-
μενο 1,5% της Επικράτειας 
όπου έλειπαν τα απαιτού-
μενα πολεοδομικά στοιχεία 
μεταξύ των οποίων είναι οι-
κισμοί του δήμου Πατρέων 
αλλά και των Δήμων Αιγια-
λείας και Καλαβρύτων. 
Μετά τις εκλογές αναμένε-
ται να ολοκληρωθεί και το 
έργο που αφορά στη ψηφι-
οποίηση των ζωνών σε όλες 
τις περιοχές εκτός σχεδίου 
πόλης ή ορίων οικισμών 
και τη δημιουργία της ηλε-
κτρονικής πλατφόρμας στην 
οποία θα ενταχθούν τα πά-
ντα που αφορούν ένα ακί-
νητο.

Περί τα 25 χιλιάδες αιτήματα 
για την κάλυψη κενών θέσε-
ων εργασίας από ξένους από 
τη Δυτική Ελλάδα δέχθηκε 
όλο το προηγούμενο διάστη-
μα το υπουργείο Εργασίας, 
λόγω της αυξημένης ανάγκης 
στον πρωτογενή τομέα για 
ανειδίκευτους εργάτες γης, 
σφαγείς αλλά και εργάτες σε 
παραγωγή γαλακτοκομικών 
προϊόντων.
Η κυβέρνηση, στις αρχές 
Απριλίου, προχώρησε στην 
υπογραφή υπουργικής από-
φασης, με την οποία ενέκρι-
νε την εισαγωγή 168.000 σε 
όλη τη χώρα συνολικά εργα-
ζόμενων από τρίτες χώρες για 
τις κενές θέσεις εργασίας, μια 
χρονοβόρα διαδικασία, γεγο-
νός που αποδεικνύεται από 
το ότι, ενώ βρισκόμαστε στο 
πρώτο 10ήμερο του Ιουνίου, 
δεν έχει ακόμη προχωρήσει.
Η πλειοψηφία των 168 χι-
λιάδων «εισαγόμενων» εργα-
ζομένων σε όλη τη χώρα θα 
καλύψει κενές θέσεις στον 
πρωτογενή τομέα. Συγκεκρι-

μένα, από τις 147.925 θέσεις 
της απόφασης (πλην των 
20.000 που θα καλυφθούν 
από τις διμερείς συμφωνί-
ες), το 76,7% ή 113.467 
αφορούν τον πρωτογενή το-
μέα. Οι περισσότερες, ήτοι 
91.630, αφορούν εποχική 
εργασία διάρκειας 3 έως 9 
μηνών, 16.572 εξαρτημένη 
εργασία τουλάχιστον δωδε-
κάμηνης διάρκειας και 5.265 
θα είναι αλιεργάτες αιγυπτια-
κής καταγωγής.
Ειδικότερα για τη Δυτική Ελ-
λάδα, για τα έτη 2023-2024, 
έχει ορισθεί ανώτατος αριθ-

μός έκδοσης αδειών παρα-
μονής για 11.700 αλλοδα-
πούς από τους οποίους οι 
10.000 είναι ανειδίκευτοι 
εργάτες γης. Ο αριθμός αυτός 
καλύπτει το 40% των αιτημά-
των εργοδοτών.
Μόνο από Ηλεία υπήρξαν 
6.000 αιτήματα για αλλοδα-
πούς εργάτες γης.
Η κυβέρνηση περιορίζοντας 
τον Μάρτιο τον αριθμό των 
«εισαγωγών» σε σχέση με 
τα αιτήματα, είχε στόχο τη 
στήριξη της εγχώριας αγο-
ράς εργασίας. Στην υπουρ-
γική απόφαση υπήρξε πά-

ντως νέα ομαδοποίηση των 
ειδικοτήτων στον πρωτογε-
νή τομέα ανά περιφέρεια και 
όχι πρόβλεψη ανά Περιφε-
ρειακή Ενότητα και για δια-
φορετικές ειδικότητες, όπως 
εργάτες γης, εργάτες κτηνο-
τροφίας, εργάτες ιχθυοκαλλι-
έργειας, εργάτες δασοκομίας 
κ.λπ. Στόχος ήταν ο εργαζό-
μενος, κατά τη διάρκεια της 
παραμονής του, να μπορεί να 
απασχοληθεί σε περισσότε-
ρες από μία ειδικότητες.
Η συνεχιζόμενη έλλειψη ερ-
γατικών χεριών σύμφωνα με 
τους παραγωγούς, έχει οδη-
γήσει τόσο σε ραγδαία εκτό-
ξευση των μισθών των ενα-
πομεινάντων αλλοδαπών και 
σε μεγάλες αυξήσεις του κό-
στους παραγωγής.
Τροποποίηση στο καθεστώς 
με την «Ενιαία Άδεια» για 
εποχική εργασία μελετά και 
η Ε.Ε. σε μια προσπάθεια να 
διευκολυνθούν οι εργαζόμε-
νοι να απασχοληθούν σε πε-
ρισσότερους του ενός εργο-
δότες.

«Πράσινο φως» για μειώσεις 
στις αντικειμενικές αξίες

Ελλείψεις αλλοδαπών 
εργατών γης για καλλιέργειες

Την Κυριακή η Γενική 
Συνέλευση του ΣΕΒ&ΠΔΕ 

Την Κυριακή 11 Ιουνίου, στις 11.00 το πρωί θα πραγματοποι-
ηθεί στο ξενοδοχείο «Πόρτο Ρίο» η ετήσια Γενική Συνέλευση 
του Συνδέσμου Επιχειρήσεων και Βιομηχανιών Πελοποννή-
σου και Δυτικής Ελλάδος. Θα προηγηθεί κλειστή εκδήλωση, 
στις 9.45 το πρωί μόνο για τα μέλη του Συνδέσμου κατά την 
οποία θα γίνει η έκθεση πεπραγμένων της διοίκησης, οικο-
νομικός απολογισμός έτους 2022 και έκθεση της εξελεγκτικής 
επιτροπής. Θα ακολουθήσει ο οικονομικός προϋπολογισμός 
του 2023. Στην ανοικτή συνέλευση, που θα ξεκινήσει στις 
11.00, θα γίνουν χαιρετισμοί από τους προσκεκλημένους και 
θα ακολουθήσει η ομιλία του προέδρου του ΣΕΒ&ΠΔΕ Κλε-
ομένη Μπάρλου. Θα ακολουθήσουν τοποθετήσεις διαφόρων 
ομιλητών με συζήτηση και ερωτήσεις με τους παρισταμένους.
Η εκδήλωση θα μεταδοθεί από το Ionian TV.

40 ΜΚΟ στο στόχαστρο της 
Αρχής για Ξέπλυμα Χρήματος 

«Καταπέλτης» είναι η έκθεση που δημοσιοποίησε η Αρχή για 
το Ξέπλυμα Χρήματος, σύμφωνα με την οποία τουλάχιστον 
τέσσερις στις 10 Μη Κυβερνητικές Οργανώσεις ελέγχονται 
για υπεξαίρεση και απιστία. Στη 16σέλιδη έκθεση αναλύονται 
διεξοδικά οι μέθοδοι με τις οποίες οι διαχειριστές ΜΚΟ υφαρ-
πάζουν χρήματα από τα ταμεία των οργανώσεών τους. Ενδεικτι-
κά, σύμφωνα με πληροφορίες, υπολογίζεται ότι την τελευταία 
διετία η Αρχή για το Ξέπλυμα Χρήματος έχει πραγματοποιήσει 
ελέγχους σε πάνω από 100 ΜΚΟ και από αυτές διαπιστώθη-
καν ύποπτες κινήσεις χρηματικών κεφαλαίων (σ.σ. ενδείξεις 
υπεξαίρεσης και απιστίας) για τουλάχιστον 40. Η Αρχή για το 
Ξέπλυμα δέσμευσε τα περιουσιακά στοιχεία διαχειριστών και 
απέστειλε πορίσματα στις εισαγγελικές αρχές.

Συλλογή συσκευών 
από την ΟΙΚΙΠΑ 

Η Οικολογική Κίνηση Πάτρας σε συνεργασία με την Κοι-
νωνική Συνεταιριστική Επιχείρηση «Ανακυκλώνω στην πηγή» 
διοργανώνει συλλογή ηλεκτρικών συσκευών για ανακύκλωση 
στο χώρο στάθμευσης Καλεντζιώτη (Ακτή Δυμαίων & Παπα-
φλέσσα) αύριο Σάββατο 10 Ιουνίου 2023 από τις 10 π.μ. 
έως τις 4 μ.μ. Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρεται ότι: «Αν 
έχετε ηλεκτρικές και ηλεκτρονικές συσκευές που δεν χρειά-
ζεστε, μπορείτε να τις φέρετε για να ανακυκλωθούν σωστά 
και με σεβασμό στο περιβάλλον». Για περισσότερες πληρο-
φορίες, μπορείτε να επικοινωνήσετε με την ΟΙ.ΚΙ.ΠΑ. (τηλ.: 
2610-321010, Δευτέρα - Παρασκευή 7.00-9.00 μ.μ.) ή με 
την ‘Ανακυκλώνω στην πηγή’ (τηλ.: 2610 222 259).

Διανομή τροφίμων 
Στο πλαίσιο του Επιχειρησιακού Προγράμματος Επισιτιστι-
κής και Βασικής Υλικής Συνδρομής του Ταμείου Ευρωπαϊκής 
Βοήθειας προς τους Απόρους (ΤΕΒΑ/FEAD), που υλοποιεί η 
Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας σε συνεργασία με τους Εταίρους 
της Κοινωνικής Σύμπραξης Περιφερειακής Ενότητας Αχαΐας, 
θα διανεμηθούν τρόφιμα σε ωφελούμενους του ΤΕΒΑ, από 
14/06/2023 έως και 30/06/2023. Οι ωφελούμενοι θα ει-
δοποιηθούν για την ημερομηνία και την ώρα παραλαβής των 
τροφίμων ΤΕΒΑ, με γραπτό SMS.
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Ξεκινούν το προσεχές διάστημα οι εργασί-
ες για τη β  ́φάση της αστικής ανάπλασης 
στην Κάτω Αχαΐα. Ο δήμαρχος Σπύρος 
Μυλωνάς, μαζί με στελέχη της δημοτικής 
αρχής, περιόδευσε χθες το πρωί στην πε-
ριοχή της ανάπλασης και διένειμε ενη-
μερωτικά φυλλάδια και συζήτησε με τους 
κατοίκους για την επικείμενη ανάπλαση. 
«Η ταλαιπωρία θα είναι πρόσκαιρη και τα 
οφέλη μόνιμα» εξήγησε στους συνδημό-
τες που συνάντησε ο Δήμαρχος που είχε 
επίσης την ευκαιρία να παρουσιάσει τη β΄ 
φάση της ανάπλασης. Αμέσως μετά την 

περιοδεία ο Δήμαρχος παρουσίασε μια 
πλήρη εικόνα της ανάπλασης στο «Μελίνα 
Μερκούρη» όπου δόθηκε η ευκαιρία μιας 
πιο αναλυτικής συζήτησης με τους ενδια-
φερόμενους συνδημότες.
Τα έργα θα διαρκέσουν, σύμφωνα με τη 
σύμβαση, 12 μήνες και το κόστος τους 
ανέρχεται στα 1,3 εκατ. ευρώ. 

Επενδύσεις ύψους 2 εκ. ευρώ 
στο Κ.Υ. Κάτω Αχαΐας
Παρεμβάσεις ύψους 2 εκατ. ευρώ θα 
πραγματοποιηθούν στο Κέντρο Υγείας 

της Κάτω Αχαΐας με πόρους από το Τα-
μείο Ανάκαμψης. Για την εξέλιξη αυτή 
συναντήθηκαν χθες το πρωί ο δήμαρ-
χος Δυτικής Αχαΐας Σπύρος Μυλω-
νάς και ο διοικητής της 6ης ΥΠΕ Γι-
άννης Καρβέλης. Μετά τη συνάντηση 
ο Δήμαρχος εξέφρασε την ικανοποίη-
σή του, καθώς τόνισε, «το Κέντρο Υγεί-
ας αποτελεί το πιο κρίσιμο μέγεθος για 
την δημόσια υγεία στο Δήμο μας και η 
επικείμενη αναβάθμισή του είναι μια 
εξέλιξη πρώτης γραμμής για την οποία 
αγωνίστηκε η Δημοτική αρχή».

Σύσκεψη εργασίας με στόχο 
την συνεχή βελτίωση της λει-
τουργίας των υπηρεσιών που 
άπτονται του αγροτικού τομέα 
στην Περιφέρεια Δυτικής Ελ-
λάδας πραγματοποιήθηκε με 
πρωτοβουλία του αντιπερι-
φερειάρχη Αγροτικής Ανά-
πτυξης Θεόδωρου Βασιλό-
πουλου προχθές στο γραφείο 
του στην Π.Ε Ηλείας. Συμμε-
τείχαν ο γενικός διευθυντής 
Περιφερειακής Αγροτικής 
Οικονομίας και Κτηνιατρικής 

Σταύρος Βέρρας και ο προ-
ϊστάμενος της Διεύθυνσης 
Αγροτικής Οικονομίας Σπύ-

ρος Παπασπύρου.
Στο επίκεντρο της συζήτησης 
βρέθηκε το νέο οργανόγραμ-

μα με τις αλλαγές που επήλ-
θαν στις υπηρεσίες και ο 
συντονισμός τους ώστε καθη-
μερινά να παράγονται τα επι-
θυμητά αποτελέσματα με στό-
χο την ταχύτερη εξυπηρέτηση 
των πολιτών. Προτεραιότητα 
επίσης αποτελεί η στελέχωση 
των υπηρεσιών με επιστημο-
νικό προσωπικό λόγω απο-
χωρήσεων συνταξιοδότησης 
ενώ εξετάστηκαν ακόμη ζητή-
ματα για κοινό δίαυλο καθη-
μερινής επικοινωνίας.

Αναπλάσεις στην Κ. Αχαΐα

Βελτίωση του αγροτικού τομέα

Τη δυνατότητα ρύθμισης 
οφειλών έως 36 και έως 72 
δόσεις προς τους Δήμους, 
αλλά και ενεργοποίησης της 
ρύθμισης των 100 δόσεων 
που τυχόν έχουν απωλέσει 
έχουν οι δημότες μέχρι 30 
Ιουνίου. Η ρύθμιση αφορά 
οφειλές που κατέστησαν λη-
ξιπρόθεσμες μετά την 01 Νο-
εμβρίου του 2021 μέχρι και 
ως την 01 Φεβρουαρίου του 
2023.
Η αίτηση για υπαγωγή στη 
νέα ρύθμιση των 36 ή 72 δό-
σεων και για την αναβίωση 
απολεσθείσας ρύθμισης 100 

δόσεων υποβάλλεται προς 
τον οικείο δήμο μέχρι την 
30.6.2023 μέσω του διαδι-
κτυακού τόπου του δήμου ή 

μέσω ηλεκτρονικού ταχυδρο-
μείου ή μέσω ειδικής εφαρ-
μογής του αρμόδιου δήμου.
Η υπαγωγή του οφειλέτη στη 

ρύθμιση των 36 ή 72 δόσε-
ων συντελείται με την κατα-
βολή της πρώτης δόσης της 
ρύθμισης εντός 3 εργάσιμων 
ημερών από την ημερομηνία 
γνωστοποίησης στον οφειλέ-
τη της σχετικής απόφασης.
Όσον αφορά δε την αναβίω-
ση των παλαιών ρυθμίσεων 
των 100 δόσεων αυτή συντε-
λείται με την πληρωμή των 2 
δόσεων έως την 31η.7.2023. 
Η ρύθμιση οφειλών προς 
τους δήμους έως και σε 36 
ή 72 δόσεις χάνεται σε πε-
ρίπτωση μη καταβολής έστω 
και μιας μηνιαίας δόσης.

«Στενεύουν» τα περιθώρια για 
ρυθμίσεις χρεών στους Δήμους

> Mέχρι 30 Ιουνίου η καταληκτική ημερομηνία για εξόφληση σε έως 72 δόσεις

> Τα οφέλη θα είναι μόνιμα δήλωσε ο δήμαρχος Σπ. Μυλωνάς 

> Σύσκεψη εργασίας υπό τον αντιπεριφερειάρχη Θ. Βασιλόπουλος

Ανάδοχος για την Μονάδα 
Θερμικής Ξήρανσης Αιγιάλειας 

Στην έγκριση των πρακτικών που αναδεικνύουν τον ανάδοχο 
για το έργο «Προμήθεια, Εγκατάσταση και Λειτουργία Μονά-
δας Θερμικής Ξήρανσης Ιλύος ΕΕΛ Αιγίου», συνολικού προ-
ϋπολογισμού 11.978.400 ευρώ, προχώρησε η αρμόδια Επι-
τροπή Διενέργειας και Αξιολόγησης Διαγωνισμού της ΔΕΥΑ 
Αιγιαλείας, μετά την ολοκλήρωση της διενέργειας του Ανοικτού 
Ηλεκτρονικού Διαγωνισμού που αποφασίστηκε πρόσφατα από 
την Επιχείρηση, στο πλαίσιο του εκσυγχρονισμού των εγκα-
ταστάσεων της Εγκατάστασης Επεξεργασίας Λυμάτων Αιγίου.
Ειδικότερα, η τριμελής επιτροπή που αποτελείται από υπηρε-
σιακούς παράγοντες της ΔΕΥΑ, προχώρησε στην έγκριση των 
πρακτικών, αφού προηγήθηκε η αποσφράγιση της προσφο-
ράς, η αξιολόγηση των δικαιολογητικών συμμετοχής και της 
οικονομικής προσφοράς και ο έλεγχος των Δικαιολογητικών 
Προσωρινού Αναδόχου, οδηγώντας στην κατακύρωση του 
σχετικού ανοιχτού ηλεκτρονικού διαγωνισμού στην εταιρεία 
ΜΕΣΟΓΕΙΟΣ Α.Ε.
Ο δήμαρχος Αιγιαλείας και πρόεδρος του Δ.Σ. της ΔΕΥΑΑ 
Δημήτρης Καλογερόπουλος, τόνισε πως «πρόκειται για ένα 
έργο μείζονος σημασίας στην κατεύθυνση της προστασίας του 
περιβάλλοντος, που συμβάλλει στη βελτίωση της ποιότητας 
της ζωής των κατοίκων της περιοχής μας. Μέσα από σύγχρονες 
μεθόδους και καινοτόμες τεχνολογίες, η Εγκατάσταση Επεξερ-
γασίας Λυμάτων Αιγίου με τη χρήση της θερμικής μονάδας 
επεξεργασίας θα είναι σε θέση πλέον να μειώσει δραματικά 
και ωφέλιμα το περιβαλλοντικό αποτύπωμα της παραγόμενης 
ιλύος (λάσπης)».
Η μονάδα θερμικής ξήρανσης θα δέχεται τις ποσότητες 
αφυδατωμένης λάσπης που παράγονται καθημερινά στην 
εγκατάσταση λυμάτων, με σκοπό τη θερμική επεξεργασία της, 
την εξάτμιση του νερού που περιέχει και την παραγωγή τελι-
κού ξηρού προϊόντος, το οποίο μπορεί να χρησιμοποιηθεί ως 
καύσιμο σε βιομηχανίες ή ως εδαφοβελτιωτικό υλικό (λίπα-
σμα).

Aπατεώνες στην οργάνωση 
των διακοπών 

Η ευχάριστη διαδικασία της οργάνωσης των διακοπών και της 
αναζήτησης και κράτησης καταλύματος μπορεί να μετατραπεί 
σε δυσάρεστη περιπέτεια εξαιτίας επιτήδειων που δρουν στο 
διαδίκτυο με ιστοσελίδες «μαϊμού» προκειμένου να αποσπά-
σουν χρήματα από ανυποψίαστους χρήστες. Οι ταξιδιώτες θα 
πρέπει να είναι ιδιαίτερα προσεκτικοί όταν διαλέξουν κατάλυ-
μα, καθώς κυκλοφορούν ιστοσελίδες κρατήσεων οι οποίες εί-
ναι «κλώνοι» γνωστών πλατφορμών.Οι τρόποι με τους οποίους 
δρουν οι επιτήδιοι για να εξαπατήσουν συνίστανται στα εξής:
Επιτήδειοι δημιουργούν κλώνους γνωστών σελίδων από του-
ριστικές πλατφόρμες κράτησης καταλυμάτων (κλέβουν φωτο-
γραφίες δωματίων, logo καταλύματος, διεύθυνση κ.λπ.) και 
κατευθύνουν το άτομο στην δική τους σελίδα πληρωμών.
Διαφημίζουν την «κλώνο» σελίδα τους μέσω social media και 
αναδυόμενα παράθυρα. 
Μέσω δελεαστικών προσφορών «ψαρεύουν» τα θύματα τους.
Προτρέπουν το άτομο να κλείσει την προσφορά εκείνη τη στιγ-
μή για να κερδίσει την ευκαιρία. Ο ταξιδιώτης πηγαίνει στο 
κατάλυμα και διαπιστώνει ότι δεν έχει φθάσει καμία πληρωμή.
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Ολοκληρώνεται αύριο 
η Εβδομάδα Περιβάλλοντος

Έξι νέοι υποψήφιοι 
με το «σπιράλ»

Συνεχίζονται οι ανακοινώσεις υποψηφίων για το ψηφο-
δέλτιο του «σπιράλ» ενόψει των δημοτικών εκλογών του 
Οκτωβρίου για το Δήμο Πατρέων. 
«Έξι νέοι ενεργοί πολίτες με όραμα και όρεξη για προσφο-
ρά στην Πάτρα, που μεγάλωσαν, εργάζονται και αγαπούν, 
ενώνουν τις δυνάμεις τους και συστρατεύονται στην κοι-
νή προσπάθεια του σπιράλ και του υποψήφιου Δημάρχου 
Πέτρου Ψωμά για την Πάτρα του μέλλοντος», ανακοίνωσε 
η παράταξη.
Ειδικότερα, σημειώνει πως υποψήφιοι με το σπιράλ θα 
είναι οι κυρίες Μαράγια Θεάκου, νοσηλεύτρια γιατί όπως 
υποστηρίζει «η Πάτρα χρειάζεται έναν Δήμαρχο» και Σο-
φία Μιχαηλίδη, μουσικός, για μια «Πάτρα - πόλη νέων 
καλλιτεχνών» καθώς επίσης και οι Γιάννης Κανδύλης, πο-
λιτικός μηχανικός, «για να ξαναβρεί η πόλη μας τη χαμένη 
της αίγλη», Νίκος Κοτσώνης, software engineer, ο οποίος 
πιστεύει σε μια «πόλη για όλους τους πολίτες», Σταύρος 
Κουτουλογένης, ελεύθερος επαγγελματίας, για μια «σύγ-
χρονη και φιλική πόλη» και ο ελεύθερος επαγγελματίας 
και ραδιοφωνικός παραγωγός Γιώργος Παπαϊωάννου, 
ο οποίος οραματίζεται μια «σύγχρονη, ανανεωμένη και 
ομορφότερη Πάτρα».

Κυκλοφοριακές 
ρυθμίσεις στο λιμάνι

Εκδόθηκε και αναρτήθηκε στο διαδίκτυο η απόφαση του 
Κεντρικού Λιμενάρχη Πάτρας με την οποία εγκρίνονται 
προσωρινές κυκλοφοριακές ρυθμίσεις έως τις 26 Ιουνίου 
2023 για την εκτέλεση εργασιών επί τμήματος οδού εντός 
της Χερσαίας Ζώνης Λιμένα στο Νότιο Λιμένα Πατρών, 
στο πλαίσιο του συμβασιοποιημένου έργου: «Συντήρηση 
– ανακατασκευή οδοστρώματος στον προέλεγχο του Νοτί-
ου Λιμένα Πατρών».
Για περισσότερες πληροφορίες - διευκρινίσεις οι ενδια-
φερόμενοι μπορούν να απευθύνονται στο Κεντρικό Λιμε-
ναρχείο Πάτρας στο τηλ. 2613-615400 ή να αποστέλλουν 
σχετικό mail στο patra@hcg.gr.

Εθελοντική αιμοδοσία 
στο 64ο Δημοτικό 

Ο Σύλλογος Γονέων και Κηδεμόνων του 64ου Δημοτικού 
Σχολείου Πατρών διοργανώνει εθελοντική αιμοδοσία αύ-
ριο στην αίθουσα εκδηλώσεων του σχολικού συγκροτήμα-
τος , Αμερικής 8. Κινητή μονάδα αιμοδοσίας του Γενικού 
Νοσοκομείου Πατρών «Άγιος Ανδρέας» με ειδικευμένο 
προσωπικό, θα βρίσκεται στο χώρο από τις 10:00 π.μ έως 
και τις 13:00.

Παραχώρηση αθλητικών 
εγκαταστάσεων 

Από την Αντιδημαρχία Παιδείας και Αθλητισμού, του Δή-
μου Πατρέων ανακοινώθηκε πως για την παραχώρηση 
χρήσης Δημοτικών Αθλητικών Εγκαταστάσεων σε ερασι-
τεχνικούς Αθλητικούς Συλλόγους μπορούν να κατατεθούν 
αιτήσεις στο Τμήμα Άθλησης Πολιτισμού και Νέας Γενιάς 
έως και τις 23 Ιουνίου.
Σε περίπτωση που δεν είναι δυνατή η ηλεκτρονική κατά-
θεση της αίτησης, τα σωματεία μπορούν να υποβάλλουν 
αίτηση στο Τμήμα Άθλησης Πολιτισμού και Νέας Γενιάς, 
που βρίσκεται στην οδό Ι. Ρίτσου (Βοηθ. Παμπ/κου Στα-
δίου), τηλ. επικοινωνίας 2610313404 και ώρα 8:00 π.μ. 
έως 1:30 μ.μ.

Θέματα

> Με τη συμμετοχή περισσότερων από 300 μαθητών 

> Θα είναι διαθέσιμες για τους λουόμενους όλο το καλοκαίρι

> Παρουσιάστηκε στο Γ’ ΚΑΠΗ το πρόγραμμα του Δήμου Πατρέων

Ολοκληρώνεται αύριο η 
Εβδομάδα Περιβάλλοντος, με 
τίτλο «Δες το Σφαιρικά», που 
διοργανώνει το Πάρκο Εκ-
παιδευτικών Δράσεων Δήμου 
Πατρέων και η Διεύθυνση 
Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
Αχαΐας – Περιβαλλοντική Εκ-
παίδευση.
Φέτος, εκτός από τις δράσεις 
του επιστημονικού προσωπι-
κού του Πάρκου, το πρόγραμ-
μα περιλαμβάνει μια ποικιλία 
δραστηριοτήτων από δομές 
του Δήμου Πατρέων. Συμμε-
τέχουν, επίσης, το Πανεπιστή-
μιο Πατρών και το Σωματείο 
Εθελοντών Πυροσβεστών Ν. 
Αχαΐας από την εθελοντική 
κοινότητα της πόλης.
Στόχος του «Δες το Σφαιρικά» 
είναι η αντιμετώπιση των οι-
κολογικών ζητημάτων πολύ-
πλευρα και η ανάδειξη της 

πολυδιάστατης σύνδεσης του 
ανθρώπου με το περιβάλλον, 
με πρωτεύον την καλλιέργεια 
της κριτικής σκέψης την προ-
σέγγιση των ζητημάτων που 
αφορούν στο περιβάλλον. 
 
Στο επίκεντρο η ανάπλαση 
του παραλιακού μετώπου 
Η αυλαία πέφτει με ιστορική 
αναδρομή στην αρχιτεκτονική 
δομή της πόλης με παράλλη-
λη «ξενάγηση» των μαθητών 

στην Πάτρα του Μέλλοντος 
μέσα από την έκθεση των με-
λετών του Πανελλήνιου Ανοι-
κτού Αρχιτεκτονικού Διαγωνι-
σμού για την «Ανάπλαση του 
παραλιακού μετώπου της Πά-
τρας».
Όπως αναφέρει σε ανακοίνω-
σή του ο Δήμος, η τελευταία 
δράση αποσκοπεί στην ανά-
δειξη της οργανικής σχέσης 
της πόλης με το υγρό στοιχείο 
και το πώς αυτό επηρεάζει την 

ανθρώπινη δραστηριότητα, 
τις υποδομές και την κουλτού-
ρα των κατοίκων εν γένει.
Το Σάββατο 10 Ιουνίου 
2023 στις 19.00, στον χώ-
ρο των Παλαιών Σφαγείων 
θα πραγματοποιηθεί διαδρα-
στική παρουσίαση των πε-
ριβαλλοντικών δράσεων και 
θα απονεμηθούν αναμνη-
στικά από την Αντιδημαρχία 
Περιβάλλοντος, Ενέργειας & 
Πρασίνου, το Πάρκο Εκπαι-
δευτικών Δράσεων, και την 
Περιβαλλοντική Εκπαίδευ-
ση Διευθύνσεων Α/βάθμιας 
και Β/βάθμιας Εκπαίδευσης 
Αχαΐας, με τίτλο «Η γιορτή της 
σοδειάς». Η εκδήλωση πραγ-
ματοποιείται με αφορμή την 
ολοκλήρωση των εκπαιδευ-
τικών προγραμμάτων – δη-
μιουργικών εργαστηρίων του 
Δήμου Πατρέων.

Ήπιες εγκαταστάσεις στην Πλαζ

«ΑΕΙΘΑΛΕΙΑ» για τον εθελοντισμό

Με τον ερχομό του καλοκαιριού, οι πα-
ραλίες της Πάτρας θα υποδεχθούν και 
φέτος χιλιάδες λουόμενους να απολαύ-
σουν τη θάλασσα και να πάρουν ανάσες 

δροσιάς και ξεκούρασης.
Ο Δήμος Πατρέων φρόντισε, στην πο-
λυσύχναστη πλαζ της Αγυιάς, να τοπο-
θετήσει ήπιες κατασκευές (καλαίσθητα 
σκίαστρα, νέες ντουζιέρες, καθιστικά, κα-
μπίνες, πύργους ναυαγοσωστών και ό,τι 
άλλο εξυπηρετεί τις ανάγκες των λουό-
μενων). Την περασμένη Παρασκευή το 
πρωί, τοποθετήθηκε και ο μηχανισμός 
sea track για την πρόσβαση των ΑμεΑ 
στη θάλασσα. 
Οι εργαζόμενοι στο Δήμο καθάρισαν και 

διαμόρφωσαν την περιοχή από το Κο-
λυμβητήριο προς την πλαζ, η οποία μα-
ζί με το έλος - στο οποίο ο Δήμος έκα-
νε ολοκληρωμένη παρέμβαση ανάδειξής 
του - αποτελούν μια τεράστια έκταση φυ-
σικού τοπίου εξαιρετικής ομορφιάς, που 
είναι και στολίδι για την πόλη. 
Υποδομές για την εξυπηρέτηση των λου-
όμενων τοποθετεί ο Δήμος με τους εργα-
ζόμενούς του σε παραλίες του βόρεια και 
νότια της πόλης, ενώ από είναι στις θέ-
σεις τους και οι ναυαγοσώστες

Στο Γ΄ ΚΑΠΗ του Δήμου 
Πατρέων, πραγματοποιήθη-
κε την περασμένη Τρίτη ερ-
γαστήριο, στο πλαίσιο του 
προγράμματος «ΑΕΙΘΑΛΕΙΑ: 
Ολιστικό πρόγραμμα για τον 
εθελοντισμό ατόμων μεγαλύ-
τερης ηλικίας και την ενεργό 
συμμετοχή τους στα κοινά», 
με σκοπό την ευαισθητοποί-
ηση στελεχών Κοινωνικών 
Υπηρεσιών του Κοινωνικού 
Οργανισμού του Δήμου Πα-
τρέων (ΚΟΔΗΠ) και ωφε-
λούμενων των ΚΑΠΗ, για 
την αναγκαιότητα προώθη-
σης της ενεργού γήρανσης 
μέσω οργάνωσης καινοτό-
μων δράσεων εθελοντικής 
προσφοράς. 

Στο πλαίσιο του εργαστηρί-
ου χαιρετισμό απεύθυνε ο 
Πρόεδρος του ΚΟΔΗΠ Θό-
δωρος Τουλγαρίδης, και η 
Ιωάννα Παπαρώδη, Γραμ-
ματέας της Πανελλήνιας 
Εταιρείας Γηριατρικής και 
Γεροντολογίας. 
Στη συνέχεια η Μάρα Βαν-

δώρου παρουσίασε το βασι-
κό περιεχόμενο του έργου, 
ενώ ο κ. Μέντης επιστημονι-
κά υπεύθυνος του έργου από 
την πλευρά του Πανεπιστημί-
ου Πατρών ανέλυσε τα δεδο-
μένα μιας πανελλήνιας έρευ-
νας με θέμα: «Εθελοντισμός 
και ψηφιακές δεξιότητες στις 

μεγαλύτερες ηλικίες». Ακο-
λούθως το στέλεχος κ. Χατζη-
σωκράτης, παρουσίασε πρα-
κτικές εθελοντισμού, καθώς 
και την πλατφόρμα σύζευξης 
προσφοράς και ζήτησης εθε-
λοντικής εργασίας «Worthit», 
που δημιούργησε η OTE 
Academy ως εταίρος του έρ-
γου «ΑΕΙΘΑΛΕΙΑ». 
Ακολούθησε συζήτηση όπου 
τα στελέχη του ΚΟΔΗΠ εξέ-
φρασαν το ενδιαφέρον τους 
για ενδυνάμωση της συνερ-
γασίας με το Πανεπιστήμιο 
Πατρών στο πλαίσιο του υφι-
στάμενου Μνημονίου Συνερ-
γασίας με γνώμονα τη βελτί-
ωση της ποιότητας ζωής των 
δημοτών της Πάτρας.
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Εισιτήριο από το... κινητό
Ο Δήμος Πατρέων έχει προχωρήσει ένα 
ακόμη βήμα στον εκσυγχρονισμό στην 
δωρεάν ελεγχόμενη στάθμευση περιο-
ρισμένου χρόνου, που εφαρμόζεται στο 
ιστορικό κέντρο της πόλης.
Για την καλύτερη εξυπηρέτηση των οδη-
γών στην ελεγχόμενη στάθμευση, δίνεται 
ένας εναλλακτικός τρόπος έκδοσης εισι-
τηρίου/χρόνου στάθμευσης, μέσω εφαρ-
μογής κινητού τηλεφώνου αντί για την 
χρήση κάρτας.
Πρόκειται για την δωρεάν εφαρμογή 
«Πάτρα Στάθμευση» από τις αντίστοι-
χες εφαρμογές των «έξυπνων» κινητών 
τηλεφώνων. Η εφαρμογή λειτουργεί με 
επιτυχία πάνω από έξι μήνες και μέχρι 
στιγμής έχουν εκδοθεί πάνω 8.200 ηλε-
κτρονικά εισιτήρια παρόδιας στάθμευσης 
και έχουν εγκαταστήσει την εφαρμογή 
πάνω από 1.000 συμπολίτες μας.
Υπενθυμίζουμε το σύστημα χρονικού πε-
ριορισμού στάθμευσης λειτουργεί και με 
τη χρήση προπληρωμένης κάρτας αξίας 
30 λεπτών, η προμήθεια των οποίων 
μπορεί να γίνει από καταστήματα και 
περίπτερα της πόλης. Η διάρκεια στάθ-
μευσης είναι μίας ή δύο ωρών, ανάλογα 
με την οδό στάθμευσης. Οι ενημερωτικές 
πινακίδες που υπάρχουν σε κάθε δια-
σταύρωση αναγράφουν την επιτρεπόμενη 
διάρκεια στάθμευσης.
Για μεγαλύτερους χρόνους στάθμευσης οι 
δημότες μπορεί να παρκάρουν δωρεάν 
στις εισόδους της πόλης.
Ο Δήμος διαθέτει δωρεάν μεταφορά με 
λεωφορείο κάθε 10 λεπτά από το πάρ-
κινγκ «Καλεντζώτη» προς το κέντρο της 
πόλης και αντίστροφα.
Πληροφορίες σχετικά με το χρονικό πε-
ριορισμό στάθμευσης και τον τρόπο χρή-
σης της εφαρμογής στα κινητά παρουσι-
άζονται στην ενότητα «Στάθμευση» στη 
διαδικτυακή πύλη του Δήμου: https://e-
patras.gr/el/parodia-stathmeysi.

Ερωτήματα από 
την «Ώρα Πατρών» 

Η δημοτική παράταξη «Ώρα Πατρών» κα-
ταγγέλλει με ανακοίνωσή της τη δημοτική 
Αρχή ότι παραπληροφόρησε τους δημό-
τες για τη βράβευσή της για τη διαχείριση 
των αδέσποτων, η οποία όπως αποκαλύ-
πτει, δεν έγινε από κρατική αρχή, αλλά 
από μία ΜΚΟ. Για τον λόγο αυτό θέτει τα 
ακόλουθα ερωτήματα:
1. Για ποιο λόγο απέκρυψε η δημοτική 
αρχή ότι η οργάνωση αυτή είναι ΜΚΟ;
2. Θα διευκρινιστεί για ποιο λόγο συνερ-
γάζεται με μία ΜΚΟ όταν μόνιμα οι μη 
κυβερνητικές οργανώσεις είναι στο στό-
χαστρο της Λαϊκής Συσπείρωσης και του 
ΚΚΕ;
3. Συμφωνεί η Λαϊκή Συσπείρωση και το 
ΚΚΕ με την ΜΚΟ για τις υιοθεσίες ζώων 
στο εξωτερικό;
4. Γνωρίζει από που αντλούνται τα έσοδα 
της η ΜΚΟ, αφού η επιμόρφωση και οι 
συσκευές αναγνώρισης ζώων που παρέ-
λαβε ήταν εντελώς δωρεάν;
5. Γιατί δε φρόντισαν εξαρχής (από το 
2017) να υποβάλλουν αίτημα σε συνερ-
γασία με τρεις δήμους προκειμένου να 
έχουν ένα πλήρες καταφύγιο;». 

Το 1/3 των οφειλών στον Δήμο
είναι από εταιρείες «φαντάσματα»

Θέματα

> Αδυναμία είσπραξης δηλώνει η Δημοτική Αρχή της Πάτρας

Κριτική κατά της δημοτικής Αρχής εξαπέλυ-
σε ο επικεφαλής της δημοτικής παράταξης 
«Πάτρα Ενωμένη» Κώστας Σβόλης με αφορ-
μή πρόσφατη συζήτηση του Δημοτικού Συμ-

βουλίου του Δήμου Πατρέων για το θέμα των 
συμβάσεων με τη διαδικασία της απευθείας 
ανάθεσης. 
Ειδικότερα αναφέρει πως «υπάρχουν απευ-
θείας αναθέσεις με πρόσκληση σε έναν μόνο 
οικονομικό φορέα, χωρίς να έχει πραγματο-
ποιηθεί έρευνα αγοράς και με μηδενική έκ-
πτωση. Νόμιμη είναι η διαδικασία αν έχεις 
απευθυνθεί σε έναν μόνο φορέα, νόμιμη εί-
ναι και αν έχεις απευθυνθεί σε περισσότε-
ρους ώστε να εξασφαλίσεις την οικονομι-
κότερη προσφορά. Στην πρώτη περίπτωση, 
όμως, ελέγχεσαι για ηθική απαξία». Και προ-
σθέτει: «Η απάντηση της Δημοτικής Αρχής 
και των υποστηρικτών της ήταν ότι δεν υπάρ-

χουν αποδείξεις και ότι η ευθύνη βαραίνει 
τους υπηρεσιακούς παράγοντες. 
Δεν αντιλαμβάνονται οι διοικούντες ότι όταν 
απαιτείς αποδείξεις και όχι ενδείξεις, για να 
διαπιστωθεί η μη χρηστή διοίκηση, ευτελίζο-
νται οι ιδέες της μαρξιστικής αριστεράς; Δη-
λαδή, η απευθείας ανάθεση σε εκτός Πατρών 
έμπορο για προμήθεια τροφίμων χωρίς έρευ-
να αγοράς και με μηδενική έκπτωση δεν πεί-
θει όσους κόπτονται για το λαϊκό συμφέρον;».
Κλείνοντας ο κ. Σβόλης αναφέρει πως «η πα-
ράταξή μας «Πάτρα Ενωμένη», ως επόμενη 
Δημοτική Αρχή, θα κρίνει και θα προτείνει 
λύσεις που θα εξασφαλίζουν το δημόσιο συμ-
φέρον. Το συμφέρον του πολίτη».

Ο υποψήφιος δήμαρχος Πα-
τρέων Βασίλης Αϊβαλής και μέ-
λη της παράταξης «Πάτρα Σπου-
δαία και Πάλι», επισκέφτηκαν 
τις εγκαταστάσεις του Ελληνικού 
Ανοιχτού Πανεπιστημίου στην 
Πάτρα και είχαν την ευκαιρία να 
συνομιλήσουν με τον πρόεδρο 
του ΕΑΠ καθηγητή Ιωάννη Κα-
λαβρουζιώτη.
Σε ανακοίνωσή του ο κ. Αϊβαλής 

επισημαίνει τα εξής: «Το ΕΑΠ 
το οποίο έχει την έδρα του στην 
Πάτρα αποτελεί έναν ισχυρό πυ-
λώνα προαγωγής της επιστημο-
νικής έρευνας, της γνώσης και 
της επιμόρφωσης, καθώς και 
της ανάπτυξης της τεχνολογίας 
και της μεθοδολογίας στο πεδίο 
των ανοικτών συστημάτων εκ-
παίδευσης. Επενδύει με λίγα λό-
για στον ανθρώπινο παράγοντα 

σε συνάρτηση με της σύγχρονες 
εξελίξεις στην οικονομία και την 
κοινωνία, στην εξειδίκευση των 
εργαζομένων, αλλά και στην με-
τασχηματιστική εκπαίδευση των 
ενηλίκων που είναι επίσης ένα 
πολύ μεγάλο κεφάλαιο. Αντιλαμ-
βάνεται εύκολα λοιπόν κανείς το 
πόσο σημαντική είναι η συμβο-
λή του ΕΑΠ, ιδίως σε συνάρτη-
ση με την εξωστρέφεια που προ-
κύπτει από τον «διάλογο» και τις 
συνεργασίες που αναπτύσσονται 
με άλλα πανεπιστήμια του εξω-
τερικού και πόσο μεγάλο όφελος 
μπορεί να έχει η Πάτρα από την 
ενδυνάμωση των σχέσεων με το 
Ελληνικό Ανοικτό Πανεπιστήμιο 
σε όλα τα επίπεδα (τεχνογνωσία, 
συνεδριακός τουρισμός, πολιτι-
σμός κλπ)».
Και προσθέτει: «Η ανάγκη συ-
νεργασίας της Δημοτικής Αρ-
χής με τα Ανώτατα Εκπαιδευτι-
κά Ιδρύματα της περιοχής μας 

είναι πλέον άμεση και επιτακτι-
κή. Η μη αξιοποίηση της γνώ-
σης που παράγεται σε αυτά αλλά 
και του πολυπληθούς ανθρώπι-
νου επιστημονικού δυναμικού 
που διαθέτουν, στην προσπά-
θεια επίλυσης μιας σειράς προ-
βλημάτων που αντιμετωπίζει η 
πόλη μας, είναι πλέον αδιανό-
ητη και ανεπίτρεπτη» ανέφερε ο 
κ. Αϊβαλής. «Δεσμευόμαστε ως 
νέα Δημοτική Αρχή να συνεργα-
στούμε με τα Πανεπιστήμιά μας 
και τα Ερευνητικά Ινστιτούτα της 
περιοχής ενεργοποιώντας όλους 
εκείνους τους θύλακες παραγω-
γής γνώσης που υπάρχουν μέσα 
σε αυτά για την βέλτιστη επίλυ-
ση προβλημάτων και την αξιο-
ποίηση των καλύτερων μυαλών 
στην κατεύθυνση της δημιουργί-
ας μιας Πάτρας που οι πατρινοί 
θα χαίρονται να την ζουν και οι 
επισκέπτες θα επιθυμούν να την 
επισκέπτονται».

Βολές για τις απευθείας αναθέσεις

«Παράθυρο» συνεργασίας με ΑΕΙ

> Από τον υπ. Δήμαρχο Κ. Σβόλη κατά της δημοτικής Αρχής 

> Συνάντηση Β. Αϊβαλή με τον πρόεδρο του ΕΑΠ Ι. Καλαβρουζιώτη

Το 1/3 των οφειλών του Δήμου 
Πατρέων αντιστοιχεί σε μεγαλοο-
φειλέτες, εταιρείες, ωστόσο, «φα-
ντάσματα» οι οποίες έχουν αλλάξει 
φορολογικά στοιχεία, με αποτέλε-
σμα να είναι αδύνατη η διεκδίκη-
ση αυτών των χρημάτων.
Αυτό αναφέρει η δημοτική Αρχή 
σε σχετική της ανακοίνωση, επι-
σημαίνοντας πως «Η Δημοτική 
Αρχή, εξαρχής, προέβη σε όλες 
τις απαιτούμενες ενέργειες για να 
καταφέρει να εισπράξει τα οφειλό-
μενα ποσά απ’ τους μεγαλοοφει-
λέτες του Δήμου, των οποίων οι 
οφειλές αντιστοιχούν στο 1/3 των 

συνολικά οφειλομένων. Τι διαπι-
στώσαμε; Ότι έχουν εξαφανιστεί 
από καιρό, καθώς πρόκειται για 

Ανώνυμες Εταιρείες, για εταιρείες 
που αλλάζουν όνομα και έδρα και 
απαλλάσσονται απ’ τα βάρη τους. 

Έτσι, για παράδειγμα, εξαφανί-
στηκαν 2 διαφημιστικές εταιρείες, 
που χρωστάνε στο Δήμο εκατομ-
μύρια, απ’ τη δεκαετία του 2000. 
Και όλη αυτή την περίοδο, είναι 
γνωστοί όσοι ήταν στις Δημοτικές 
Αρχές και δεν επεδίωκαν να ει-
σπράξουν ποτέ τα οφειλόμενα (τέ-
λη, λογαριασμούς κλπ), «φεσώνο-
ντας» το Δήμο».
Αφορμή για την ανακοίνωση 
στάθηκε η στάση της αντιπολί-
τευσης στην Οικονομική Επιτρο-
πή, οι σύμβουλοι της οποίας ζή-
τησαν να πιέσει ο Δήμος για την 
είσπραξη των χρεών.
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Συνέδριο από το ΕΑΠ
Το Ελληνικό Ανοικτό Πανεπιστήμιο (Ε.Α.Π.) 
και η ASHRAE (American Society of Heating, 
Refrigerating and Air-Conditioning Engineers) 
διοργανώνουν το Διεθνές Συνέδριο «Energy in 
Buildings - Western Greece 2023», το Σάββατο, 
10 Ιουνίου 2023 στις 09.30, στο Αμφιθέατρο της 
Πανεπιστημιούπολης του Ε.Α.Π. (Κτίριο Δ΄, Πά-
ροδος Αριστοτέλους 18, Πάτρα).
Το «Energy in Buildings» είναι ένα Διεθνές Συ-
νέδριο που διοργανώνεται από το 2012 με σκο-
πό να προσεγγίσει επιστημονικά Μηχανικούς, 
Αρχιτέκτονες, Ενδιαφερόμενους, Ακαδημαϊκούς 
και Επαγγελματίες διαφορετικών ειδικοτήτων 
που συμβάλουν και αναπτύσσουν την τελευταία 
λέξη στην τέχνη του δομημένου περιβάλλοντος.
Το Συνέδριο θα φιλοξενήσει παρουσιάσεις και 
workshops των Ομιλητών, ενώ η επίσημη γλώσ-
σα του είναι η αγγλική.

Εξαρθρώθηκε κύκλωμα με 
«σπασμένα» συνδρομητικά 
Εξαρθρώθηκε εγκληματική οργάνωση που δραστηριοποιού-
νταν στην παροχή υπηρεσιών συνδρομητικής τηλεόρασης.
Οι συμμετέχοντες στην οργάνωση είναι επτά εκ των οποίων 
συνελήφθησαν οι τρεις ενώ οι υπόλοιποι έχουν ταυτοποιηθεί 
και έχει σχηματιστεί σε βάρος τους δικογραφία Το παράνομο 
περιουσιακό όφελος που αποκόμισαν τα μέλη της εγκληματι-
κής οργάνωσης ξεπερνά το 1.200.000 ευρώ, ενώ οι ζημίες στις 
εταιρείες παροχής συνδρομητικών υπηρεσιών ανέρχονται σε 
6.576.000 ευρώ περίπου. 
Οι αστυνομικοί έκαναν εφόδους και έρευνες σε πολλά σπί-
τια της Αθήνας σε περιοχές όπως η Κυψέλη, το Περιστέρι, το 
Χαϊδάρι και την Πεύκη και κατάσχεσαν παράνομα λογισμικά 
και συσκευές μέσω των οποίων γινόταν η παράνομη παροχή 
συνδέσεων των συνδρομητικών καναλιών. Tα τελευταία πέντε 
χρόνια, διοχέτευαν στην αγορά αποκωδικοποιητές παράνομης 
αναμετάδοσης συνδρομητικών καναλιών, χρησιμοποιώντας 
εξειδικευμένα τεχνικά μέσα, παράνομο λογισμικό, καθώς και 
ειδικούς αποκωδικοποιητές. 

Συμβουλευτικά

Μάγεψε η χορωδία ΚΑΠΗ-ΚΟΔΗΠ
Μια μοναδική εμπειρία έζησαν 
όσοι παρακολούθησαν τα μέλη 
της χορωδίας των ΚΑΠΗ του 
Τμήματος Τρίτης Ηλικίας του Κοι-
νωνικού Οργανισμού του Δήμου 
Πατρέων (ΚΟΔΗΠ), την Πέμπτη 
1η Ιουνίου καθώς συμμετείχαν 
στο 5ο Φεστιβάλ Χορωδιών 
Τρίτης Ηλικίας, που διοργάνω-
σε ο Δήμος Χαλανδρίου. 

Τα μέλη της χορωδίας, είχαν 
την ευκαιρία στο μαγευτικό πε-
ριβάλλον του Θεάτρου Ρεματιάς 
Χαλανδρίου, να παρουσιάσουν 
έργα Ελλήνων συνθετών, όπως 
του Νίκου Γκάτσου και του Μίκη 
Θεοδωράκη, υπό τη διεύθυνση 
του Μουσικού Κωνσταντίνου Κο-
τσορώνη και την συνοδεία στο 
πιάνο της Χρύσας Τσατσαρού.

Συγχαρητήρια για την άνοδό τους στα «σαλόνια» της Α1 της Εθνικής δέχθηκαν οι αθλητές της ανδρικής ομάδας πόλο και 
η διοίκηση του ΝΟΠ από τον περιφερειάρχη Νεκτάριο Φαρμάκη τον οποίο επισκέφθηκαν στο γραφείο του αποδεχόμενοι 
σχετική τιμητική πρόσκληση. Στην συνάντηση ήταν παρόντες ο αντιπεριφερειάρχης Αθλητισμού Δ. Νικολακόπουλος και ο 
αντιπεριφερειάρχης Αχαΐας Χ. Μπονάνος και εκ μέρους του ΝΟΠ ο πρόεδρος Γεώργιος Μάνεσης, ο ταμίας Νίκος Κανταρά-
κης και ο έφορος υδατοσφαίρισης Νικόλας Φιλόπουλος. Σε σχετική του ανακοίνωση ο πατρινός ιστορικός όμιλος, αναφέρει: 
«Οι αθλητές και οι προπονητές του ΝΟΠ δέχθηκαν τα συγχαρητήρια και αναμνηστικά δώρα για την σημαντική επιτυχία τους. 
Με την σειρά τους προσέφεραν μια μπάλα με τις υπογραφές όλων. Στις διάρκεια των φιλοφρονήσεων επιβεβαιώθηκε η δέ-
σμευση της ΠΔΕ να συμβάλει στην προσπάθεια της ενεργειακής αναβάθμισης του κολυμβητηρίου του ΝΟΠ. Ευχαριστούμε 
πολύ τον περιφερειάρχη Ν. Φαρμάκη και τους αντιπεριφερειάρχες Χ. Μπονάνο και Δ. Νικολακόπουλο για την συνεχή και 
ειλικρινή υποστήριξη των δραστηριοτήτων του ΝΟΠ, που αναδεικνύουν την Πάτρα και τον αθλητισμό της Περιφέρειας».

Κοινό νόμισμα
Στις 22 Αυγούστου, περίπου δυόμιση μήνες από σήμερα, 
θα γίνουν τα αποκαλυπτήρια της πιο σημαντικής εξέλιξης 
στα διεθνή χρηματοοικονομικά από το 1971.
Θα αφορούν στην κυκλοφορία ενός σημαντικού νέου νο-
μίσματος που θα μπορούσε ν’ αποδυναμώσει τον ρόλο του 
δολαρίου των ΗΠΑ και τελικά να το αντικαταστήσει ως το 
κορυφαίο νόμισμα στις παγκόσμιες πληρωμές και ως απο-
θεματικό νόμισμα.
Αυτό το «νομισματικό σοκ» θα παρουσιαστεί από μια ομά-
δα χωρών που ονομάζεται BRICS. Το ακρωνύμιο BRICS 
σημαίνει Βραζιλία, Ρωσία, Ινδία, Κίνα και Νότια Αφρική.
Το συγκεκριμένο εγχείρημα για την κατάσταση του παγκό-
σμιου αποθεματικού νομίσματος από τους BRICS θα επη-
ρεάσει το παγκόσμιο εμπόριο, τις άμεσες ξένες επενδύσεις 
και τα χαρτοφυλάκια των επενδυτών με δραματικούς και 
απρόβλεπτους τρόπους, εκτιμούν αναλυτές.
Επί του παρόντος, υπάρχουν οκτώ έθνη που έχουν υπο-
βάλει επίσημα αίτηση για ένταξη και άλλα 17 που έχουν 
εκδηλώσει ενδιαφέρον να ενταχθούν. Οι οκτώ επίσημοι 
αιτούντες είναι: Αλγερία, Αργεντινή, Μπαχρέιν, Αίγυπτος, 
Ινδονησία, Ιράν, Σαουδική Αραβία και Ηνωμένα Αραβι-
κά Εμιράτα.
Οι 17 χώρες που έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον είναι: Αφ-
γανιστάν, Μπαγκλαντές, Λευκορωσία, Καζακστάν, Μεξικό, 
Νικαράγουα, Νιγηρία, Πακιστάν, Σενεγάλη, Σουδάν, Συ-
ρία, Ταϊλάνδη, Τυνησία, Τουρκία, Ουρουγουάη, Βενεζουέ-
λα και Ζιμπάμπουε. Εάν η Σαουδική Αραβία και η Ρωσία 
είναι και οι δύο μέλη, τότε έχουμε δύο από τους τρεις μεγα-
λύτερους παραγωγούς ενέργειας στον κόσμο κάτω από μια 
ομπρέλα (ο τρίτος είναι οι ΗΠΑ).
Εφόσον η Ρωσία, η Κίνα, η Βραζιλία και η Ινδία είναι όλες 
μέλη, τότε συμπεριλαμβάνονται τέσσερις από τις επτά με-
γαλύτερες χώρες στον κόσμο, με βάση τη χερσαία επιφά-
νεια, καθώς κατέχουν το 30% της Γης και τους φυσικούς 
πόρους που περιέχονται σ’ αυτό το τμήμα της. Επίσης σε 
αυτή τη συνένωση των BRICS θα υπάρχει σχεδόν το 50% 
της παγκόσμιας παραγωγής σιταριού και ρυζιού καθώς και 
το 15% των παγκόσμιων αποθεμάτων χρυσού.
Οι BRICS αναπτύσσουν επίσης ένα υποβρύχιο τηλεπι-
κοινωνιακό σύστημα οπτικών ινών, με το όνομα BRICS 
Cable, που θα συνδέει τα μέλη τους. Μέρος του κινήτρου 
για το BRICS Cable είναι να αποτρέψει την κατασκοπεία 
από την Υπηρεσία Εθνικής Ασφάλειας των ΗΠΑ σχετικά 
με την κυκλοφορία μηνυμάτων που μεταφέρονται μέσω 
των υπαρχόντων καλωδιακών δικτύων. Είναι μια εξέλιξη 
που αφορά την παγκόσμια Οικονομία και οφείλουμε να 
την λάβουμε σοβαρά υπόψη.

Aπόψεις

Η Eβδομαδιαία Oικονομική Eφημερίδα της Aχαΐας

Aρ. Φύλλου 1307 | Παρασκευή 9 Ιουνίου 2023

IΔIOKTHΣIA: ΣYMBOYΛOΣ ΕΤΕΡΟΡΡΥΘΜΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ
Μέτοχος-Διαχειριστής: Παναγιώτης Γιαλένιος
Mαιζώνος 94 | 262 21 ΠATPA | 2610 620574
e-mail:symboulo@otenet.gr

Eκδότης - Διευθυντής Σύνταξης: Παναγιώτης Γιαλένιος

Αρχισυντάκτης: Γιώργος Ηλιόπουλος

Eκτύπωση: 
Λιθογραφικό Eργαστήρι | Παναγιωτόπουλος
Tηλ. 2610 643492

ΣYNΔPOMEΣ: Eτήσια (50 τεύχη) 40,00 € 
Oργανισμοί - Tράπεζες - Δήμοι - Aν. Eταιρείες 50,00 € 

Hλεκτρονική έκδοση: www.symboulos.gr

O «Σύμβουλος Επιχειρήσεων» είναι μέλος 
της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου (ΕΙΕΤ)
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Να μη μπει λουκέτο 
στο Καζίνο 
Την απόφασή τους να επαναλειτουρ-
γήσει άμεσα και να μην μπει λουκέ-
το στο Καζίνο Ρίου, διατράνωσαν οι 
εργαζόμενοι της επιχείρησης σε μα-
ζική έκτακτη συνέλευση που πραγ-
ματοποιήθηκε στην αίθουσα του 
ΤΕΕ Δυτικής Ελλάδας. 
Όπως τόνισαν, είναι ο 
μοναδικός τρόπος για 
να διασωθούν οι θέ-
σεις εργασίας, δεδομέ-
νου ότι υπάρχει η δυ-
νατότητα είσπραξης 
χρημάτων από ενδια-
φερόμενους πελάτες, 
ενόψει και της θερινής 
σεζόν. Όπως αναφέ-
ρει ο Δημήτρης Καρα-
γεωργόπουλος, εκπρό-
σωπος των εργαζομένων, μόνο με 
ανοικτή την επιχείρηση είναι δυνα-
τόν οι εργαζόμενοι να λάβουν τα δε-
δουλευμένα τους. Σημειωτέον ότι η 
επιχείρηση το προηγούμενο διάστη-
μα είχε παρουσιάσει συγκεκριμένο 
σχέδιο εξυγίανσης το οποίο ωστόσο 
δεν έγινε αποδεκτό από το αρμόδιο 
δικαστήριο όπου παρουσιάστηκε. 
Κάτι που πλέον οδηγεί εκ νέου σε 
δυσμενέστατη θέση το καζίνο Ρίου, 
με την Επιτροπή Παιγνίων να καλεί-
ται να εφαρμόσει τη νομοθεσία και 
να ανακαλέσει την άδεια λειτουργί-
ας του.
Ήδη τα στελέχη της επιτροπής έχουν 
εισηγηθεί την αναστολή λειτουργί-
ας του καζίνο που βρίσκεται αντι-
μέτωπο με σοβαρές 
υποχρεώσεις προς το 
Δημόσιο και τα ασφα-
λιστικά ταμεία, για δι-
άστημα δύο μηνών, 
όπως ορίζει η νομοθε-
σία. Με τον υφιστάμε-
νο προγραμματισμό, το 
Δ.Σ της Επιτροπής θα 
συνεδριάσει σύντομα.

Πολύ σημαντικό 
το Dentist Pass 
Ικανοποίηση επικρα-
τεί στην οδοντιατρική κοινότητα από 
την εφαρμογή του Dentist Pass, ένα 
μέτρο που στόχο έχει την προώθη-
ση και την ενίσχυση της προληπτι-
κής οδοντιατρικής φροντίδας, σε 
περισσότερα από 660.000 παιδιά, 
ηλικίας από 6 έως 12 ετων. Ουσια-

στικά πρόκειται για άυλη κάρτα που 
καλύπτει υπηρεσίας οδοντιατρικής 
φροντίδας μέχρι 40 ευρώ και αποτε-
λεί μια καλή αρχή για τους μαθητές, 
ώστε να εμπεδώσουν το αίσθημα 
της οδοντιατρικής πρόληψης. Όπως 
σημειώνει ο Κωνσταντίνος Παπαπα-
ναγιώτου, Αντιπρόεδρος του Οδο-

ντιατρικού Συλλόγου 
Αχαΐας, η συγκεκρι-
μένη ενέργεια θα βοη-
θήσει χιλιάδες παιδιά 
να αποκτήσουν κουλ-
τούρα πρόληψης στον 
τομέα της στοματικής 
υγιεινής, κάτι που εί-
ναι σήμερα ζητούμενο 
για χιλιάδες νέους και 
νέες. Σε κάθε περίπτω-
ση πάντως εκείνο που 
διαπιστώνεται είναι ότι 
«χιλιάδες ασθενείς πη-

γαίνουν στον γιατρό όταν δυστυχώς 
η ασθένεια έχει προχωρήσει και 
όχι νωρίτερα», σημειώνει ο κ. Πα-
παπαναγιώτου. Μάλιστα, αναφέρει 
ότι υπάρχει ενδιαφέρον από τα νέα 
παιδιά για την υγιεινή των δοντιών 
τους, όμως μέχρι σήμερα δεν είχαν 
καταφέρει να κάνουν τα απαραίτητα 
βήματα.

Κάμψη των 
ελληνικών εξαγωγών 
Μικτή εικόνα παρουσιάζουν οι εμπο-
ρευματικές συναλλαγές της Ελλάδας 
τον Απρίλιο του 2023. Από την μια 
πλευρά παρατηρείται πτώση των ει-
σαγωγών, και συρρίκνωση του ελ-

λείμματος στο εμπορικό 
ισοζύγιο από την άλλη 
μείωση των εξαγωγών 
για πρώτη φορά ύστε-
ρα από πολλούς μήνες 
ανοδικής πορείας. «Εί-
ναι προφανές πως η 
αρνητική συγκυρία σε 
διεθνές επίπεδο, και ει-
δικότερα η πίεση που 
ασκεί ο υψηλός πλη-
θωρισμός στο εισόδη-
μα των καταναλωτών 
στους βασικούς προο-

ρισμούς των ελληνικών προϊόντων 
έχει πλήξει τη δυναμική των διεθνών 
πωλήσεων της χώρας μας. Ενθαρρυ-
ντικά πάντως παραμένουν τα μηνύ-
ματα από το πρώτο τετράμηνο, με την 
αξία των εξαγωγών να αυξάνεται κα-
τά 12%» όπως σημειώνει σε ανακοί-

νωσή του ο Πανελλήνιος Σύνδεσμος 
Εξαγωγέων. Ειδικότερα εξετάζοντας 
το τετράμηνο Ιανουαρίου - Απριλί-
ου 2023, άνοδο καταγράφουν σχε-
δόν όλες οι μεγάλες κατηγορίες προ-
ϊόντων, με μοναδικές εξαιρέσεις τον 
κλάδο των Βιομηχανικών (-4,8%), 
των Πρώτων Υλών (-5,6%) και των 
χαμηλών σε αξία εξαγωγών Εμπι-
στευτικών Προϊόντων (-15,7%).

Φυσικό αέριο:
Αβεβαιότητα για τις τιμές
Μπορεί η τρέχουσα τιμή του φυσι-
κού αερίου να βρίσκεται στο χαμη-
λότερο επίπεδο των τελευταίων δύο 
ετών (25,7 ευρώ ανά μεγαβατώρα), 
αλλά η αβεβαιότητα για τους επόμε-
νους χειμώνες συντηρείται σε υψη-
λά επίπεδα.
Είναι χαρακτηριστικό ότι τα μελλο-
ντικά συμβόλαια για τον Δεκέμβριο 
του 2023 διαπραγματεύονται με έκ-
πτωση της τάξης του 8% σε σχέση 
με τα συμβόλαια του Δεκεμβρίου 
2024.
Πρόκειται για μια σημαντική αντι-
στροφή σε σχέση με τον περασμένο 
Ιανουάριο, όταν τα συμβόλαια του 
επερχόμενου χειμώνα ήταν ακριβό-
τερα σε σχέση με τον χειμώνα του 
2024.
Αυτή η μετατόπιση υποδηλώνει ότι 
η Ευρώπη είναι επαρκώς προετοι-
μασμένη για τον προσεχή χειμώνα, 
καθώς ο ήπιος καιρός έχει επιτρέ-
ψει στις χώρες να «χτίσουν» επαρ-
κή αποθέματα. Σ’ αυτό, φυσικά, 
έχει συμβάλλει και η αθρόα εισαγω-
γή υγροποιημένου φυσικού αερίου 
(LNG).

Ανοίγει και πάλι η πλατφόρμα υποβο-

λής αιτήσεων για το πρόγραμμα Κοινω-

νικού Τουρισμού εργαζομένων-ανέργων 

2023-2024, για όσους δικαιούχους και 

παρόχους δεν πρόλαβαν να υποβάλουν 

την αίτησή τους, πριν από τη λήξη της 

προθεσμίας την περασμένη Δευτέρα, 5 

Ιουνίου 2023. 

Η πλατφόρμα ανοίγει σήμερα στις 

17:00 και θα δέχεται αιτήσεις έως την 

Κυριακή 11 Ιουνίου, στις 23:59.

!
Το περιβάλλον και η κλιματική αλλαγή αναδεικνύονται σε 
ζητήματα πρώτης προτεραιότητας για την ποιότητα ζωής του 
λαού και την επιβίωση των μελλοντικών γενεών. 
Η Δημοτική Αρχή της Πάτρας παίρνει μέτρα, κάνει πράξεις 
για την προστασία του περιβάλλοντος και παράλληλα ανα-
δεικνύει τους πραγματικούς ενόχους για την υποβάθμισή 
του. Στο κοινωνικό μας σύστημα, η φύση αποτελεί έναν κερ-
δοφόρο τομέα των μεγάλων επιχειρηματικών ομίλων, είτε 
ως δεξαμενή υπεράντλησης πρώτων υλών, είτε απόρριψης 
των αποβλήτων τους, με τεράστιες επιπτώσεις στο περιβάλ-
λον. Επειδή το θέμα έχει πολλές πλευρές, θα περιοριστούμε 
μόνο στις επιπτώσεις από τη διαχείριση της ενέργειας, όσον 
αφορά στις πηγές, την παραγωγή και την κατανάλωση. 
Η βασική κατεύθυνση της ΕΕ και των κυβερνήσεων είναι η 
ενεργειακή μετάβαση και η πράσινη ανάπτυξη με εργαλεία 
την αρχή ο «ρυπαίνων πληρώνει» και το «εμπόριο ρύπων».
Αν η επιχείρηση κερδίζει περισσότερα από ότι πληρώνει, 
συνεχίζει να ρυπαίνει. Βιομηχανίες που εκπέμπουν αέρια 
θερμοκηπίου χαμηλότερα από το πλαφόν, μπορούν να πω-
λούν «δικαιώματα ρύπανσης», αποκτώντας πρόσθετα κέρ-
δη. Επιχειρηματικοί όμιλοι με ενεργοβόρες εγκαταστάσεις 
μπορούν να αγοράσουν το «περίσσευμα» αποκτώντας το «δι-
καίωμα» να ρυπαίνουν. Τον λογαριασμό πληρώνουν τα λα-
ϊκά νοικοκυριά, στα οποία οι όμιλοι μετακυλούν το κόστος. 
Αυτός ο μηχανισμός επικερδούς αγοραπωλησίας της ρύ-
πανσης δεν προστατεύει, αλλά αποδεδειγμένα έχει εντείνει 
την υποβάθμιση του περιβάλλοντος, όπως έχει αποδειχθεί 
στην πράξη. Από επίσημους φορείς και κυβερνήσεις ανα-
γνωρίζεται ότι η αγοροπωλησία ρύπων επιφέρει περισσό-
τερα κέρδη από την παραγωγή και πώληση εμπορευμάτων 
για πολλές μεγάλες επιχειρήσεις, αλλά και έσοδα στην Ευ-
ρωπαϊκή Επιτροπή και τις κυβερνήσεις των κρατών. Το πε-
ριβάλλον και η κλιματική αλλαγή δεν μπορεί να παίζονται 
στο χρηματιστήριο!
Τόσο η ενεργειακή μετάβαση, όσο και η πράσινη ανάπτυξη, 
αποδεικνύονται πεδίο λαμπρό για κερδοφόρες επενδύσεις 
συσσωρευμένων κεφαλαίων, με δισεκατομμύρια επιδοτή-
σεις από το Ταμείο Ανάκαμψης που θα πληρώσει ο λαός, 
ενώ λένε τη μισή αλήθεια για τις περιβαλλοντικές επιπτώ-
σεις. Το φυσικό αέριο, είναι μεν περιβαλλοντικά πιο φιλικό 
από τα υπόλοιπα ορυκτά καύσιμα, αλλά όταν διαφύγει στην 
ατμόσφαιρα επιβαρύνει το φαινόμενο του θερμοκηπίου, 
πολλές φορές περισσότερο από ότι το διοξείδιο του άνθρα-
κα.
Στις Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας (ΑΠΕ) οι όμιλοι έχουν 
εξασφαλίσει εγγυημένη τιμή (κέρδος), όμως πέρα από τις 
άμεσες επιπτώσεις σε γεωργία, κτηνοτροφία και οικοσύστη-
μα, η ανάγκη για αποθήκευση της ενέργειας πολλαπλασιάζει 
τις επιπτώσεις στο περιβάλλον, γιατί απαιτούνται τεράστιες 

Περιβάλλον
που μας αξίζει

Eπωνύμως

O κ. Κωνσταντίνος
Παπαπαναγιώτου

Δράσεις ψηφιακών δεξιοτήτων 
Tην ενίσχυση των ψηφιακών δεξιοτήτων για τους εργαζόμενους στο δημό-
σιο και στον ιδιωτικό τομέα σηματοδοτούν οι προσκλήσεις 6 και 7 αντί-
στοιχα της Ειδικής Υπηρεσίας Διαχείρισης του Προγράμματος «Ψηφιακός 
Μετασχηματισμός 2021-2027» του ΕΣΠΑ. Πιο συγκεκριμένα, μέσω της 
πρόσκλησης 6 του Προγράμματος «Ψηφιακός Μετασχηματισμός» οι ενδι-
αφερόμενοι μπορούν να υποβάλουν προτάσεις με στόχο την ενίσχυση των 
ψηφιακών δεξιοτήτων των Υπαλλήλων της Γενικής Κυβέρνησης. Αντίστοι-
χα, μέσω της πρόσκλησης 7 του Προγράμματος «Ψηφιακός Μετασχηματι-
σμός», θα ξεκινήσει στις 16 Ιουνίου η υποβολή προτάσεων με στόχο την 
ενίσχυση των ψηφιακών δεξιοτήτων των εργαζομένων στον ιδιωτικό τομέα.

Η τουρκική λίρα κατέ-
γραψε χθες βουτιά άνω 
του 6% σε νέο χαμηλό 
ρεκόρ έναντι του δολαρί-
ου, δέκα ημέρες μετά την 
επανεκλογή του προέδρου 
Ταγίπ Ερντογάν. Η ισοτι-
μία του τουρκικού νομί-
σματος ήταν στο επίπεδο 
σχεδόν του ενός δολαρίου 
για 23 τουρκικές λίρες.

‘‘

‘‘

‘‘

‘‘

Επιχειρηματικοί όμιλοι με ενεργο-

βόρες εγκαταστάσεις μπορούν να 

αγοράσουν το «περίσσευμα» απο-

κτώντας το «δικαίωμα» να ρυπαί-

νουν. Τον λογαριασμό πληρώνουν 

τα λαϊκά νοικοκυριά, στα οποία οι 

όμιλοι μετακυλούν το κόστος. 

του Νίκου Ασπράγκαθου

O κ. Δημήτρης 
Καραγεωργόπουλος

Συνέχεια στη σελ. 20
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Έξι νέοι υποψήφιοι 
με τον Θ. Μπαρή 
Ακόμη έξι ενεργοί πολίτες, δημότες Ερυμάνθου ενισχύουν το 
συνδυασμό «Συνεργασία για τον Ερύμανθο», συμμετέχοντας 
στη συλλογική προσπάθεια που ξεκίνησε πριν από τέσσε-
ρα χρόνια η δημοτική Αρχή του Θόδωρου Μπαρή, για έναν 
Δήμο λειτουργικό και ανθρώπινο.
Μάλιστα, οι πέντε εξ αυτών θέτουν υποψηφιότητα για πρώτη 
φορά. Πρόκειται για τους, Γεωργία (Γωγώ) Θεοδωροπούλου 
από το Καλούσι, Χρήστο Μπάτραλη από το Σκιαδά, Κώστα 
Σπυρόπουλο από τη Χαλανδρίτσα, Σωτήρη Καρβελά (Λάγιο) 
από το Λεόντιο, Νικολίτσα Μαντούκα από το Μάνεσι και Αν-
δρέα Θεοδωρόπουλο από τη Χαλανδρίτσα.
«Το μέλλον χτίζεται βήμα- βήμα. Ο Δήμος μας έχει ισχυρο-
ποιήσει τη θέση του και μπορεί να φθάσει ψηλότερα, με έργα 
που ήδη υλοποιούνται και ακόμη περισσότερα που σχεδιά-
ζονται. Αυτό είναι το στοίχημα της επόμενης μέρας. Και είμαι 
ιδιαίτερα χαρούμενος και ικανοποιημένος που η προσπάθειά 
μας αναγνωρίζεται από την τοπική κοινωνία. Καθημερινά, 
συνδημότες μας ανταποκρίνονται στο κάλεσμα της ευθύνης 
που απευθύνουμε και ενώνουν τις δυνάμεις τους. Πρόκειται 
για ανθρώπους που αφήνουν το δικό τους στίγμα, με διαφο-
ρετικές εικόνες, διαφορετικές καταβολές, ανθρώπους που τους 
ενώνει η αγάπη για τον τόπο μας. Περισσότεροι, γινόμαστε 
ακόμη πιο ισχυροί», δήλωσε ο κ. Μπαρής.

Δωρεά από τον «Πείρο» 
Ο Σύλλογος Αλισσαίων «Πείρος» μέσω του προέδρου του, 
Δημήτρη Μπαρμπούνη και της γραμματέως, Ιωάννας Κούρτη, 
παρέδωσε την Τετάρτη στο Σωματείο προσωπικού ΕΚΑΒ 3ης 
περιφέρειας και τον Πρόεδρο Αλέξιο Κουτσούκο και τον Λευ-
τέρη Κουτρουμπάνο, ένα εκπαιδευτικό πρόπλασμα βασικής 
καρδιοπνευμονικής αναζωογόνησης (Laerdal Little Anne). 
Πρόκειται για μία σημαντική δωρεά, καθώς το πρόπλασμα 
είναι απαραίτητο για τις εκπαιδευτικές δράσεις που πραγμα-
τοποιεί το ΕΚΑΒ στις πρώτες βοήθειες. Με επιστολή του, το 
σωματείο ευχαρίστησε το Δ.Σ. του Συλλόγου, ενώ αποφασί-
στηκε να συνεχιστεί η συνεργασία μεταξύ των δύο φορέων.
«Ο Σύλλογος μας θα συνεχίσει τις πράξεις κοινωνικής προ-
σφοράς για τον συνάνθρωπό μας, όπως κάνει μέχρι σήμερα. 
Το εκπαιδευτικό πρόπλασμα είναι αναγκαίο για τις εκπαιδευ-
τικές δράσεις του ΕΚΑΒ, το οποίο ανταποκρίνεται σε κάθε 
πρόσκληση συλλόγου ή φορέα, παραδίδοντας πολύτιμα μα-
θήματα πρώτων βοηθειών κι όχι μόνο», ανέφερε ο πρόεδρος 
του «Πείρου», Δημήτρης Μπαρμπούνης.

Αιγιάλεια: Δωρεάν 
προληπτικός έλεγχος 
Ο Σύλλογος Σκελετικής Υγείας, Πεταλούδα σε συνεργασία 
με τον Ιατρικό Σύλλογο και το Τμήμα Υγείας, Πρόνοιας και 
Κοινωνικής Πολιτικής του Δήμου Αιγιαλείας διοργανώνουν 
δράσεις προληπτικών ελέγχων και ενημέρωσης στην ευρύτε-
ρη περιοχή της Αιγιάλειας. Κύριος στόχος της δράσης είναι 
η ενημέρωση γύρω από την οστεοπόρωση, την πρόληψη και 
την αντιμετώπιση της. Η δράση απευθύνεται σε άτομα κάθε 
ηλικίας που ενδιαφέρονται να ενημερωθούν για ένα σοβαρό 
θέμα υγείας. Οι μετρήσεις θα γίνουν ως ακολούθως:
• Συμπολιτεία, 9/6, 11:00 – 14:00, Δημαρχείο Συμπολι-
τείας.
• Ζήρια, 9/6, 17.00 - 19:30, στο Κοινοτικό Γραφείο, .
• Αίγιο, 10/6, 10.00 -13:00, στο ΚΑΠΗ Συνοικισμός Αιγίου.
• Αίγιο: 15/6, 11:00 – 14:00, στο Κ.Α.Π.Η. Αιγίου Ψηλά 
Αλώνια.
• Διακοπτό: 16/6, 10:00 – 13:00, στο Πνευματικό Κέντρο 
Διακοπτού.
Ακράτα: 17/6, 10.00 - 13:00, στο ΚΑΠΗ Ακράτας, .
Πληροφορίες και κλείσιμο ραντεβού στο τηλέφωνο: 26910 
26136 (εσ. 8). Η είσοδος για την δράση είναι ελεύθερη για 
όλους. 

Θέματα

«Βούλιαξαν» τα Καλάβρυτα 
από τους 12.000 επισκέπτες

Τεράστια επιτυχία σημείωσε 
το Helmos Mountain Festival 
(Φεστιβάλ Χελμού) που για 
πρώτη φορά διοργανώθη-
κε στα Καλάβρυτα από το Χι-
ονοδρομικό Κέντρο Καλα-
βρύτων, υπό την αιγίδα του 
Δήμου Καλαβρύτων και της 
Περιφέρειας Δυτικής Ελλά-
δας, με τη συμμετοχή 12.000 
και πλέον ατόμων από όλη 
την Ελλάδα αλλά και από την 
Κύπρο.
Το τριήμερο του Αγίου Πνεύ-
ματος τα Καλάβρυτα βίωσαν 
ανεπανάληπτες στιγμές, με 
τον μεγάλο αριθμό των εκδη-
λώσεων και την έκρηξη δια-
σκέδασης χωρίς παραφωνίες.
«Οφείλω, οφείλουμε, κατ’ αρ-
χάς ένα μεγάλο ευχαριστώ 
στους επισκέπτες μας. Στις νέ-
ες και στους νέους απ’ όλη την 
Ελλάδα που βρέθηκαν εδώ, 
που θέλησαν να γνωρίσουν 
την ομορφιά, τη μοναδικότη-
τα του βουνού και την ιστορία 
του τόπου μας και να συμμε-
τάσχουν σε μια μεγάλη γιορτή 
της Τέχνης και του Περιβάλ-
λοντος», ανέφερε σε δήλωση 
του ο Δήμαρχος Καλαβρύτων 
Θανάσης Παπαδόπουλος. 
Επίσης, συμπλήρωσε «ευχα-
ριστίες οφείλουμε, επίσης, ν’ 
απευθύνουμε στον Διευθυντή 
Άγριο Αλέξη, στα στελέχη και 
στους εργαζόμενους του Χι-

ονοδρομικού Κέντρου, στον 
προϊστάμενο και το εργατικό 
προσωπικό του τμήματος πε-
ριβάλλοντος του Δήμου μας, 
που εργάστηκαν όλες αυτές τις 
μέρες, ώστε όλα να κυλήσουν 
ομαλά. Ακόμα, πολλές ευχα-
ριστίες στο Αστυνομικό τμήμα 
Καλαβρύτων, στον διοικητή 
Βασίλειο Σταθούλια και στους 
αστυνομικούς του τμήματος, 
στους αστυνομικούς που βο-
ήθησαν από την Αστυνομική 
Διεύθυνση Αχαΐας. Ευχαρι-
στίες, επίσης, στους άνδρες 
της Πυροσβεστικής και στον 
διοικητή Ανδρέα Δημητρό-
πουλο. 
Ασφαλώς, ευχαριστίες στον 
Ελληνικό Ερυθρό Σταυρό και 
στους Εθελοντές Σαμαρείτες 
που ήταν εκεί κάθε φορά που 
παρίστατο κάποια ανάγκη. 
Επίσης, στο Νοσοκομείο Κα-
λαβρύτων και στο ΕΚΑΒ, στον 
Όμιλο του Ιατρικού Κέντρου 

Αθηνών που ήταν ο ιατρικός 
υποστηρικτής της διοργάνω-
σης, στην Ελληνική Ομάδα 
Διάσωσης, στους εργαζομέ-
νους του Φορέα Διαχείρισης 
Χελμού-Βουραϊκού, στο σύ-
νολο των χορηγών του Φεστι-
βάλ, στην Εταιρεία Διοργάνω-
σης Novel Vox, στους ιδιώτες 
που έντυσαν την εκδήλωση με 
διαφόρων ειδών δραστηριό-
τητες όπως πεζοπορία, ιππα-
σία, τοξοβολία, yoga, ποδη-
λασία, προβολή ταινίας και σ’ 
όλους όσοι εργάστηκαν ώστε 
να φτάσουμε σ’ αυτό το εξαι-
ρετικό αποτέλεσμα».
Το «Helmos Mountain 
Festival», πέραν από τις εκ-
δηλώσεις, πρόσφερε και με-
γάλη οικονομική ανάσα στην 
περιοχή των Καλαβρύτων, «ο 
κόσμος σε καθημερινή βάση 
πήγαινε στην πόλη, είτε για 
φαγητό, είτε να κάνει την βόλ-
τα του και να επισκεφθεί κά-

ποια αξιοθέατα, οπότε η το-
πική οικονομία είχε μεγάλη 
ανάπτυξη και πήρε μια βαθιά 
ανάσα από την όλη διαδικα-
σία» ανέφερε ο διευθυντής 
του Χιονοδρομικού.
 
Τα εύσημα από 
την Ένωση Αστυνομικών
Σε ανακοίνωσή της η Ένω-
ση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αχαΐας ανέφερε πως «από 
αστυνομικής πλευράς τα μέ-
τρα που ελήφθησαν ήταν 
απολύτως πετυχημένα. Ο δι-
οικητής του Αστυνομικού 
Τμήματος Καλαβρύτων, το 
προσωπικό το Τμήματος και 
οι ενισχυτικές δυνάμεις εί-
ναι άξιοι συγχαρητηρίων κα-
θώς διαχειρίστηκαν με επαγ-
γελματισμό μια εκδήλωση με 
χιλιάδες νεαρών χωρίς να 
παρουσιαστεί οποιοδήποτε 
πρόβλημα».

Τα επόμενα βήματα 
Η διοίκηση του Χιονοδρομι-
κού Κέντρου Καλαβρύτων δί-
νει πλέον το βάρος στα έργα 
αναβάθμισης των αναβατή-
ρων του Χιονοδρομικού, τα 
οποία προχωρούν μετά και 
την υπογραφή της σύμβασης 
με τον ανάδοχο εργολάβο με 
στόχο να έχουν ολοκληρωθεί 
με την έναρξη της χειμερινής 
περιόδου. 

> Οικονομική ανάσα για τις επιχειρήσεις το άκρως επιτυχημένο Φεστιβάλ Χελμού 

Έρχονται οι «έξυπνες στάσεις»

Στην υπογραφή προγραμματικής σύμ-
βασης που ορίζει τις εκατέρωθεν αρμο-
διότητες του Δήμου Αιγιαλείας και του 
ΚΤΕΛ Νομού Αχαΐας Α.Ε., αναφορικά 
με τη δράση «Έξυπνες Στάσεις Μέσων 
Μαζικής Μεταφοράς» που θα υλοποιη-
θεί στο πλαίσιο της πράξης «Ανάπτυξη 
Εφαρμογών Έξυπνων Πόλεων και Τε-
χνολογιών για το Διαδίκτυο των Αντι-
κειμένων (ΙΟΤ) του Δήμου Αιγιαλείας», 
προχώρησαν ο Δήμαρχος Αιγιαλείας 
Δημήτρης Καλογερόπουλος και ο πρόε-

δρος του ΚΤΕΛ Ν. Αχαΐας Ανδρέας Μα-
νωλόπουλος, σε πρόσφατη συνάντησή 
τους στο γραφείο Δημάρχου.
Με πρόσφατη ομόφωνη απόφασή της, η 
Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Αιγια-
λείας αποφάσισε την υποβολή πρότασης 
στο Πρόγραμμα «Ψηφιακός Μετασχη-
ματισμός» συνολικού προϋπολογισμού 
1.390.000,00€, για την πρόσκληση με 
κωδικό 01 και τίτλο «ΨΗΦΙΑΚΟΣ ΜΕ-
ΤΑΣΧΗΜΑΤΙΣΜΟΣ ΤΩΝ ΟΤΑ», με 
συγχρηματοδότηση από το Ευρωπαϊ-
κό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης 
(ΕΤΠΑ), που περιλαμβάνει σειρά δρά-
σεων που θα βελτιώσουν, μέσω της τε-
χνολογίας, τις υπηρεσίες που παρέχει ο 
Δήμος Αιγιαλείας στους δημότες μέσω 
έξυπνων εφαρμογών. 
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, τονί-
στηκε ότι για την υλοποίηση της δράσης 
«Έξυπνες Στάσεις ΜΜΕ» που έχει προϋ-
πολογισμό 89.838,00 ευρώ, απαιτείται 
η αγαστή συνεργασία του Δήμου με τα 

ΚΤΕΛ για την ανταλλαγή πληροφοριών, 
προκειμένου να επιτευχθεί η διασύνδε-
ση με το υφιστάμενο λογισμικό διαχείρι-
σης στόλου οχημάτων και ενημέρωσης 
επιβατών του ΚΤΕΛ, με τις έξυπνες στά-
σεις του δήμου.
Ειδικότερα, οι έξυπνες στάσεις ΜΜΜ θα 
παρέχουν μέσω ειδικών ηλεκτρονικών 
πινακίδων, πληροφόρηση σε πραγματι-
κό χρόνο για τους χρόνους άφιξης των 
λεωφορείων στις στάσεις. Με τον τρό-
πο αυτό, ενισχύεται ο ρόλος των ΜΜΜ 
και ενθαρρύνονται οι πολίτες να χρησι-
μοποιούν τα ΜΜΜ αντί για τα ΙΧ τους. 
Τα σχετικά συστήματα θα διασυνδεθούν 
με το υφιστάμενο λογισμικό διαχείρι-
σης στόλου οχημάτων και ενημέρωσης 
επιβατών του ΚΤΕΛ, σε 15 επιλεγμένες 
στάσεις της υπεραστικής συγκοινωνίας 
σε όλο τον Δήμο Αιγιαλείας. Τέλος, οι 
ηλεκτρονικές πινακίδες θα είναι τεχνο-
λογίας e-paper και θα τροφοδοτούνται 
από φωτοβολταϊκό στοιχείο.

> Προγραμματική σύμβαση Δήμου Αιγιαλείας και ΚΤΕΛ Αχαΐας
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Να ανακληθεί το 
κλείσιμο της Hellas Can

Σε τετράωρες στάσεις εργασί-
ας προχώρησαν από την Τρί-
τη το Κλαδικό Συνδικάτο Ερ-
γατοϋπαλλήλων Μετάλλου 
Πάτρας «Η Ένωση», σε ένδει-
ξη διαμαρτυρίας για τις 121 
απολύσεις εργαζομένων στις 
οποίες προχωρά η εργοδο-
σία της «Crown Hellas Can», 
ανακοινώνοντας το κλείσιμο 
του εργοστασίου της τον Σε-
πτέμβρη.
Η πρώτη 4ωρη στάση εργασί-
ας ξεκίνησε στις 10 το πρωί 
της Τρίτης και έξω από το ερ-
γοστάσιο βρέθηκαν εργαζόμε-
νοι και συνδικαλιστές και συ-
νέχισαν τις επόμενες στάσεις 
είναι προγραμματισμένες στις 
6 μ.μ. – 10 μ.μ. και 12 τα με-
σάνυχτα με 4 π.μ.
Στο πλευρό των εργαζομένων 
βρίσκονται εκπρόσωποι αρ-
χών και φορέων, οι οποίοι 
πιέζουν για να ανακληθεί η 
απόφαση κλεισίματος του ερ-
γοστασίου. 
Στους κόλπους των εργαζομέ-
νων επικρατεί μεγάλος ανα-
βρασμός και αναμένεται να 
πραγματοποιηθεί η γενική 
συνέλευση του επιχειρησια-
κού Σωματείου Εργαζομένων 
στην Crown-Hellas Can προ-
κειμένου να αποφασίσουν 
την περαιτέρω στάση τους. 
Η διεύθυνση της επιχείρη-
σης έχει ήδη καταθέσει σχέ-
διο εθελούσιας εξόδου του 
προσωπικού με την πρόταση 
για διπλή αποζημίωση και κά-
ποια άλλα μπόνους. 
Σύμφωνα με τον πρόεδρο του 
κλαδικού Συνδικάτου Εργα-
τοϋπαλλήλων Μετάλλου Πά-
τρας «Η Ένωση» Ανέστη Τρι-
άντη, η ενημέρωση για το 
κλείσιμο στο εργοστάσιο αλλά 
και η πρόταση για την εθελού-
σια έξοδο του προσωπικού 
έγινε προφορικά και δεν έχει 
ακόμη αιτιολογηθεί. «Θα πρέ-
πει η όποια πρόταση να κατα-
τεθεί εγγράφως προκειμένου 
να τεθεί υπόψη του σωματεί-
ου εργαζομένων. Εμείς θα εί-
μαστε στο πλευρό του σωμα-
τείου με στόχο να αλλάξουν 
ριζικά τα σχέδια της εταιρεί-
ας» ανέφερε σε δηλώσεις του 
ο κ. Τριάντης. 

Το πρόγραμμα 
της εθελούσιας 
Αξίζει να αναφέρουμε ότι εδώ 
και ένα χρόνο περίπου η διοί-
κηση της πολυεθνικής Crown 
Hellas έχει θέσει σε εξέλιξη 

πρόγραμμα εθελούσιας απο-
χώρησης. Το πρόγραμμα εθε-
λούσιας προσέφερε την ευ-
καιρία στους εργαζόμενους να 
αποχωρήσουν, με διπλή απο-
ζημίωση και ειδικά μπόνους. 
Ως αιτιολογία για τον περιο-
ρισμό του προσωπικού χρη-
σιμοποιείται η μείωση στις 
παραγγελίες καθώς μεγάλες 
εταιρείες πελάτες, όπως η 
Coca-Cola 3Ε αλλά και πολ-
λές ζυθοποιίες, στρέφονται σε 
νέα συσκευασία αλουμινίου, 
η οποία παράγεται αποκλει-
στικά σε εργοστάσιο του εξω-
τερικού.
Το κλείσιμο του εργοστασίου 
επηρεάζει τους εργαζόμενους 
και τις οικογένειές τους αλλά 
και δεκάδες εξωτερικούς συ-
νεργάτες, μεταφορικές και συ-
νεργαζόμενα συνεργεία. Εκτι-
μάται ότι, εφόσον υλοποιηθεί 
η διακήρυξη της εταιρείας, θα 
πληγούν πάνω από 200 οικο-
γένειες στην ευρύτερη περιο-
χή της Πάτρας. 

Εργατικό Κέντρο: 
Καμία απόλυση
«Ένας για όλους και όλοι για 
έναν», τονίζει το σωματείο, 
ενώ στο πλευρό των εργαζο-
μένων του χώρου, βρίσκεται 
και η διοίκηση του Εργατικού 
Κέντρου Πάτρας (ΕΚΠ), με 
αντιπροσωπεία του, μέλη δι-
οικήσεων άλλων σωματείων, 
καλώντας να μη μείνει κανείς 
εργάτης χωρίς δουλειά.
«Πραγματικά μια είδηση κε-
ραυνός εν αιθρία, θα δώσου-
με αγώνα το εργοστάσιο να 
μην κλείσει, να αλλάξουν τα 
σχέδια της εταιρείας. Δεν θα 
μείνουμε αμέτοχοι στην προ-
σπάθεια μιας πολυεθνικής να 
αποτραβηχτεί από τη χώρα, 
για να διατηρήσει την κερδο-
φορία της στο ακέραιο» ανέ-
φερε σε δηλώσεις του ο πρό-
εδρος του Εργατικού Κέντρου 
της Πάτρας Δημήτρης Μαρ-
μούτας, τονίζοντας ότι επιτα-
κτικό αίτημα είναι «εδώ και 

τώρα ανάκληση της απόφα-
σης για το κλείσιμο του εργο-
στασίου και καμία απόλυση 
εργαζόμενου».

Αντιπροσωπεία του ΚΚΕ
Δίπλα στους εργαζόμενους 
βρέθηκε αντιπροσωπεία της 
ΤΕ Αχαΐας του ΚΚΕ με επικε-
φαλής τον Νίκο Καραθανασό-
πουλο, μέλος της ΚΕ και υπο-
ψήφιο βουλευτή Αχαΐας του 
ΚΚΕ.
«Καταγγέλλουμε στους εργαζό-
μενους και το λαό της Πάτρας 
την εργοδοσία της CROWN - 
HELLAS CAN που με την από-
φασή της για κλείσιμο του ερ-
γοστασίου στην Πάτρα πετάει 
στο δρόμο 121 εργαζόμενους 
και τις οικογένειές τους. Εργά-
τες και εργάτριες που για χρό-
νια ο συγκεκριμένος πολυεθνι-
κός όμιλος ξεζούμισε για να 
παράγει τεράστια κέρδη και σή-
μερα τους στέλνει στην ανεργία 
και την εξαθλίωση» αναφέρει 
σε ανακοίνωση του το Εργατι-
κό Κέντρο της Πάτρας. 

Στο πλευρό τους 
και ο Δήμος 
Η Δημοτική Αρχή της Πάτρας 
σε ανακοίνωσή της εξέφρασε 
τη συμπαράστασή της στους 
εργαζόμενους, επισημαίνο-
ντας μεταξύ άλλων τα εξής: 
«121 εργαζόμενοι και οι οικο-
γένειές τους βρίσκονται αντι-
μέτωποι με την ανεργία, τη 
στιγμή μάλιστα που με την ερ-
γασία τους ‘πρόσφεραν’ στον 
εν λόγω όμιλο τεράστια κέρ-
δη. Αυτές είναι οι περίφημες 
επενδύσεις. Όσο τους συμ-
φέρει κρατούν τα εργοστάσια 
ανοιχτά, όταν όμως βρουν 
άλλους, πιο επικερδείς δρό-
μους, δεν έχουν κανένα πρό-
βλημα να στείλουν στην ανερ-
γία τους εργαζόμενους…».

Και ο Εμπορικός
Ο Εμπορικός και Εισαγω-
γικός Σύλλογος Πατρών σε 
ανακοίνωσή του εκφράζει τη 

συμπαράστασή του στους ερ-
γαζόμενους της CROWN – 
Hellas Can. Ειδικότερα, επι-
σημαίνει: «Το κλείσιμο του 
εργοστασίου της εταιρείας στη 
βιομηχανική ζώνη δημιουρ-
γεί 120 νέους ανέργους στην 
πολύπαθη περιοχή μας με 
δραματικές συνέπειες για τους 
ίδιους τις οικογένειές τους αλ-
λά και για την οικονομία της 
πόλης και της περιοχής
Στηρίζουμε τον αγώνα των ερ-
γαζομένων και ζητάμε την ανά-
κληση της απόφασης για το 
κλείσιμο του εργοστασίου. Δή-
μος, Περιφέρεια, Kόμματα και 
Bουλευτές πρέπει να αναλά-
βουν πρωτοβουλίες γι’ αυτό.
Η πόλη και η περιοχή έχει 
ανάγκη από νέες πραγματικές 
επενδύσεις που θα δημιουρ-
γούν θέσεις εργασίας. Πρέπει 
να μπει τέλος στην παραγωγι-
κή ερημοποίηση και την υπο-
βάθμιση οικονομική και κοι-
νωνική της πόλης μας».

Έκπληξη από ΣΕΒΙΠΑ 
Αιφνιδιασμένοι από την εξέ-
λιξη της Crown να κλείσει το 
εργοστάσιο της Πάτρας δη-
λώνουν πάντως τόσο ο Σύν-
δεσμος Εγκατεστημένων Επι-
χειρήσεων της ΒΙΠΕ Πατρών 
όσο και ο τοπικός Σύνδεσμος 
Βιομηχάνων (Σ.Β. Π&Δ.Ε). 

Λουκέτο και στην Κόρινθο 
στο τέλος Ιουνίου
Αξίζει να αναφέρουμε ότι η 
CrownHellas – Can, στο τέ-
λος Ιουνίου, προχωρά στο 
κλείσιμο της γραμμής παρα-
γωγής άκρων (καπάκια) που 
διαθέτει στην Κόρινθο προ-
χωρώντας σε μείωση προ-
σωπικού κατά 40 άτομα. Η 
εταιρεία ανακοίνωσε στους 
εργαζόμενους ότι όσοι αποδε-
χθούν την εθελουσία έξοδο, 
θα μπορούν να ενταχθούν σε 
δωρεάν σεμινάρια με εξειδι-
κευμένους συμβούλους που 
θα τους βοηθήσουν στην επα-
νένταξη στην αγορά εργασίας. 
Η εταιρεία μέχρι και το 2021 
επένδυε στο εργοστάσιο της 
Πάτρας σε μετατροπές των 
συσκευαστικών μηχανημά-
των και τις γραμμές παραγω-
γής με στόχο την υποστήριξη 
των εξαγωγών προς την Βό-
ρεια Αφρική. Βελτιώσεις εί-
χαν γίνει και στα κτίρια σε συ-
στήματα ασφαλείας τροφίμων 
και αντικαταστάσεις παλαιού 
ηλεκτρολογικού εξοπλισμού.

> Στο πλευρό των 120 εργαζομένων φορείς και συνδικάτα της Πάτρας Αθηναϊκή Ζυθοποιία:
Νέα επένδυση 1,2 εκ. ευρώ 

Στην επέκταση της αποθήκης του εργοστασίου στην 
Πάτρα, με στόχο την ενίσχυση της εγχώριας εφοδι-
αστικής αλυσίδας και την υποστήριξη των εξαγωγών 
προχώρησε η Αθηναϊκή Ζυθοποιία, υλοποιώντας επέν-
δυση της τάξης του 1,2 εκατ. ευρώ.
Στις εγκαταστάσεις του εργοστασίου της Αθηναϊκής Ζυ-
θοποιίας στην Πάτρα έχουν πλέον προστεθεί 3.000 τ.μ. 
ωφέλιμου χώρου, που αντιστοιχούν στην αποθήκευση 
20% περισσότερων παλετών προϊόντων.

Συνολικά, στην αποθήκη του εργοστασίου απασχο-
λούνται 60 εργαζόμενοι κατά τη διάρκεια της χρονιάς, 
ενώ η μονάδα εξυπηρετεί απευθείας το πελατολόγιο 
της εταιρείας στη Δυτική και Νότια Ελλάδα, μεγάλο 
μέρος της Κεντρικής και Νησιωτικής Ελλάδας και προ-
μηθεύει στο μεγαλύτερο βαθμό τα κέντρα διανομής σε 
Αθήνα και Κρήτη. Η επέκταση της αποθήκης στο ερ-
γοστάσιο της Πάτρας σηματοδοτεί ένα νέο κεφάλαιο 
για την εταιρεία, υποστηρίζοντας με ουσιαστικό τρόπο 
την παραγωγή και αποτελεσματική διανομή ενός ευρέος 
και διαφοροποιημένου προϊοντικού χαρτοφυλακίου σε 
όλη την Ελλάδα. Ταυτόχρονα, προσφέρει τις καλύτερες 
συνθήκες εργασίας για τους ανθρώπους της, μέσα από 
ένα βελτιωμένο χωροταξικό σχεδιασμό.
Μεταξύ άλλων, η νέα επένδυση προσδίδει αυξημένες 
μακροπρόθεσμες δυνατότητες στην εταιρεία και ειδικό-
τερα στο εργοστάσιο της Πάτρας, ισχυροποιώντας πε-
ραιτέρω τη θέση του στο δίκτυο της ΗΕΙΝΕΚΕΝ στην 
Ευρώπη.

ΕΛΣΤΑΤ: Ανάπτυξη 
2,1% στο α’ τρίμηνο 

Με ετήσιο ρυθμό 2,1% έτρεξε η ανάπτυξη το α’ τρί-
μηνο του 2023 έναντι ρυθμού 5,2% στο δ’ τρίμηνο 
του 2022, σύμφωνα με στοιχεία της ΕΛΣΤΑΤ. Σε τρι-
μηνιαία βάση, το ΑΕΠ μειώθηκε 0,1% έναντι αύξησης 
1,4% στο δ’ τρίμηνο. Οι μεταβολές των κυριότερων μα-
κροοικονομικών μεγεθών σε όρους όγκου με εποχική 
διόρθωση έχουν ως εξής:
Η συνολική τελική καταναλωτική δαπάνη αυξήθηκε 
κατά 1,4% σε σχέση με το 4o τρίμηνο του 2022. Οι 
ακαθάριστες επενδύσεις παγίου κεφαλαίου μειώθηκαν 
κατά 1,0% σε σχέση με το 4o τρίμηνο του 2022. Oι 
εξαγωγές αγαθών και υπηρεσιών παρουσίασαν αύξηση 
κατά 5,7% σε σχέση με το 4o τρίμηνο του 2022. Οι 
εξαγωγές αγαθών αυξήθηκαν κατά 9,5%, ενώ οι εξαγω-
γές υπηρεσιών αυξήθηκαν κατά 4,5%.
Σε ετήσια βάση, η συνολική τελική καταναλωτική δα-
πάνη παρουσίασε αύξηση κατά 2,3% σε σχέση με το 
1o τρίμηνο του 2022, οι ακαθάριστες επενδύσεις πα-
γίου κεφαλαίου αυξήθηκαν κατά 8,2% σε σχέση με 
το 1o τρίμηνο του 2022 και οι εξαγωγές αγαθών και 
υπηρεσιών παρουσίασαν αύξηση κατά 8,9% σε σχέση 
με το 1o τρίμηνο του 2022. Επίσης σε ετήσια βάση, 
οι εξαγωγές αγαθών αυξήθηκαν κατά 10,6%, ενώ οι 
εξαγωγές υπηρεσιών αυξήθηκαν κατά 6,2%, οι εισαγω-
γές αγαθών και υπηρεσιών παρουσίασαν αύξηση κατά 
5,6% σε σχέση με το 1o τρίμηνο του 2022, οι εισα-
γωγές αγαθών αυξήθηκαν κατά 3,2% και οι εισαγωγές 
υπηρεσιών αυξήθηκαν κατά 12,7%.
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Χαρακτηριστική είναι η πε-
ρίπτωση που αναφέρει στον 
«Σ.Ε.» η δικηγόρος Ντάνα 
Αντωνοπούλου, ενός ιδι-
ώτη από την Πάτρα που επί 
δύο χρόνια δεν γνώριζε ότι 
το ακίνητό του επρόκειτο να 
βγει σε πλειστηριασμό. 
Το πληροφορήθηκε κάνο-
ντας έναν έλεγχο τίτλων στο 
Υποθηκοφυλακείο και τό-
τε ξεκίνησε ένας δικαστικός 
Γολγοθάς για τον ίδιο.
«Ο πελάτης μου διαθέτει κε-

ντρικό κατάστημα στην Πά-
τρα. Καταφέραμε τελευταία 
στιγμή να ακυρώσουμε τον 
πλειστηριασμό. Βγήκε σε 
πλειστηριασμό χωρίς ο ίδιος 
να έχει ενημερωθεί για την 
διαδικασία. Η διαδικασία 

του πλειστηριασμού κοινο-
ποιήθηκε σε άλλη κατοικία 
που δεν χρησιμοποιεί ο πε-
λάτης μου, ενώ ήταν γνωστή 
στην τράπεζα η πραγματική 
διεύθυνσή του. Μάλιστα του 
επιδόθηκε το σχετικό έγγρα-

φο με θυροκόλληση και δεν 
του δόθηκε στα χέρια. Τελικά 
έλαβε γνώση για την διαδι-
κασία δύο χρόνια μετά όταν 
έγινε έλεγχος στο οικείο κτη-
ματολογικό γραφείο. Μόλις 
διαπιστώθηκε τι είχε συμβεί, 
προσφύγαμε στα δικαστήρια 
όπου στο τέλος δικαίωθηκε 
με απόφαση του Μονομε-
λούς Πρωτοδικείου».
Στο ερώτημα εάν τελικά κιν-
δυνεύει μελλοντικά το ακίνη-
το του πελάτη της, η κ. Αντω-
νοπούλου απαντά ότι: « Δεν 
θεωρώ ότι σε άλλο βαθμό 
θα έχουμε άλλο αποτέλεσμα. 
Η τράπεζα μπορεί να ξεκινή-
σει την διαδικασία οποιαδή-
ποτε στιγμή. Από την άλλη 
το προηγούμενο αποτέλεσμα 
δεν θα αλλάξει την πορεία 
της απόφασης».

Η κ. Αντωνοπούλου επιση-
μαίνει επίσης ότι κύριος λό-
γος ανακοπής της απόφασης 
του πλειστηριασμού ήταν η 
λάθος διεύθυνση επίδοσης 
του σχετικού εγγράφου από 
την τράπεζα.
«Η τράπεζα γνώριζε την 
πραγματική κατοικία του ιδι-
οκτήτη. Στο παρελθόν του εί-
χε άλλωστε κοινοποιήσει και 
άλλα έγγραφα. Οπότε αυτός 
ήταν και ο λόγος ανακοπής 
που έγινε και δεκτός από το 
δικαστήριο», σημειώνει η κ. 
Αντωνοπούλου.
Σημειώνει επίσης η δικη-
γόρος ότι εάν ο πελάτης της 
γνώριζε ότι το ακίνητο ήταν 
σε διαδικασία πλειστηρια-
σμού θα είχε φροντίσει ο ίδι-
ος να έρθει σε συνεννόηση 
με την τράπεζα να ρυθμίσει 

Επί δύο χρόνια δεν γνώριζε ότι το κατάστημά 
> Χαρακτηριστική η περίπτωση συμπολίτη και η δικαστική του περιπέτεια

Tα χρέη που είχαν δημιουρ-
γηθεί την περίοδο της παν-
δημίας ήταν υπέρμετρα και 
πολλοί ιδιοκτήτες δεν κατά-
φεραν να τα τακτοποιήσουν. 
Μετά από αλλεπάλληλες 
διαδικασίες έχουν πλέ-
ον βρεθεί αντιμέτωποι με 
το ύστατο μέτρο: τον πλει-
στηριασμό. Η αύξηση των 
πλειστηριασμών στην Αχα-
ΐα καταγράφεται αμέσως και 
μετά την απόφαση του Αρεί-
ου Πάγου, σύμφωνα με την 
οποία δύνανται τα funds να 
παρίστανται ως διάδικοι 
σε υποθέσεις δανείων που 
έχουν αγοραστεί από τρά-
πεζες. 
Οπως σημειώνει στον 
«Σ.Ε.» ο Αθανάσιος Ζού-
πας, πρόεδρος του Δικη-
γορικού Συλλόγου Πατρών: 
«Δεν υπάρχει καμία αλλαγή 
στο τοπίο που έχει διαμορ-
φωθεί. Για κάποιο διάστη-
μα οι πλειστηριασμοί είχαν 
διακοπεί, εν όψει της από-
φασης της Ολομέλειας του 
Αρείου Πάγου για το εάν τε-
λικά τα funds έχουν το δι-

καίωμα να παρίστανται σε 
υποθέσεις δανείων που 
έχουν αγοράσει από τρά-
πεζες. Μόλις ξεκαθαρίστη-
κε από τον Άρειο Πάγο ότι 
μπορούν να παρίστανται, 
συνεχίστηκαν οι πλειστηρι-
ασμοί. Πλέον προχωρούν 
κανονικά και συνεχίζονται 

μέχρι και σήμερα. Την προ-
εκλογική περίοδο μόνο για 
κάποιο διάστημα διακόπη-
καν όμως η ουσία είναι ότι 
η διαδικασία συνεχίζεται 
κανονικά. Ό,τι γίνεται πλέ-
ον αφορά ανακοπές και δι-
άφορα άλλα νομικά επιχει-
ρήματα που προβάλλονται 
από τους δικηγόρους στην 
προσπάθεια να σταματή-
σουν. Είναι κάποιοι νομι-
κοί ισχυρισμοί που προ-
βάλλονται και θα πρέπει τα 
δικαστήρια να τους λάβουν 
υπόψη τους. Η διαδικασία 
γίνεται κανονικά».

Στο ερώτημα εάν το επόμε-
νο διάστημα το φαινόμενο 
των πλειστηριασμών ανα-
μένεται να ενταθεί ο ίδι-
ος σημειώνει ότι «είναι χι-
λιάδες πλειστηριασμοί που 
εκκρεμούν, είναι προγραμ-
ματισμένοι να γίνουν και 
δυστυχώς θα γίνουν. Αφο-
ρούν μάλιστα όλα τα είδη 
των ακινήτων. Μιλάμε για 
διαμερίσματα, κατοικίες, οι-
κόπεδα και κάθε είδους ακί-
νητο. Φρένο δεν πρόκειται 
να μπει. Κάποιες διαδικα-
σίες σταματούν προσωρι-
νά επειδή υπάρχουν κάποια 

προαπαιτούμενα που πρέ-
πει το δικαστήριο να τους 
συνεκτιμήσει. Για κανέναν 
άλλο λόγο δεν σταματούν. 
Θα πρέπει οι ιδιοκτήτες ακι-
νήτων να είναι σε επαφή με 
τους δικηγόρους τους για να 
δουν τι θα κάνουν με το ακί-
νητό τους».
Εκείνο που επίσης ο κ. Ζού-
πας τονίζει είναι ότι το γε-
γονός ότι πλέον τα ακίνητα 
ανήκουν σε fund δεν βοη-
θάει την διαδικασία της δι-
απραγμάτευσης καθώς τα 
fund είναι ανένδοτα ως 
προς τους όρους που θέ-
τουν για την αποπληρωμή 
του χρέους.
«Αυτό που θέλουν τα fund 
είναι τα ακίνητα να βγουν 
σε πλειστηριασμό, να λά-
βουν τα χρήματά τους και 
να τελειώνει εκεί η διαδικα-
σία. Και για τον λόγο αυτό 
απορρίπτουν τις ρυθμίσεις 
και δεν τους ενδιαφέρουν 
οι πολύχρονες ρυθμίσεις. 
Δηλαδή ένας ιδιώτης που 
δεν μπορεί να εξυπηρετή-
σει το δάνειό του σε βάθος 
χρόνου έχει λίγες πιθανότη-
τες να αποδεχτεί το fund τη 
ρύθμιση αυτή. Τα ενδιαφέ-
ρει να πάρουν τα χρήματα 
και να φύγουν. Αυτός είναι 
ο στόχος. 
Υπάρχει επίσης δυσκο-
λία στην επικοινωνία με τα 

«Στο σφυρί» χιλιάδες ακίνητα
Mε αμείωτους ρυθμούς συνεχίζονται 

οι πλειστηριασμοί ακινήτων στην Αχαΐα. 
Είναι μια διαδικασία που πλέον γίνεται 

ηλεκτρονικά και μέσα σε ελάχιστα λεπτά 
αλλάζουν χέρια οι περιουσίες συμπολιτών, 

είτε πρόκειται για σπίτια, διαμερίσματα, 
καταστήματα κ.ά.
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ένα μέρος της οφειλής, αν 
όχι εξόφλησης ενός σημα-
ντικού τμήματος του ποσού.
«Το ακίνητο ήταν πολύ με-
γάλης αξίας. Μιλάμε για 
600.000 ευρώ και το σύνο-
λο των οφειλών μαζί με τους 
τόκους, κάτι που έχει σημα-

σία, έφθαναν τα 159.000 
ευρώ. Οι τράπεζες επισπεύ-
δουν τον πλειστηριασμό για 
ένα μέρος της οφειλής για 
να μην καταβάλλουν τα έξο-
δα των πλειστηριασμών που 
είναι υπέρογκα. Οι τράπε-
ζες έτσι γλυτώνουν ένα μέ-

ρος εξόδων και αφού έχει 
επιτευχθεί ο πλειστηριασμός 
αναγγέλλεται και για το υπό-
λοιπο ποσό η είσπραξή του 
μέσω πλειστηριασμού».
Επίσης, όπως αναφέρει η 
κ. Αντωνοπούλου, σήμερα 
έχουν αλλάξει τα δεδομέ-
να και το γεγονός ότι έχουν 
αναλάβει μεγάλα funds τους 
πλειστηριασμούς κάνει πολύ 
περίπλοκη και σχεδόν αδύ-
νατη την διαδικασία εξεύρε-
σης συμβιβασμού.
«Είναι πολύ δύσκολο και 
αυτό που συζητάμε είναι 
ότι δεν υπάρχει επαφή με 
τα funds. Υποβάλεις αίτημα 
για να μπει σε διαδικασία 
ρύθμισης ο πελάτης όμως 
απάντηση δεν λαμβάνου-
με. Όταν τα δάνεια ήταν στα 
χέρια των τραπεζών υπήρ-

χε η δυνατότητα διακανονι-
σμού μέσω υπαλλήλων. Τώ-
ρα, αφού ζητήσουν έγγραφα 
νομιμοποίησης των δικη-
γόρων, δυστυχώς δεν απα-
ντούν στα αιτήματα για ρύθ-
μιση των οφειλών».
Για το επόμενο διάστημα 
αναμένεται «έκρηξη» πλει-
στηριασμών στην Δυτι-
κή Ελλάδα και η συμβουλή 
που η κ. Αντωνοπούλου δί-
νει στους οφειλέτες είναι «να 
προσφύγουν έγκαιρα στα δι-
καστήρια. Σε όλες τις υποθέ-
σεις υπάρχουν βάσιμοι λό-
γοι που θα μπορούσαν να 
σταματήσουν τον πλειστηρι-
ασμό. Η καταχρηστική επί-
σπευσή της διαδικασίας από 
τα funds, δυστυχώς θα οδη-
γήσει να χαθούν πολλά ακί-
νητα».

του θα έβγαινε σε πλειστηριασμό

funds. Είναι εξαιρετικά δύ-
σκολο και αυτό οφείλεται 
στην στάση που κρατούν. 
Δεν θέλουν ρύθμιση γιατί 
αλλιώς θα διευκόλυναν την 
επικοινωνία με τους δανει-
ολήπτες».
Σύμφωνα με τον σχετικό πί-
νακα από τις 22 Μαρτίου 
μέχρι και τις 20 Σεπτεμβρί-
ου, έγιναν και πρόκειται να 
ολοκληρωθούν συνολικά 
174 πλειστηριασμοί στην 
Πάτρα από εταιρείες διαχεί-
ρισης απαιτήσεων από δά-
νεια και πιστώσεις.
Οι εταιρείες που έχουν ανα-
λάβει τους πλειστηριασμούς 
είναι οι: Ιntrum Hellas, 
doValue και FROΝΤIER οι 
οποίες αντιπροσωπεύουν 

τράπεζες αλλά και ιδιώτες 
πιστωτές.
Τα ακίνητα που βγαίνουν 
στον πλειστηριασμό ήταν 
υποθηκευμένα προς εξα-
σφάλιση επιχειρηματι-
κών ή στεγαστικών δανεί-
ων, υπάρχουν περιπτώσεις 
ακινήτων σε πλειστηρια-
σμό που επιβαρύνονται με 
πολλαπλά βάρη (προση-
μείωση, υποθήκη), υπάρ-
χουν υποθέσεις εκούσι-
ας εκκαθάρισης, μέσα από 
τον Πτωχευτικό Νόμο για 
μια «δεύτερη ευκαιρία» ενώ 
ορισμένα ακίνητα βγαίνουν 
στον πλειστηριασμό απευ-
θείας από τράπεζες.
Πρόκειται για οφειλές της 
περιόδου μετά το 2005 

έως και το 2014 κυρίως 
και αφορούν βιομηχανικές 
εγκαταστάσεις, εμπορικά 
και βιομηχανικά ακίνητα, 
μονοκατοικίες αλλά και δια-
μερίσματα.
• Προς εκποίηση βγαίνουν 
και 35 ακίνητα πρώην κα-
τασκευαστικής εταιρείας η 
οποία όμως έχει εμπλοκή 
καθώς έχει εμφανίσει και η 
ίδια οικονομικές απαιτήσεις 
από τους ιδιοκτήτες στο ίδιο 
εμπορικό κέντρο. Για την 
κατασκευαστική τα ακίνη-
τα βγαίνουν σε πλειστηρια-
σμό για οφειλές εκατ. ευρώ 
προς την Τράπεζα Πειραιώς 
ενώ η ίδια η κατασκευαστι-
κή διεκδικεί χρήματα από 
την εκποίηση του εμπορι-
κού κέντρου και συγκροτή-
ματος κατοικιών.
• Μεταξύ των πλειστηρια-
σμών είναι και πρώην βιο-
μηχανία πλεκτών.
Πέντε ακίνητα της στο Ψα-
ροφάι, βγαίνουν στον πλει-
στηριασμό για 1,7 εκατ. ευ-
ρώ από fund, για οφειλές 
που δημιουργήθηκαν έως 
το 2013.
• Για ακίνητα βιομηχανικής 
εταιρείας αερίου βγαίνουν 
δύο πλειστηριασμοί της τά-
ξης των 2,5 εκατ. ευρώ από 
την Τρ. Πειραιώς.
• Έχει επίσης, μεταξύ άλ-
λων, προγραμματιστεί πλει-

στηριασμός από fund σε οι-
κόπεδο επτά στρεμμάτων 
στην Οβρυά, με 2.000 τ.μ. 
βιομηχανικό κτίριο που 
ανήκει σε συνεταιρισμό 
επαγγελματιών, για οφειλή 
1 εκατ. ευρώ.
• Βιομηχανία ξύλου στην 
Παραλία Πατρών η οποία 
έχει προσφύγει στον πτω-
χευτικό κώδικα βγαίνει 
στον πλειστηριασμό για 5,3 
εκατ. ευρώ. Πρόκειται για 
οικόπεδο 34 στρέμματα με 
εγκαταστάσεις 15 χιλ. τ.μ., 
στο ισόγειο και 3.800 τμ. 
στον όροφο
• Άλλο ακίνητο που εκποι-
είται είναι 6.000 τ.μ., ανήκε 
σε εταιρεία πετρελαιοειδών 
με έδρα το Αίγιο και βρίσκε-
ται στο ΒΙΟΠΑ Γλαύκου στα 
Κρύα Ιτεών. Περιλαμβάνει 
κτίριο βιομηχανικής χρή-
σης 2.300 τ.μ., με γραφεία 
και αποθήκες το οποίο έχει 
διαταγή πληρωμής 300 χιλ. 
ευρώ.
• Σε πλειστηριασμό βγαίνει 
και συγκρότημα εκπαιδευτη-
ρίου στον Προφήτη Ηλία, το 
οποίο τελεί υπό εκκαθάριση, 
είναι έκτασης 4 στρεμμάτων 
και διαθέτει εγκαταστάσεις 
2.000 τ.μ. Το εκπαιδευτήριο 
οδηγείται σε εκποίηση από 
τον εκκαθαριστή του αντί 
ποσού που προσεγγίζει τα 
800 χιλ. ευρώ.

στην Αχαΐα λόγω οφειλών 
Καταχρηστικές 
πρακτικές των funds»

 «Φαινόμενα αντιδεοντολογικών και καταχρηστικών πρα-
κτικών και συμπεριφορών από την πλευρά των funds 
(Εταιρείες Διαχείρισης Απαιτήσεων) σε βάρος οφειλετών» 
καταδικάζει η Ολομέλεια των προέδρων των Δικηγορικών 
Συλλόγων Ελλάδος, με σχετική ανακοίνωσή της. Επίσης, 
η Ολομέλεια ζητά να ανασταλούν οι πλειστηριασμοί κατά 
την προεκλογική περίοδο λόγω της αναστολής λειτουργί-
ας των δικαστηρίων, ενόψει των βουλευτικών εκλογών. Η 
ανακοίνωση της Ολομέλειας των προέδρων των Δικηγορι-
κών Συλλόγων Ελλάδος, αναφέρει, μεταξύ άλλων, τα εξής: 
«Η Ολομέλεια των προέδρων των Δικηγορικών Συλλό-
γων Ελλάδος, με απόφασή της καταδικάζει το φαινόμε-
νο των αντιδεοντολογικών και καταχρηστικών πρακτικών 
και συμπεριφορών από Εταιρείες Διαχείρισης Απαιτήσε-
ων (funds) σε βάρος τόσο οφειλετών-ευάλωτων οικονομι-
κά πολιτών όσο και των πληρεξουσίων δικηγόρων τους, 
το οποίο έχει καταστεί καθημερινή πραγματικότητα και θα 
σταθεί αλληλέγγυα στο πλευρό των πληρεξουσίων δικηγό-
ρων των δανειοληπτών, που εμποδίζονται να ασκήσουν τα 
δικαιώματά τους και να εκπληρώσουν τα καθήκοντά τους.
 Μάλιστα, μετά τις τελευταίες δικαστηριακές εξελίξεις, η κα-
τάσταση έχει επιδεινωθεί καθώς οι Εταιρείες αυτές, προ-
φανώς, τις εξέλαβαν ως «πράσινο φως» για την συνέχιση 
και επίταση την καταχρηστικών τακτικών.
Οφείλουμε να επισημάνουμε ότι, σύμφωνα με καταγγε-
λίες συναδέλφων, η επικοινωνία των οφειλετών και των 
πληρεξούσιων δικηγόρων τους με τις εταιρείες αυτές είναι 
εξαιρετικά δυσχερής [...].
 Περαιτέρω, μεγάλη καθυστέρηση παρατηρείται στη χορή-
γηση βεβαιώσεων εξόφλησης, σε αιτήματα συμπλήρωσης/ 
διόρθωσης στοιχείων εκ μέρους των εταιρειών διαχείρι-
σης απαιτήσεων στην πλατφόρμα εξωδικαστικού μηχανι-
σμού ρύθμισης οφειλών του ν. 4738/2020, στην οποία 
παρατηρείται ότι συμμετέχουν μόνο για μικρού ύψους 
απαιτήσεις καθιστώντας την στην ουσία μη λειτουργική και 
αποδοτική για τους οφειλέτες, στο άνοιγμα λογαριασμών 
εξυπηρέτησης των δόσεων είτε δικαστικών ρυθμίσεων εί-
τε του εξωδικαστικού μηχανισμού, παρά τα επανειλημμένα 
αιτήματα των οφειλετών και των δικηγόρων τους, με απο-
τέλεσμα να κινδυνεύουν να εκπέσουν οι οφειλέτες από τις 
ρυθμίσεις αυτές. Μάλιστα, σε οφειλέτες που ήδη τηρούν τη 
ρύθμιση του ν. 3869/2010 αποστέλλονται αόριστα και γε-
νικόλογα εξώδικα έκπτωσης, με αφορμή την αιφνίδια αλ-
λαγή λογαριασμού εξυπηρέτησης της δικαστικής ρύθμισης, 
ζητώντας ποσά που ήδη έχουν καταβληθεί.
 Αποτέλεσμα των αντιδεοντολογικών και καταχρηστικών 
αυτών πρακτικών και συμπεριφορών είναι οφειλέτες και 
δικηγόροι να ταλαιπωρούνται αδικαιολόγητα, οι δικηγό-
ροι να αδυνατούν να ασκήσουν τα εκ του νόμου καθήκο-
ντά τους και οι πολίτες τα δικαιώματά τους με αποτέλεσμα 
να κινδυνεύει η περιουσία τους και ιδίως η πρώτη κατοι-
κία τους.
 Η Ολομέλεια καλεί τους πληρεξουσίους δικηγόρους των 
οφειλετών να γνωστοποιήσουν επώνυμα στην ηλεκτρονι-
κή διεύθυνση: olomeleia@dsa.gr συγκεκριμένα πραγματικά 
περιστατικά που συνιστούν και τεκμηριώνουν τις άνω αντι-
δεοντολογικές και καταχρηστικές συμπεριφορές των Εται-
ρειών Διαχείρισης Απαιτήσεων, προκειμένου να αναλάβει 
σχετικές πρωτοβουλίες στα αρμόδια ελεγκτικά όργανα.
 Η Ολομέλεια των προέδρων των Δικηγορικών Συλλόγων 
ζητά από την Τράπεζα της Ελλάδος να ασκήσει κατά τρόπο 
άμεσο και αποτελεσματικό τον εποπτικό και ελεγκτικό ρό-
λο που κατά νόμο έχει απέναντι στις Εταιρείες Διαχείρισης 
Απαιτήσεων (funds)».
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Ξεκίνησε από το περασμέ-
νο Σαββατοκύριακο η εφη-
μεριακή λειτουργία του Κέ-
ντρου Υγείας Βορείου Τομέα 
(πρώην ΙΚΑ Αγίου Αλεξί-
ου), καλύπτοντας τις ανάγκες 
των πολιτών της Πάτρας για 
παροχή υπηρεσιών υγείας 
πρωτοβάθμιας φροντίδας.
Σκοπός της διοίκησης της 
6ης ΥΠΕ σύμφωνα και με τον 
διοικητή της Γιάννη Καρβέλη 
είναι η συμβολή στην ανα-
βάθμιση της παρεχόμενης 
πρωτοβάθμιας φροντίδας με 
την καλύτερη και άμεση εξυ-
πηρέτηση των πολιτών. Πα-
ράλληλα γίνεται προσπάθεια 
να επιτευχθεί η μεγαλύτε-
ρη δυνατή αποσυμφόρηση 
των νοσοκομείων ειδικά για 
έκτακτα και επείγοντα περι-
στατικά τα οποία μπορούν να 
αντιμετωπιστούν στο κέντρο 

υγείας αστικού τύπου. Κατά 
την εφημερία των Σαββατο-
κύριακων το Κέντρο Υγείας 
Βόρειου Τομέα (θα λειτουρ-
γεί από τις 8 το πρωί έως τις 
10 το βράδυ) διαθέτει πλειά-
δα γιατρών διαφόρων ειδι-
κοτήτων και θα προστεθούν 
και νέες ειδικότητες, όπως 
ανακοίνωσε κ. Καρβέλης.
Ο συντονιστής διευθυντής 

του Κ.Υ. Βορείου Τομέα, Χα-
ράλαμπος Μπακόπουλος συ-
μπλήρωσε πως «οι πολίτες 
θα εξυπηρετούνται άμεσα οι 
χωρίς να ταλαιπωρούνται με 
ώρες αναμονής στα νοσοκο-
μεία, τα οποία θα αποσυμφο-
ρηθούν». 
«Το έργο μας είναι δύσκο-
λο, αλλά έχουμε την εμπειρία 
και την διάθεσή να συνεργα-

στούμε και να το φέρουμε εις 
πέρας» προσέθεσε ο επιστη-
μονικά υπεύθυνος του Κ.Υ. 
Νοτίου Τομέα Δημήτρης Λι-
άνας.
Ο αναπληρωτής διευθυντής 
του Κ.Υ. Βορείου Τομέα, Νί-
κος Κοσκινάς δήλωσε: «Με-
τά από τόσα χρόνια και προ-
σπάθειες ως εργαζόμενοι και 
ως συνδικαλιστές για την 
εδραίωση της ΠΦΥ ήρθε η 
ώρα να γίνει πράξη».
Τέλος ο διευθυντής του Κ.Υ. 
Νοτίου Τομέα Πατρών Γιώρ-
γος Μαντζουράνης κάλεσε 
τους Πατρινούς να «αγκαλιά-
σουν» το εγχείρημα, σημειώ-
νοντας πως στο Κέντρο Υγεί-
ας Βορείου Τομέα παρέχει 
πλήρης κάλυψη όλων των 
περιστατικών, με όλες τις ει-
δικότητες γιατρών και τα ερ-
γαστήρια.

Το 3ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
με τίτλο «Παρόν και Μέλλον 
στην Ογκολογία» διοργανώ-
νεται από την Ελληνική Εται-
ρεία Γηριατρικής Ογκολογίας 
(Ε.Ε.Γ.Ο.) και το Ογκολογι-
κό Τμήμα της Παθολογικής 
Κλινικής του Πανεπιστημι-
ακού Γενικού Νοσοκομείου 
Πατρών, ξεκινά σήμερα και 
ολοκληρώνεται την Κυριακή, 
στο Συνεδριακό & Πολιτιστι-
κό Κέντρο του Πανεπιστημί-

ου Πατρών.
Ο πρόεδρος της Οργανω-
τικής και Επιστημονικής 
Επιτροπής, καθηγητής Πα-
θολογίας – Ογκολογίας του 
Πανεπιστημίου Πατρών, 
Άγγελος Κούτρας σε ανα-
κοίνωσή του επισημαίνει: 
«Η θεματολογία του Συνε-
δρίου επιλέχθηκε από την 
Επιστημονική Επιτροπή με 
βασικό κριτήριο την κάλυ-
ψη των επιστημονικών ανα-

γκών των φοιτητών και των 
επαγγελματιών υγείας που 
συμμετέχουν στην αντιμε-
τώπιση των ογκολογικών 
ασθενών».
Για το Συνέδριο έχουν προ-
γραμματισθεί 14 στρογγυ-
λά τραπέζια και 6 διαλέξεις 
προσκεκλημένων ομιλη-
τών από την Ελλάδα και το 
εξωτερικό. Το επιστημονικό 
πρόγραμμα του Συνεδρίου 
θα αρχίσει σήμερα στις 9:30 

π.μ. και θα ολοκληρωθεί την 
Κυριακή στις 15:30, ενώ η 
τελετή έναρξης έχει προ-
γραμματισθεί για το Σάββα-
το στις 19:30. Η συμμετοχή 
και η εγγραφή είναι δωρε-
άν. Στους συμμετέχοντες θα 
χορηγηθεί Πιστοποιητικό 
Παρακολούθησης και μό-
ρια Συνεχιζόμενης Ιατρικής 
Εκπαίδευσης (CME-CPD 
credits), σύμφωνα με τα κρι-
τήρια EACCME-UEMS.

Η περιοδεία της Άννας Μαστοράκου στο 
Αίγιο δεν θα μπορούσε να μην περιλαμ-
βάνει ειδική στάση στο Γενικό Νοσοκο-
μείο Αιγίου. Αφενός η θεσμική ιδιότητα 
(πρόεδρος Ιατρικού Συλλόγου Πατρών) 
της υποψήφιας στην Περιφέρεια Δυτικής 
Ελλάδας με τον συνδυασμό του Περιφε-
ρειάρχη Νεκτάριου Φαρμάκη κι αφετέ-

ρου το έμπρακτο ενδιαφέρον της για τα 
θέματα του κλάδου, έφεραν την Άννα 
Μαστοράκου στο ΓΝ Αιγίου, εκεί όπου 
την υποδέχθηκε ο διοικητής Αθανάσιος 
Γεωργάκης, και μέλη του ιατρικού, νοση-
λευτικού και διοικητικού προσωπικού. 
Η κα Μαστοράκου ενημερώθηκε ότι επί-
κειται η ενεργειακή αναβάθμιση του κτη-
ρίου ύψους 2.730.000 ευρώ και ότι ανα-
μένεται η ένταξη στο Ταμείο Ανάκαμψης 
της αναδιάταξης των ΤΕΠ με προβλεπό-
μενη δαπάνη 2.000.000 ευρώ. Παράλ-
ληλα, ενημερώθηκε και για την αγορά κι 
εγκατάσταση υπερσύγχρονων μηχανη-
μάτων ύψους περίπου 1.700.000 ευρώ, 
με τη στήριξη του Υπουργείου Υγείας, της 
6ης ΥΠΕ και τη συνδρομή της Περιφέρει-
ας Δυτικής Ελλάδας. 
Η ίδια εξέφρασε την ικανοποίησή της για 
τη στελέχωση από γιατρούς του νοσοκο-
μείου σε ποσοστό περίπου 80%.

Παρουσίες σε ημερίδες
Στο μεταξύ η κα Μαστοράκου παρακο-
λούθησε προ ημερών την εκδήλωση 
που διοργάνωσε η Ελληνική Ένωση για 
την Αντιμετώπιση της Σκλήρυνσης Κατά 
Πλάκας Δυτικής Ελλάδας, στην σε αίθου-
σα του ξενοδοχείου «Αστήρ» στην Πάτρα, 
με ειδικό θέμα: «Κεφαλαλγία στη Σκλή-
ρυνση Κατά Πλάκας».
Επίσης, παρακολούθησε την ημερίδα 
που διοργάνωσε ο Όμιλος Εθελοντών 
κατά του Καρκίνου «ΑγκαλιάΖΩ» Νο-
μού Αχαΐας με το τμήμα Ιατρικής και το 
τμήμα Νοσηλευτικής του Πανεπιστημίου 
Πατρών κατά του καπνίσματος επισημαί-
νοντας την αξία της πρόληψης τόσο σε 
ατομικό επίπεδο όσο και σε επίπεδο κοι-
νότητας. Υπενθύμισε δε ότι ήδη λειτουρ-
γούν στα Νοσοκομεία μας ιατρεία διακο-
πής καπνίσματος, στα οποία μπορεί να 
απευθυνθεί ο πολίτης.

Ανοικτό και τα Σαββατοκύριακα
> Ξεκίνησε η εφημερία του Κέντρου Υγείας Βορείου Τομέα της Πάτρας

3ο Πανελλήνιο Συνέδριο Ογκολογίας 

Συνάντηση Μαστοράκου - Γεωργάκη

> Ξεκινά σήμερα στο Συνεδριακό του Πανεπιστημίου Πατρών 

> Στο επίκεντρο οι ανάγκες του Νοσοκομείου Αιγίου

Θέματα

Με επιτυχία η 
συναυλία του UPFM

Με επιτυχία και μεγάλη προσέλευση κόσμου, την Παρα-
σκευή 2 Ιουνίου 2023 στον κήπο του Σκαγιοπουλείου 
Ιδρύματος η Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας, Τμήμα Πο-
λιτισμού Π.Ε. –Αχαΐας, διοργάνωσε, με είσοδο ελεύθε-
ρη, μουσικό Φεστιβάλ σε συνεργασία με το Ραδιοφωνικό 
Σταθμό του Πανεπιστημίου Πατρών UPFM. Συμμετείχαν 
καλλιτέχνες, μουσικά σχήματα από την εγχώρια τοπική 
ανεξάρτητη σκηνή. 
Συγκεκριμένα, εμφανίστηκαν οι Sneaky Mustard, η Piel 
Fluida, οι Sworr. και η Nalyssa Green.
Η πολιτιστική ομάδα του UPFM ευχαρίστησε την Περι-
φέρεια Δυτικής Ελλάδας, Τμήμα Πολιτισμού Π.Ε. - Αχα-
ΐας για την οικονομική και οργανωτική βοήθεια της σε 
ένα εγχείρημα που είχε ως στόχο την στήριξη της τοπι-
κής και όχι μόνο Ελληνικής μουσικής σκηνής. 
Ευχαρίστησε επίσης το Σκαγιοπούλειο Ίδρυμα για τη δω-
ρεάν παραχώρηση του προαύλιου χώρου του οικήματος, 
τον Ελληνικό Ερυθρό Σταυρό, τμήμα Σαμαρειτών Πά-
τρας, για την παρουσία του σε όλη τη διάρκεια της εκδή-
λωσης, καθώς και τους υποστηρικτές του Μουσικού Φε-
στιβάλ (ΤΙΤΑΝ, Ποτοποιία Πιλαβάς, PatrasBroadband 
και efood).

Ευχές από την 
Ομοσπονδία Γονέων 

Η Ομοσπονδία Γονέων Δυτικής Ελλάδας εύχεται σε 
όλους τους μαθητές και τις μαθήτριες καλή επιτυχία και 
αποτελέσματα που να ανταποκρίνονται στις προσδοκίες 
τους. Όπως αναφέρει σε ανακοίνωσή τους ο πρόεδρος 
Νικόλαος Αθανασακόπουλος και η γενική γραμματέας 
Σαββανή Σάντρα, «οι εξετάσεις αυτές, είναι από τις πρώ-
τες «μάχες» που καλούνται να δώσουν στη ζωή τους, αλ-
λά είναι και η αφετηρία για να θέσουν νέους στόχους και 
να ξεκινήσουν νέες προσπάθειες. Αποτελούν έναν ση-
μαντικό αγώνα στο στίβο των επιδιώξεων.
Μετά από μια κοπιαστική χρονιά οι μαθητές έφτασαν στο 
τέλος της προσπάθειας τους, όχι όμως και στο τέλος των 
ευκαιριών της ζωής τους.
Οι Πανελλήνιες εξετάσεις αν και είναι μια κρίσιμη καμπή 
στη ζωή τους δεν θα κρίνει την πορεία της, γιατί αυτή δεν 
κρίνεται από μία μόνο στιγμή. Ο καινούργιος δρόμος, 
μετά το Σχολείο, θα είναι γεμάτος από κρίσιμες στιγμές 
και ευκαιρίες για όλους.
Δεν πρέπει να σταματήσουν ποτέ να κυνηγούν τους στό-
χους τους. Όλοι πιστεύουμε στα παιδιά μας και στις δη-
μιουργικές δυνάμεις τους.
Να ευχαριστήσουμε τους εκπαιδευτικούς που στήριξαν 
και στηρίζουν τα παιδιά σε αυτήν την προσπάθειά τους, 
καθώς και όλους όσους εργάζονται για τη διεξαγωγή των 
εξετάσεων. Όσο για τις οικογένειες των μαθητών και μα-
θητριών, ευχόμαστε υγεία και υπομονή για να στηρίζουν 
τα παιδιά τους σε όλες τις προσπάθειες και τις επιλογές 
τους. Να συνεχίσετε την τόσο ουσιαστική στήριξη που 
προσφέρετε. Και πάλι, καλή επιτυχία σε όλες και όλους».

Παράνομο κύκλωμα 
συνταγογραφήσεων 

Την προσοχή των ασφαλισμένων αναφορικά με παρά-
νομο κύκλωμα γιατρών που συνταγογραφεί εξετάσεις και 
φάρμακα χωρίς επίσκεψη, εφιστά ο ΕΟΠΥΥ. Ο Οργανι-
σμός και τα αρμόδια ελεγκτικά όργανα διερευνούν τη νο-
μιμότητα λειτουργίας διαδικτυακών υπηρεσιών τηλεϊα-
τρικής που αφορούν στην ηλεκτρονική συνταγογράφηση 
διαγνωστικών εξετάσεων, φαρμάκων, την ηλεκτρονική 
γνωμάτευση αναρρωτικής άδειας κ.α χωρίς να έχει προη-
γηθεί επίσκεψη και εξέταση του ασφαλισμένου από Ιατρό.



9 Ιουνίου 2023 15ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ                      Παιδεία - Νέες Τεχνολογίες 159 Ιουνίου 2023ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ                      

H TERRA+ (https://terraplus.
io) βραβεύτηκε με τη δεύτερη 
θέση στα πλαίσια του διαγωνι-
σμού «Θερμοκοιτίδες για την 
μεταφορά καινοτομίας και τε-
χνολογίας στη Μεσόγειο». Η 
τελετή απονομής πραγματο-
ποιήθηκε το Σάββατο, 27 Μα-
ΐου 2023 κατά τη διάρκεια των 
«INTECMED Medirerranean 
Innovation Days» που συνδι-
οργανώνθηκε από το Επιμε-
λητήριο Αχαΐας και το Πανε-
πιστήμιο Πατρών.
Στην τελευταία φάση του προ-
γράμματος INTECMED επι-
λέχθηκε η TERRA+, μαζί με 
άλλες δύο εταιρείες, και ενι-
σχύθηκε με οικονομική υπο-
στήριξη προκειμένου να ανα-
πτυχθεί περαιτέρω και να 
βελτιστοποιηθεί η καινοτόμος 
επιχειρηματική ιδέα.
Οι ιδρυτές της TERRA+, Χρή-
στος Παναγιώτου και Δημή-
τρης Καραδήμας, αναγνώ-
ρισαν τόσο την ανάγκη του 
σύγχρονου καταναλωτή για 
αναζήτηση όχι απλά ποιοτι-
κών αγροδιατροφικών προ-
ϊόντων αλλά και αξιόπιστων 
πληροφοριών και πιστοποι-

ήσεων σχετικά με αυτά, όσο 
και τις ανάγκες των επαγγελ-
ματιών του αγροδιατροφικού 
τομέα, οι οποίες έχουν ως βα-
σικό άξονα την ανάδειξη και 
διασφάλιση των ποιοτικών 
χαρακτηριστικών των προϊό-
ντων τους.
Η πλατφόρμα TERRA+ έρχε-
ται να ενισχύσει την ιχνηλα-
σιμότητα και τη διαφάνεια της 
εφοδιαστικής αλυσίδας των 
αγροδιατροφικών προϊόντων. 
Συγκεκριμένα, δίνει τη δυνα-
τότητα στον καταναλωτή να 
ανακτήσει το ψηφιακό προ-
φίλ ενός προϊόντος σαρώνο-
ντας ένα QR code με το κινητό 

του. Τα δεδομένα που αποτε-
λούν το ψηφιακό προφίλ του 
προϊόντος ποικίλουν ανάλογα 
με τις ανάγκες του προϊόντος 
και μπορεί να είναι καλλιερ-
γητικές τεχνικές, πληροφο-
ρίες πρώτων υλών, μέθοδοι 
παραγωγής, γεωγραφική προ-
έλευση, συνθήκες μεταφοράς 
και αποθήκευσης, πιστοποιή-
σεις από τρίτους φορείς αλλά 
και πολλά άλλα.
Η πλατφόρμα TERRA+ στη-
ρίζει την λειτουργικότητα της 
στην τεχνολογία Blockchain, 
όπου κάθε δεδομένο που κα-
ταγράφεται δεν μπορεί να αλ-
λαχτεί χωρίς αυτό να είναι 

διαφανές στους κατανεμημέ-
νους του δικτύου. Με αυτό τον 
τρόπο διασφαλίζεται η κακό-
βουλη νόθευση της πληροφο-
ρίας που αποσκοπεί στην πα-
ραπλάνηση του καταναλωτή. 
Στα 2 χρόνια ζωής της η εται-
ρεία αναπτύσσεται διαρκώς, 
ενσωματώνοντας τις ανάγκες 
που αναδύονται από τη συ-
νεχή αλληλεπίδραση με τους 
τελικούς χρήστες της με στό-
χο την προσφορά μοναδικών 
χαρακτηριστικά που αφορούν 
τόσο τις παραγωγικές μονάδες 
αγροδιατροφής αλλά και τις 
εταιρείες πιστοποίησης, διε-
θνών μεταφορών και logistics. 
Η TERRA+ είναι μέλος του 
Ελληνικού Οικοσυστήμα-
τος Νεοφυών Επιχειρήσεων 
Elevate Greece, ενώ λίγους 
μήνες πριν, συγκεκριμένα τον 
περασμένο Νοέμβριο, είχε 
συμπεριληφθεί στα 6 success 
stories των έξι χρόνων λει-
τουργίας του Ευρωπαϊκού 
Οργανισμού Καινοτομίας και 
Τεχνολογίας για την κατάκτη-
ση του Τελικού Βραβείου στην 
Α και Β φάση του προγράμμα-
τος Digital Venture 2022.

Το Ελληνικό Ανοικτό Πανεπιστήμιο 
(Ε.Α.Π.) έχει προσπαθήσει με συνέπεια 
να εξασφαλίσει και να διευρύνει τις επαγ-
γελματικές προοπτικές των αποφοίτων 
του. Η επαγγελματική κατοχύρωση των 
πτυχιούχων του Προγράμματος Σπου-
δών (Π.Σ.) «Σπουδές στον Ευρωπαϊκό 
Πολιτισμό» (ΕΠΟ) και «Σπουδές στον 
Ελληνικό Πολιτισμό» (ΕΛΠ) καθορίζεται 
με το άρθρο 2 και 3 αντίστοιχα του Π.Δ. 
66/2009 (Α’ 89).
Το Ε.Α.Π., διαχρονικά, με διαδοχικές 
ενέργειές του επιδιώκει την εξασφάλι-
ση των ανωτέρω, ενώ με την υπ’ αριθμ. 
πρωτ. ΤΕΚ1707/29.05.2017 αναθεω-
ρημένη εισήγηση/πρότασή του προς το 
Υπουργείο Παιδείας, Έρευνας και Θρη-
σκευμάτων, επανέρχεται και πάλι ως 
προς τα επαγγελματικά δικαιώματα και 
τις επαγγελματικές προοπτικές των Προ-
γραμμάτων Σπουδών του. 
Στη συνέχεια, με την αρ. πρωτ. ΤΕΚ-
1469/09.07.2019 επιστολή του προς το 
Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων, 
εισηγήθηκε εκ νέου, εκτός των άλλων, 
την ένταξη των αποφοίτων των εν λόγω 
Π.Σ. στον ενοποιημένο κλάδο εκπαιδευ-

τικών «ΠΕ78 Κοινωνικών Επιστημών».
Η Διοίκηση του Ιδρύματος, κατανοώντας 
την αγωνία των αποφοίτων του Πανεπι-
στημίου σχετικά με την δυνατότητα πρό-
σβασής τους στην αγορά εργασίας και 
προσπαθώντας με κάθε πρόσφορο μέσο 
να προωθήσει τα αιτήματά τους, για την 
ισότιμη αντιμετώπισή τους με τους υπό-
λοιπους αποφοίτους των Α.Ε.Ι. της χώ-
ρας, έχει συνεργαστεί με τον Πρόεδρο 
του Α.Σ.Ε.Π., προσκομίζοντας τ’ αντί-
στοιχα αναγκαία ακαδημαϊκά στοιχεία, 
με απώτερο στόχο το σύνολο των απο-
νεμόμενων τίτλων (πτυχίων) από το Ελ-
ληνικό Ανοικτό Πανεπιστήμιο να συμπε-
ριληφθεί στις προκηρύξεις του Α.Σ.Ε.Π.. 
Μετά τη δημοσίευση του Π.Δ. 85/2022 
(Α’ 232) «Καθορισμός προσόντων διο-
ρισμού σε φορείς του Δημοσίου (Προ-
σοντολόγιο - Κλαδολόγιο)», η Διοί-
κηση του Ε.Α.Π. με το υπ’ αριθ. πρωτ. 
1925/23.012023 έγγραφό της αιτήθηκε 
από το Υπουργείο Εσωτερικών την έντα-
ξη του τίτλου σπουδών «Σπουδές στον 
Ελληνικό Πολιτισμό» και «Σπουδές στον 
Ευρωπαϊκό Πολιτισμό» ως προσόν διο-
ρισμού ή πρόσληψης σε θέσεις του κλά-

δου ΠΕ Διοικητικού-Οικονομικού (7), 
στην περίπτωση (2) (δηλ. όταν ο φορέας 
ζητεί, με την προκήρυξη πλήρωσης θέ-
σεων, τον περιορισμό των αποδεκτών 
τίτλων, σε πτυχία ή διπλώματα ιδίως δι-
οικητικής και οικονομικής κατεύθυνσης) 
του Τομέα Διοίκησης και Οικονομίας ως 
προσόν διορισμού ή πρόσληψης σε θέ-
σεις της εν λόγω ειδικότητας, αίτημα το 
οποίο τελεί υπό εξέταση.
Στην ίδια κατεύθυνση βρίσκεται και η 
συνεχής αγωνία και φροντίδα του Ε.Α.Π. 
να επικαιροποιεί διαρκώς το περιεχόμε-
νο των Π.Σ. και του εκπαιδευτικού υλι-
κού τους, προκειμένου τα Π.Σ. να είναι 
σύγχρονα, να ανταποκρίνονται στις απαι-
τήσεις της αγοράς εργασίας, πρωτίστως 
όμως, να διατηρηθεί η υψηλή ποιότητά 
τους. Αυτό ισχύει ασφαλώς και στην πε-
ρίπτωση των εμβληματικών Προπτυχια-
κών Προγραμμάτων Σπουδών «Σπουδές 
στον Ελληνικό Πολιτισμό» και «Σπουδές 
στον Ευρωπαϊκό Πολιτισμό», τα οποία 
παρέχουν ακαδημαϊκό τίτλο, ισότιμο με 
όλους τους (προπτυχιακούς) ακαδημαϊ-
κούς τίτλους των υπολοίπων Α.Ε.Ι. της 
χώρας.

ΣυΝΕρΓΑΣΙΑ ΠΑΝ. ΠΑΤρώΝ ΜΕ PFizER: Μία πολλά 
υποσχόμενη συνεργασία «τρέχει» μεταξύ του Τμήματος Μη-
χανικών Η/Υ & Πληροφορικής του Πανεπιστημίου Πατρών 
και της Pfizer. Η συνεργασία πραγματοποιείται με το Κέντρο 
Ψηφιακής Καινοτομίας (CDI) της Pfizer στην Θεσσαλονίκη 
και στόχος της συνεργασίας είναι η ανάπτυξη νέων μεθόδων 
που βασίζονται στο Διαδίκτυο των Πραγμάτων (ΙοΤ) και την 
Τεχνητή Νοημοσύνη (AI) για τη διάγνωση ασθενειών με 
βάση τη φωνή. 
Πρόκειται για μία ερευνητική συνεργασία του Eργαστηρίου 
IoT-Lab του Τμήματος Μηχανικών Ηλεκτρονικών Υπολογι-
στών και Πληροφορικής και του κέντρου Ψηφιακής Καινο-
τομίας της Pfizer στη Θεσσαλονίκη. 
Αντικείμενο αυτής της συνεργασίας είναι να αναπτυχθεί μία 
εφαρμογή που- μέσω της φωνής και αναπνευστικών ήχων 
που δειγματοληπτούνται μέσω έξυπνων κινητών τηλεφώ-
νων- να μπορεί να εντοπίζει συμπτώματα τα οποία πιθανώς 
συνδέονται με κάποια ασθένεια. Αυτός ο εντοπισμός γίνε-
ται απομακρυσμένα, άνετα και με χαμηλό κόστος, χωρίς ο 
ασθενής να χρειάζεται να μεταβεί σε κάποια δομή υγείας. 
Πρόκειται για μία εξελισσόμενη έρευνα και στη συνέχεια θα 
μπορούν να εντοπιστούν συγκεκριμένες ασθένειες. 
Πρόκειται για μια εφαρμογή που ήδη βρίσκεται σε στάδιο 
ώριμου πρωτότυπου. Επιτυγχάνει μάλιστα πολύ μεγάλη 
ακρίβεια στον εντοπισμό των συμπτωμάτων, με αποδοτικό 
τρόπο και χαμηλή κατανάλωση πόρων. Επιπλέον δίνεται 
μεγάλη έμφαση στην ιδιωτικότητα του χρήστη, αφού δεν 
καταγράφονται συνομιλίες αλλά μόνο δειγματοληπτούνται 
καταλλήλως ορισμένοι ήχοι. Το μόνο που χρειάζεται είναι 
να έχει κανείς την εφαρμογή στο κινητό του τηλέφωνο, ενώ 
δεν χρειάζεται κάποια άλλη συσκευή.

ΕΑΠ: To Γραφείο Διασύνδεσης του ΕΑΠ σε συνεργασία με 
την Ελληνική Ένωση Προστασίας Θαλασσίου Περιβάλλο-
ντος-HELMEPA, σας προσκαλεί στην 13η Ομαδική Συμ-
βουλευτική Συνεδρία με θέμα: «Ευκαιρίες Καριέρας και 
Προοπτικές σε “Γαλάζια Επαγγέλματα” στην Ελλάδα», Ειση-
γητής: Ιάσονας Λαΐνος, Maritime Manager (MBA/TQM)
Η συνεδρία απευθύνεται σε φοιτητές/τριες και απόφοιτους 
όλων των προγραμμάτων σπουδών του ΕΑΠ. Η συνεδρία 
θα πραγματοποιηθεί διαδικτυακά την Τετάρτη 14 Ιουνίου και 
ώρες 18:00-19:30μ.μ.

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΠΑΤρώΝ: Σύμφωνα με σχετική ανα-
κοίνωση του Πρύτανη Χρήστου Μπούρα: «Κατασκευάζεται 
ένα περιαστικό παρκο με ανοιχτό θέατρο, ποδηλατόδρομους, 
πεζόδρομους, χώρους εκγύμνασης κλπ. Με αυτό το έργο σε 
συνδυασμό με τον καθαρισμό του ελαιώνα, 6500 ελαιόδε-
ντρα βιολογικής καλλιέργειας, και τις εργασίες καλλωπισμού 
θα δοθεί η δυνατότητα σε όλους τους κατοίκους της Πάτρας 
αλλά και άλλους να επισκεφθούν την Πανεπιστημιούπολη 
και να απολαύσουν τη χλωρίδα και τη πανίδα της. 
Παρόμοια έργα έχουν σχεδιασθεί για τις Πανεπιστημιουπό-
λεις στο Κουκούλι και στο Μεσολόγγι. Για να ολοκληρωθεί 
όμως ο σχεδιασμός και η υλοποίηση πρέπει η Περιφέρεια 
της Δυτικής Ελλάδας να σταθεί δίπλα στο Πανεπιστήμιο Πα-
τρών και να εντάξει τα συμπληρωματικά έργα στο ΕΠΑ και 
στη νέα προγραμματική περίοδο.
Άμμες δε γ΄ εσσόμεθα πολλώ κάρρονες!!!».

ΕΘΝΙΚΟ ΜΗΤρώΟ ΝΕΟφυώΝ ΕΠΙΧΕΙρΗΣΕώΝ: Τις 
781 φθάνουν οι επιχειρήσεις που έχουν εγγραφεί στο Εθνι-
κό Μητρώο Νεοφυών Επιχειρήσεων (Ε.Μ.Ν.Ε.) μετά και 
την τελευταία απόφαση για την εγγραφή άλλων 32.
Σύμφωνα με τη σχετική απόφαση του υπουργείου Ανάπτυ-
ξης και Επενδύσεων, από τις 32 αυτές επιχειρήσεις που εγ-
γράφηκαν, οι 26 ελέγχθηκαν και για τους δύο δείκτες που 
ζητεί το μητρώο, δηλαδή και ως προς την καινοτομία και 
ως προς την προοπτική ταχείας κλιμάκωσης του μεγέθους 
των πωλήσεών τους στην παγκόσμια αγορά, ενώ οι άλλες 
έξι εντάχθηκαν με τη διαδικασία fast track.
Απορρίφθηκαν 28 αιτήσεις ένταξης, που δεν πληρούσαν τα 
κριτήρια, ωστόσο διατηρούν το δικαίωμα να υποβάλλουν εκ 
νέου αίτηση σε επόμενο κύκλο ηλεκτρονικής υποβολής.

Αξιόπιστες πληροφορίες 
από το χωράφι μέχρι το ράφι

Αναθεωρημένη εισήγηση του ΕΑΠ 
για τα επαγγελματικά δικαιώματα

> Η πλατφόρμα TERRA+ ενισχύει τη διαφάνεια της εφοδιαστικής αλυσίδας

> Προς το Υπουργείο Παιδείας, Έρευνας και Θρησκευμάτων

Από αριστερά: Χρήστος Παναγιώτου και Δημήτρης Καραδήμας, 
συνιδρυτές της PIKEY New Texnologies, παραλαμβάνουν το βρα-
βείο από τον αντιπρόεδρο του Patras IQ καθ. Δημήτρη Μούρτζη.
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Με πολύωρη ξενάγηση σε 
χρηματοδοτούμενα από το 
ΕΣΠΑ έργα που υλοποιού-
νται στην Αιτωλοακαρνανία 
ολοκληρώθηκε η διήμερη 
επίσκεψη των εκπροσώπων 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
που βρέθηκαν στην πόλη 
του Αγρινίου για να συμμετέ-
χουν σε Επιτροπές Παρακο-
λούθησης για την πορεία του 
ΕΠ «Δυτική Ελλάδα 2014-
2020» και τη στοχοθεσία της 
νέας προγραμματικής περιό-
δου «Δυτική Ελλάδα 2021-
2027». 
Μερικά από τα έργα που επι-
σκέφθηκαν τα στελέχη των 
Επιτροπών Παρακολούθη-
σης, ήταν: Επέκταση και ανα-
βάθμιση πεζοδρομίων Αγρι-
νίου, ενεργειακή αναβάθμιση 
Δημαρχείου, ανάπλαση Πα-
παστρατείου Πάρκου, επι-
σκευή – εκσυγχρονισμός 
παλαιών καπναποθηκών 
Παπαπέτρου, ανέγερση 7ου 
Γυμνασίου Αγρινίου, κέντρο 
διημέρευσης – ημερήσιας 

φροντίδας ατόμων με ανα-
πηρία (ΚΔΗΦ), στερέωση, 
αποκατάσταση και ανάδειξη 
του θέατρου Στρατου, αποκα-
τάσταση Ξενοκρατειου κτηρί-
ου στο Μεσολόγγι και μετα-
τροπή του σε μουσείο, όπως 
επίσης η εταιρεία ρομποτι-
κής Makerlab που ενισχύθη-
κε μέσω του προγράμματος 
«Επιχειρηματική Εκκίνηση».
«Η πεμπτουσία του ΕΣΠΑ εί-
ναι τα χρήματα να μετατρέ-
πονται σε ανάπτυξη και νέες 
θέσεις εργασίας, να γίνονται 
έργα που ομορφαίνουν τον 
τόπο, ενισχύουν την κοινω-

νική συνοχή, αμβλύνουν τις 
ενδοπεριφερειακές ανισότη-
τες και βελτιώνουν την κα-
θημερινότητα όλων των πο-
λιτών» ανέφερε κατά την 
ξενάγηση ο Περιφερειάρχης 
Δυτικής Ελλάδας Νεκτάρι-
ος Φαρμάκης και μιλώντας 
προς τους εκπροσώπους της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης.

Γ. Παπαναστασίου: 
«Το Αγρίνιο αλλάζει»
Αντίστοιχα στην πόλη που 
αλλάζει και βελτιώνεται στα-
θερά το βιοτικό επίπεδο των 
πολιτών αναφέρθηκε στον 

χαιρετισμό του ο Δήμαρχος 
Αγρινίου Γιώργος Παπανα-
στασίου. «Συνεχίζουμε όλη 
την καλή δουλειά που ξεκι-
νήσαμε! Σε συνεργασία με 
την Περιφέρεια Δυτικής Ελ-
λάδας ολοκληρώνουμε τα με-
γάλα έργα και ετοιμαζόμαστε 
για τη νέα Προγραμματική 
Περίοδο ΕΣΠΑ 2021-2027» 
τόνισε.

Ι. Φαναριώτου: 
Διαχειριστική πρόοδος
Η προϊσταμένη της Ειδικής 
Υπηρεσίας Διαχείρισης Επι-
χειρησιακού Προγράμματος 
Ιωάννα Φαναριώτου, εξειδί-
κευσε σε στοιχεία και τόνισε 
πως «πέρα από τους αριθ-
μούς, οι επιπτώσεις του προ-
γράμματος είναι αυτές που 
μας γεμίζουν με ικανοποίη-
ση. Οι επιπτώσεις αφορούν 
και διαχέονται στο σύνολο 
του κοινωνικο-οικονομικού 
πλέγματος της περιφέρειας 
με ισχυρά πολλαπλασιαστικά 
αποτελέσματα».

> ΑΓρΙΝΙΟ: Παρουσία της γεν. γραμ. του Υπουργείου Αγρο-
τικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Χριστιάνας Καλογήρου ξεκί-
νησαν οι εργασίες της 6ης ‘Ελαία’ με θέμα: «Ελιά και Αγρίνιο. 
Οι ρίζες μας στο μέλλον». Την έναρξη κήρυξε την περασμένη 
Παρασκευή ο δήμαρχος Αγρινίου Γιώργος Παπαναστασίου 
ο οποίος αναφέρθηκε στη σημασία της καθιέρωσης του θε-
σμού: “Με ξεχωριστή χαρά καλωσορίζουμε στην εκδήλωση 
τον πρόεδρο και τους καθηγητές του Τμήματος Αειφορικής 
Γεωργίας του Πανεπιστημίου Πατρών και τους φοιτητές του 
Τμήματος Επιστήμης και Τεχνολογίας. Επιβεβαιώνουμε 
τη στήριξη μας στην ακαδημαϊκή κοινότητα του Αγρινίου. 
Είμαστε σε συνεργασία με τους παραγωγικούς φορείς την 
ΠΕΜΕΤΕ, το Επιμελητήριο Αιτωλοακαρνανίας, την Ένωση 
Αγρινίου και τους ελαιοπαραγωγούς. Δίνουμε την ευκαιρία 
στους ντόπιους παραγωγούς να εκθέσουν τα προϊόντα τους 
και να προβάλλουν το εξαιρετικό ελαιόλαδο και τα προϊόντα 
που παράγει ο τόπος μας. Με τη συνεργασία και υπό την αι-
γίδα του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, 
συνεχίζουμε την προσπάθειά μας για την προώθηση της τε-
χνογνωσίας και της επιστημονικής έρευνας για την ελαιοκαλ-
λιέργεια.
Ακούμε τις ανησυχίες και τον προβληματισμό των ελαιοπα-
ραγωγών. Παρεμβαίνουμε όσο μας επιτρέπουν οι δυνατότη-
τες μας και κάποιες φορές περισσότερο. Με την πεποίθηση 
ότι, όλοι μαζί, μπορούμε να συμβάλλουμε στην ανάδειξη των 
βραβευμένων και ανταγωνιστικών προϊόντων μας».
Η Χριστιάνα Καλογήρου από την πλευρά της αναφέρθη-
κε στις μεγάλες δυνατότητες της περιοχής και τα εξαιρετικά 
προϊόντα που παράγει το Αγρίνιο και η Αιτωλοακαρνανία: 
«Διοργανώσεις όπως η Ελαία’ συμβάλλουν καθοριστικά στην 
προβολή αλλά και την ανάδειξη καινοτόμων δράσεων. Για 
τον Δήμο Αγρινίου είναι πλέον θεσμός και γι αυτό θέλω να 
συγχαρώ τον Δήμαρχο και την Διεύθυνση για τη συνολική 
προσπάθεια».
Ο αντιδήμαρχος Αγρινίου Πάνος Μαρνέζος ευχαρίστησε 
όλους όσους συμμετέχουν στη διοργάνωση και αναφέρθηκε 
στις πολυποίκιλες δράσεις που συνόδευσαν την έκθεση προ-
ϊόντων ελιάς από ελαιοπαραγωγούς του Δήμου Αγρινίου».

> ΔΗΜΟΣ ΝΑυΠΑΚΤΙΑΣ: Ο Δήμος Ναυπακτίας και οι αρ-
μόδιες υπηρεσίες του ζητούν τη συνδρομή όλων στην αντι-
μετώπιση του φαινομένου της παράνομης αφισοκόλλησης. 
Ιδιαίτερα στην Ναύπακτο, διαπιστώνεται σε αρκετούς κοι-
νόχρηστους χώρους οπτική ρύπανση που υποβαθμίζει την 
όψη της πόλης, την καθημερινότητα των κατοίκων και των 
επισκεπτών και σε κάθε περίπτωση επιβαρύνει σημαντικά 
το περιβάλλον. Προς τούτο, καλούνται πολίτες και φορείς να 
τοποθετούν ενημερωτικό υλικό αποκλειστικά και μόνο στους 
πίνακες ανακοινώσεων που έχουν τοποθετηθεί σε κεντρικά 
σημεία της πόλης και να τηρούν τον Κανονισμό. Υπενθυμί-
ζεται ότι, σύμφωνα με την κείμενη νομοθεσία και τον Κα-
νονισμό Καθαριότητας του Δήμου Ναυπακτίας, η αυθαίρετη 
αφισοκόλληση επισύρει την επιβολή διοικητικού προστίμου 
στον παραβάτη.

> ΜΕΣΟΛΟΓΓΙ: Ορκίστηκαν στο Δημαρχείο του Δήμου 
Ι.Π. Μεσολογγίου οι 20 εργαζόμενοι του προγράμματος «Βο-
ήθεια στο Σπίτι» οι οποίοι από την 1η Ιουνίου εντάχθηκαν 
οργανικά πλέον στο Δήμο μετά από μακροχρόνια αναμονή 
και δικαστικές προσφυγές.
Ο δήμαρχος Κώστας Λύρος, μαζί με τον Αντιδημάρχο Κοι-
νωνικής Πρόνοιας, ΚΕΠ, Αγροτικής Οικονομίας και Ανά-
πτυξης Παραγωγικού Τομέα Δημήτρη Μπαλαμπάνη και τον 
Προέδρο της Κοινωφελούς Επιχείρησης του Δήμου Παντελή 
Καρατσόλη, καλωσόρισε τους νέους υπάλληλους στην αίθου-
σα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Ι.Π. 
Μεσολογγίου. Στον χαιρετισμό του αναφέρθηκε στην πολυε-
τή προσφορά και το έργο τους, ειδικά όσων προσέφεραν τις 
υπηρεσίες τους για χρόνια, ενισχύοντας το υποστελεχωμένο 
προσωπικό του Δήμου και διασφαλίζοντας την απρόσκοπτη 
παροχή υπηρεσιών προς τους ευπαθείς συμπολίτες μας και 
ειδικότερα κατά τη διάρκεια της πρωτοφανούς υγειονομικής 
κρίσης.

Μια ενδιαφέρουσα συνάντηση για το ρό-
λο που πρεσβεύει στον πρωτογενή τομέα 
ο Οργανισμός Κεντρικών Αγορών και 
Αλιείας (ΟΚΑΑ Α.Ε) στην διαμόρφωση 
καλύτερων τιμών τόσο για τον παραγωγό, 
όσο και για τη λιανική, είχε την Τετάρτη 
31/5 στην Αθήνα ο αντιπεριφερειάρχης 
Αγροτικής Ανάπτυξης, Θεόδωρος Βασι-
λόπουλος με τον διευθύνοντα σύμβουλο 
του Οργανισμού, Απόστολο Αποστολάκο.
Στόχος του οργανισμού είναι η καλύτε-

ρη λειτουργία, ο εκσυγχρονισμός και η 
ανάπτυξη των Κεντρικών Αγορών Αθή-
νας, Πάτρας και των Ιχθυοσκαλών της 
χώρας, σύμφωνα με τα διεθνή πρότυπα. 
Ο αντιπεριφερειάρχης στην συζήτηση 
που είχε με τον κ. Αποστολάκο εξέφρα-
σε την ικανοποίησή του για την συνεχή 
βελτίωση των παρεχόμενων υπηρεσιών 
με όρους ποιότητας και προσβασιμότη-
τας, με γνώμονα την καλύτερη εξυπηρέ-
τηση των καταναλωτών και την ανάπτυ-

ξη συνθηκών υγιούς ανταγωνισμού και 
πρόσθεσε: «Είναι σημαντικό να φιλοξε-
νούνται και τοπικές επιχειρήσεις εμπο-
ρίου οπωροκηπευτικών, κρεάτων, προϊ-
όντων αλιείας και γενικότερα τροφίμων, 
νωπών ή μεταποιημένων προϊόντων σε 
αυτές τις αγορές. Ο πρωτογενής τομέας 
της Περιφέρειάς μας στηρίζεται σε δυνα-
μικές επιχειρήσεις του αγροδιατροφικού 
τομέα που συμμετέχουν σε τέτοια εξελισ-
σόμενα συνεργατικά σχήματα.»

Την έναρξη λειτουργίας της 
ποδηλατικής διαδρομής στο 
παραλίμνιο μέτωπο ανακοί-
νωσε ο Δήμος Ιωαννιτών. 
Η διαδρομή θα λειτουργή-
σει από τις 15 Ιουνίου μέ-
χρι τις 9 Ιουλίου. Η δράση 

αποτελεί την αφετηρία για 
τη δημιουργία του δικτύου 
ποδηλατοδρόμων, μία πα-
ρέμβαση προϋπολογισμού 
400.000,00 ευρώ που θα 
γίνει στο παραλίμνιο μέτω-
πο και θα δώσει στους πο-

λίτες μία ολοκληρωμένη 
διαδρομή μήκους επτά χιλι-
ομέτρων περίπου.
Μία διαδρομή που θα ξεκι-
νά από την Πλατεία Μαβίλη 
και θα φτάνει ως τον παρα-
λίμνιο πεζόδρομο στην πε-
ριοχή Ανατολής- Κατσικά.
«Επιδιώκουμε την εξασφά-
λιση της μετακίνησης με το 
ποδήλατο σε κάθε πολίτη, 
όπου και αν βρίσκεται η κα-
τοικία του και όποιος και αν 
είναι ο προορισμός του, με 
λύσεις κατάλληλες για τα χα-
ρακτηριστικά κάθε δρόμου, 

υποκαθιστώντας με αυτό το 
ήπιο μέσο ποσοστό των με-
τακινήσεων που σήμερα γί-
νονται με το αυτοκίνητο.
Το περπάτημα και το πο-
δήλατο αποτελούν τους βα-
σικούς πυλώνες των μετα-
φορών και έναν από τους 
στόχους που αφορούν την 
επίτευξη της κλιματικής ου-
δετερότητας στην πόλη μας. 
Αλλάζοντας τις συνθήκες 
στον δρόμο, αλλάζει η πόλη 
στο σύνολό της» ανέφερε στις 
δηλώσεις του ο αντιδήμαρ-
χος έργων Γιώργος Αρλέτος .

Διαπεριφερειακά

Ξενάγηση σε έργα του ΕΣΠΑ
> Εκπρόσωποι της Ευρωπαϊκής Ένωσης στην Αιτωλοακαρνανία

Στόχος η καλύτερη τιμή παραγωγού

Σε λειτουργία η παραλίμνια 
ποδηλατική διαδρομή

> Συνάντηση Βασιλόπουλου με Α. Αποστολάκο

> Από τις 15 Ιουνίου μέχρι τις 9 Ιουλίου στα Ιωάννινα
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Στην πλήρη ανακατασκευή-
συντήρηση οκτώ προσκρου-
στήρων προχώρησε το Δημο-
τικό Λιμενικό Ταμείο Πύργου, 
σε συνέχεια των διαρκών ερ-
γασιών αναβάθμισης του λι-
μένα Κατακόλου. Επιπλέον, 
τις επόμενες ημέρες θα τοπο-
θετηθούν πέντε σύγχρονα πί-
λαρ για παροχή ρεύματος και 
νερού, θα αντικατασταθεί ο 
φωτισμός, ενώ συνεργείο κα-
θαρισμού ήδη έχει εγκαταστα-
θεί για τους κοινόχρηστους 
χώρους.
Οι προσκρουστήρες επιδιορ-
θώθηκαν και συντηρήθηκαν, 
όπως επιβάλλεται κάθε δύο 
χρόνια, με τα πιο σύγχρονα 
και εξελιγμένα υλικά για τον 
ασφαλέστερο ελλιμενισμό 
των κρουαζιεροπλοίων. Επι-
σημαίνεται ότι οι προσκρου-
στήρες νέα γενιάς, δηλαδή 
τύπου «μπαλόνια» αντέχουν 
περισσότερο και είναι πιο λει-
τουργικοί μειώνοντας την πι-

θανότητα κινδύνου για τους 
χρήστες του λιμένα. Το αποτέ-
λεσμα είναι ότι θα υπάρχει πιο 
αποτελεσματική, σύγχρονη 
και αναβαθμισμένη εξυπηρέ-
τηση των κρουαζιερόπλοιων.

Πίλαρ, καθαρισμός 
και φωτισμός
Σύντομα, θα τοποθετηθούν 
πέντε νέα πίλαρ, που θα λει-
τουργούν με προπληρωμένη 
κάρτα που θα προμηθεύονται 
από το ΔΛΤΠ. Η υπηρεσία θα 

παρέχει την κάρτα η οποία θα 
ενεργοποιεί ο κάτοχος με κα-
τάθεση χρημάτων σε τραπεζι-
κό λογαριασμό.
Τα πίλαρ θα τοποθετηθούν 
στο χώρο της μαρίνας - σε 
αντικατάσταση των παλιών 
που υπήρχαν επί 20 χρόνια 
- δίνοντας παροχή σε ρεύμα 
καθώς και σε νερό. Η τοποθέ-
τηση των πίλαρ αναβαθμίζει 
σημαντικά τις παροχές προς 
τους ιδιοκτήτες σκαφών και 
αναμένεται να συμβάλλει στην 

προσέλκυση περισσότερων.
Αξίζει να σημειωθεί ότι πρό-
σφατα, μετά από αξιολόγηση, 
ανανεώθηκαν τα πιστοποιη-
τικά ISO του Λιμένα Κατακό-
λου.
Επιπλέον, τις επόμενες ημέ-
ρες θα εγκατασταθεί ηλεκτρο-
λόγος για την αντικατάσταση 
των λαμπτήρων και ετήσια 
συντήρηση της χερσαίας ζώ-
νης και της μαρίνας, ενώ 
συνεργείο καθαρισμού ήδη 
φροντίζει για την καθαριότητα 
των κοινόχρηστων χώρων.
Όπως δηλώνει ο δήμαρχος 
Πύργου Παναγιώτης Αντωνα-
κόπουλος: «Όλες αυτές οι ερ-
γασίες θα είχαν γίνει τουλάχι-
στον δύο μήνες νωρίτερα, εάν 
δυνάμεις της «σοφής» αντιπο-
λίτευσης του Δήμου, δεν έκα-
ναν άστοχες προσφυγές στην 
Αποκεντρωμένη και προκά-
λεσαν αυτή την καθυστέρηση 
του προϋπολογισμού».

> ΣΕΑΔΕ ΣΤΗΝ ΑΜΑΛΙΑΔΑ: Σε αναλυτική παρουσίαση 
των έργων, που υλοποιήθηκαν και όσα είναι εν εξελίξει 
στον τομέα ευθύνης του προχώρησε ο αντιπεριφερειάρχης 
Επιχειρηματικότητας Έρευνας και Καινοτομίας Φωκίων 
Ζαΐμης κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης του ΣΕΑΔΕ που 
έγινε τη Δευτέρα 29 Μαΐου 2023 στην Αμαλιάδα.
Ο αντιπεριφερειάρχης αφού αναφέρθηκε στα αναπτυξιακά 
έργα και στην επιτυχία της Περιφέρειας να ανέβει η Δυτι-
κή Ελλάδα στη 5η θέση από τη 12η στη χώρα αναφορι-
κά με το δείκτη ανεργίας τόνισε: «Το όργανο του ΣΕΑΔΕ 
δεν συνεδριάζει μόνο στην Πάτρα, αλλά ενημερώνει για 
δράσεις και διαλέγεται με φορείς και πολίτες και στους 19 
Δήμους της Δυτικής Ελλάδος. Είναι ευτυχές το γεγονός ότι 
στην προσπάθεια αυτή έχουμε μαζί μας επιχειρηματίες, 
επιστήμονες και ενεργούς πολίτες, οι οποίοι με τη συμμε-
τοχή τους ενισχύσουν την προσπάθεια της ΠΔΕ. Στόχος 
μας είναι η στήριξη καινοτόμων ιδεών και η αξιοποίηση 
κάθε χρηματοδοτικού εργαλείου προς όφελος των τοπικών 
κοινωνιών. Θέλουμε να αναδεικνύουμε στο μέτρο του δυ-
νατού τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά στοιχεία κάθε τόπου και 
να συμβάλλουμε στην ανάπτυξή του».
Παρών στη συνεδρίαση ήταν ο δήμαρχος Ήλιδας Ιωάν-
νης Λυμπέρης, ο οποίος έδωσε έμφαση στη σημασία των 
συνεργασιών για να επιτύχουμε αναπτυξιακά έργα που θα 
βελτιώσουν την ποιότητα ζωής των κατοίκων κάθε τόπου. 
Στην αγροτική ανάπτυξη, τις προτεραιότητες και το μέλλον 
της αγροτικής περιοχής του Δήμου Ήλιδας αναφέρθηκε 
εκτενώς ο αντιπεριφερειάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης ΠΔΕ 
Θεόδωρος Βασιλόπουλος ενώ ο προϊστάμενος της Διεύ-
θυνσης Αγροτικής Οικονομίας της Π.Δ.Ε Σπύρος Παπα-
σπύρος μίλησε για το ευρωπαϊκό έργο «ORBIS». 
Παράλληλα, έγιναν τοποθετήσεις σχετικά με σημαντικά 
προβλήματα της περιοχής από τον πρόεδρο του Εμπορι-
κού Συλλόγου Αμαλιάδος Φώτη Νικολόπουλο και άλλους 
τοπικούς φορείς. Τη διοργάνωση της συνεδρίασης είχε ο 
συντονιστής του ΣΕΑΔΕ Δημήτρης Μπαρμπούνης.

> ΠΕρΙφΕρΕΙΑ ΔυΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ: Η Περιφέρεια 
Δυτικής Ελλάδας μέσω του έργου «Ψηφιακό Σύστημα 
Πολυεπίπεδης Ανάδειξης της Ιστορίας και του Πολιτι-
στικού Αποθέματος της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας», 
έχει παραλάβει και λειτουργεί ήδη την πύλη προβολής 
περιεχομένου και υπηρεσιών (portal), https://portal.
westerngreece2021.gr καθώς επίσης είναι διαθέσιμες οι 
αντίστοιχες εφαρμογές για συσκευές android και ios μέσω 
των οποίων παρέχονται ψηφιακές υπηρεσίες και ψηφια-
κό περιεχόμενο με σκοπό την ανάδειξη με πολυεπίπεδο 
τρόπο της Ιστορίας και του Πολιτιστικού Αποθέματος της 
Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας και την τουριστική προβολή 
αυτής.
Στο πλαίσιο της παραπάνω Δράσης και προκειμένου οι 
φορείς να έχουν τη δυνατότητα προβολής σημείων ενδι-
αφέροντος της περιοχής τους, πρόκειται να διοργανωθούν 
ενημερωτικές δράσεις σε 25 πόλεις και στις τρείς Περι-
φερειακές ενότητες που αφορούν στην παρουσίαση και τη 
δυνατότητα εμπλουτισμού των Σημείων Πληροφόρησης-
Ενδιαφέροντος αλλά και στη δυνατότητα συμπλήρωσης 
με νέα επιπλέον σημεία. Οι ενημερωτικές ημερίδες απευ-
θύνονται σε εκπροσώπους των Δήμων, Πολιτιστικών και 
Επιστημονικών Συλλόγων και Φορέων, Τουριστικών Επι-
χειρήσεων, Εφορειών Αρχαιοτήτων, Εκπαίδευσης κ.ά., οι 
οποίοι δραστηριοποιούνται εντός των δεκαεννέα Δήμων, 
των τριών Περιφερειακών Ενοτήτων της Περιφέρειας Δυ-
τικής Ελλάδας.
Ο αρμόδιος Αντιπεριφερειάρχης Οικονομικής Πολιτικής 
και Δημοσιονομικού Ελέγχου, Ανδρέας Φίλιας, δήλωσε: 
«Με σύμμαχό μας τη νέα τεχνολογία αλλά και τα διαθέσιμα 
χρηματοδοτικά εργαλεία τα οποία αξιοποιούμε για τη δημι-
ουργία των υποδομών, συνεχίζουμε το έργο μας πιστοί σε 
όσα έχουμε δεσμευτεί στους πολίτες της Δυτικής Ελλάδας 
αξιοποιώντας κάθε ευκαιρία και κάθε διαθέσιμο μέσο για 
να οικοδομήσουμε την Δυτική Ελλάδα του αύριο. Δημιουρ-
γούμε Δράσεις-Υποδομές με εμβληματικά έργα που ανα-
φέρονται στο παρελθόν, αξιοποιώντας τις δυνατότητες του 
σήμερα, και στοχεύουν στην προσέγγιση και κατάκτηση 
ενός καλύτερου αύριο για τις γενεές που έρχονται».

Διαπεριφερειακά

Νέα σημαντικά έργα 
στο λιμάνι του Κατακόλου

> Με ασφαλέστερους προσκρουστήρες, νέα σύγχρονα πίλαρ, καθαρισμό και φωτισμό

Ένα ακόμη μεγάλο έργο που φέρει την 
υπογραφή του δημάρχου Πηνειού Αν-
δρέα Μαρίνου, η υπερσύγχρονη μονά-
δα επεξεργασίας νερού, εγκαθίσταται στη 
Γαστούνη εξασφαλίζοντας επιτέλους μετά 
από χρόνια, πόσιμο νερό! Η υλοποίηση 
αυτού του έργου αποτελούσε προγραμ-
ματική δέσμευση του Δημάρχου.
Το διυλιστήριο (από την διεθνούς κύ-
ρους εταιρεία «SYCHEM Α.Ε» έργο προ-

ϋπολογισμού 309.000 ευρώ) βρίσκεται 
ήδη στο ιδιόκτητο οικόπεδο του Δήμου 
δίπλα στον υδατόπυργο, συναρμολογείται 
ήδη από ειδικό συνεργείο, στη συνέχεια 
θα ακολουθήσει η δοκιμαστική φάση και 
σε λίγες μέρες θα λειτουργεί σε 24ωρη 
βάση διοχετεύοντας με πόσιμο νερό τη 
Γαστούνη και σύντομα και το Λευκοχώρι.
Ο δήμαρχος και πρόεδρος της ΔΕΥΑ 
Δήμου Πηνειού Ανδρέας Μαρίνος δή-

λωσε: «Το πρόβλημα της υδροδότησης 
μετά από χρόνια, λύνεται οριστικά! Το 
πόσιμο νερό είναι διακαής πόθος όλων 
μας. Σε λίγες μέρες η Γαστούνη θα δια-
θέτει πόσιμο νερό! Είμαι συγκινημένος 
γιατί πίστεψα και πάλεψα για το έργο αυ-
τό. Ευχαριστώ την Τεχνική Υπηρεσία 
και τον εκάστοτε αντιδήμαρχο Τεχνικών 
Υπηρεσιών και όλους όσοι συνέβαλαν 
σε αυτό το μεγάλο έργο».

Την Τ.Κ Αρχαίας Πίσας, όπου 
βρίσκεται σε εξέλιξη το έρ-
γο αποκατάστασης της εκτε-
ταμένης κατολίσθησης που 
προκλήθηκε μετά τις κατα-
στροφικές πυρκαγιές του Αυ-
γούστου 2021, επισκέφθηκε 
προχθές αντιπεριφερειάρχης 
Π.Ε. Ηλείας Βασίλης Γιαννό-
πουλος, όπου και ενημερώ-
θηκε για την πρόοδο των ερ-
γασιών.
Ο κ. Γιαννόπουλος συναντή-
θηκε και συζήτησε με την Δι-
ευθύντρια Τεχνικών Έργων 
Π.Ε. Ηλείας Νάνσυ Παναγι-

ωτοπούλου και τον εκπρόσω-
πο της αναδόχου εταιρείας – 
παρουσία και του προέδρου 
της Τ.Κ Σοφιανού Σοφιανό-
πουλου – για την πορεία των 

εργασιών αποκατάστασης της 
κατολίσθησης που προκλή-
θηκε στην είσοδο του χωρι-
ού, συνεπεία της πυρκαγιά. 
Στο πλαίσιο της ίδιας εργο-

λαβίας, το προηγούμενο δι-
άστημα (εντός του 2023) 
πραγματοποιήθηκαν ασφαλ-
τοστρώσεις σε επικίνδυνα ση-
μεία στην Επ. Οδού Αρχαία 
Πίσα – Λάλα, έχουν ολοκλη-
ρωθεί τμηματικές παρεμβά-
σεις με ασφαλτοστρώσεις και 
τσιμεντοστρώσεις και καθαρι-
σμοί. Αντίστοιχες επεμβάσεις 
(ανακατασκευή οδοστρώμα-
τος – ασφαλτοστρώσεις – κα-
θαρισμοί) θα ακολουθήσουν 
το επόμενο διάστημα και σε 
άλλους οδικούς άξονες του 
επαρχιακού δικτύου.

υπερσύχρονη η μονάδα 
επεξεργασίας νερού

Αποκατάσταση κατολίσθησης

> Εγκαθίσταται στη Γαστούνη με υπογραφή της Δημοτικής Αρχής Α. Μαρίνου 

> Επίσκεψη Γιαννόπουλου στην Αρχαία Πίσα
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Σε ανακοίνωσή της η Διοικούσα Εκλογι-
κή Επιτροπή Αχαΐας της Νέας Δημοκρα-
τίας αναφέρει ότι: «Mε αμείωτο ρυθμό 
και πίστη για το νικηφόρο αποτέλεσμα 
και στις εκλογές της 25ης Ιουνίου, συ-
νεχίζουν το οδοιπορικό τους σε ολόκλη-
ρο το νομό τα κλιμάκια της ΔΕΕΠ Αχαϊ-
ας. Ζητούμε μια ισχυρή αυτοδυναμία για 
σταθερή κυβέρνηση, με Πρωθυπουργό 
τον Κυριάκο Μητσοτάκη, που να μπορεί 
να υλοποιεί τις μεγάλες αλλαγές, είναι το 
μήνυμα που μεταφέρουν στους πολίτες 
της Αχαϊας, οι υποψήφιοι βουλευτές, ο 
Πρόεδρος και τα μέλη της ΔΕΕΠ, Τομε-
άρχες και Εθελοντές.
Οι πολίτες της Αχαΐας, με την αγωνιστι-
κή τους ψήφο στη Νέα Δημοκρατία, θα 
επαναβεβαιώσουν την εντολή για αξιόπι-
στη και σταθερή κυβέρνηση».
Το χθεσινό πρόγραμμα των επαφών – 
περιοδειών των τεσσάρων κλιμακίων 
της ΔΕΕΠ ΝΔ Αχαϊας είχε ως εξής:
O Πρόεδρος της ΔΕΕΠ Αντώνης Κουνά-

βης, μαζί με τους υποψήφιους βουλευτές 
Άγγελο Τσιγκρή, Έφη Γιαννιά, Νίκο Σπη-
λιόπουλο, Κατερίνα Καραφωτιά και Γιώτα 
Παυλοπούλου, επισκέφθηκαν την Πυρο-
σβεστική Υπηρεσία Αιγίου, στις 12 το με-
σημέρι το Γενικό Νοσοκομείο Αιγίου, στις 
12.45 την Παναιγιάλεια Ένωση Συνεται-
ρισμών και στις 1.30 μετά το μεσημέρι, το 
εργοστάσιο «Κουνινιώτης». Το απόγευμα 
περιόδευσαν στα Δημοτικά Διαμερίσματα 
του πρώην Δήμου Διακοπτού.
Το δεύτερο κλιμάκιο, στο οποίο συμμε-
τείχαν οι υποψήφιοι βουλευτές Χριστί-
να Αλεξοπούλου, Ανδρέας Τσώκος, Γι-
ώργος Τσίρης, συνοδευόμενοι από μέλη 
της ΔΕΕΠ και τον πρόεδρο της ΔΗΜ-
ΤΟ ΝΔ. Δυτικής Αχαΐας Βασίλη Κα-
νελλόπουλο, και μέλη της Οργάνωσης, 
συναντήθηκαν στο Πολιτιστικό Κέντρο 
«Μελίνα Μερκούρη» με τον Σύλλογο 
Αγροτών Δυτικής Αχαΐας και τον Αγρο-
τικό Σύλλογο Λακκόπετρας. Στη συνέ-
χεια επισκέφθηκαν και μίλησαν με τους 

πολίτες στα Δημοτικά Διαμερίσματα 
Λάππα και Σαγέικα.
Το τρίτο κλιμάκιο στο οποίο συμμετεί-
χαν οι υποψήφιοι βουλευτές Ιάσονας 
Φωτήλας, Αθηνά Τραχήλη και Γιάννης 
Κουκουβέλας συνοδευόμενοι από μέλη 
της ΔΕΕΠ και Τομεάρχες, επισκέφθη-
καν το 1ο Αστυνομικό Τμήμα στην Αν-
θούπολη την Τροχαία Πατρών, την 6η 
ΥΠΕ, την ΔΟΥ Πάτρας. Η περιοδεία κα-
τέληξε στην Λαϊκή Αγορά της Αγίας Σο-
φίας.
Το απόγευμα επισκέφθηκαν και συνομί-
λησαν με πολίτες στα Δημοτικά Διαμερί-
σματα Καλλιθέα και Κρήνη .
Τέλος, στο τέταρτο κλιμάκιο μελών της 
ΔΕΕΠ, στο οποίο συμμετείχαν Τομεάρ-
χες και Εθελοντές, το πρωί διένειμαν 
το κυβερνητικό πρόγραμμα σε Σαμακιά, 
Εβραιομνήματα, Ταμπάχανα, ενώ το βρά-
δυ το καφέ «Beans», που βρίσκεται στην 
οδό Αγίου Ιωάννη Πράτσικα 166, συνο-
μίλησαν με κατοίκους της περιοχής».

Στην Πάτρα βρέθηκε την Τε-
τάρτη το μεσημέρι ο πρώην 
υπουργός Μιχάλης Χρυσοχο-
ΐδης, στο πλαίσιο της περιο-
δείας του στο νομό. Είχε την 
ευκαιρία να συναντηθεί με 
πολίτες αλλά και μέλη της ΝΔ, 
να συνομιλήσει μαζί τους, 
ενώ στη συνέχεια το πρό-
γραμμα περιελάμβανε επίσκε-
ψη στο εκλογικό κέντρο.
Μιλώντας στους δημοσιο-
γράφους, ο Μιχάλης Χρυ-
σοχοΐδης αναφέρθηκε στην 
εμπειρία του από την συνα-
ναστροφή του με τους απλούς 
πολίτες, σημειώνοντας πως 
σε κάθε σημείο αυτό που δι-
απιστώνει είναι μία “μεγά-
λη υποστήριξη των πολιτών 
υποστήριξη που αναφέρεται 
στο πρόσωπο του Κυριάκου 
Μητσοτάκη ως και πάλι αυ-
ριανού πρωθυπουργού που 
διασφαλίζει τη σταθερότητα, 
την ασφάλεια, τη σιγουριά και 
κυρίως διασφαλίζει την προο-
πτική της χώρας”.
Συνεχίζοντας ο κ. Χρυσο-
χοΐδης ανέφερε χαρακτηρι-

στικά: “Νομίζω ότι κατά τον 
ίδιο τρόπο που ο ελληνικός 
λαός αποφάσισε στις 21 Μα-
ΐου βροντερά με ένα μαζικό 
παρών για ασφάλεια, σταθε-
ρότητα και μία αυτοδύναμη 
Ελλάδα κατά τον ίδιο τρόπο 
θα προσέλθει στις κάλπες τις 
25 Ιουνίου για να δώσει ένα 
εξίσου ισχυρό παρών για 
μια Ελλάδα πράσινη, ψηφι-
ακή, ανεπτυγμένη, ασφαλή, 
σταθερή μα κυρίως Ελλάδα 
δίκαιη”.
Η έλευση του Μιχάλη Χρυσο-
χοΐδη ήταν η πρώτη προβε-
βλημένου στελέχους για αυτή 

την προεκλογική περίοδο. Ο 
πρώην υπουργός Προστασίας 
του Πολίτη μίλησε το απόγευ-
μα στο Σταυροπούλειο Πνευ-
ματικό Κέντρο στα Βραχνέι-
κα. Ο λόγος που επιλέχθηκε 
η περιοχή ήταν συμβολικός, 
αφού στη ΝΔ θέλουν να κερ-
δίσουν και τον συγκεκριμένο 
πρώην Δήμο όπως και της 
Παραλίας, μιας και ήταν ορι-
σμένες από τις λίγες Δημο-
τικές Ενότητες που δεν είχε 
προβάδισμα το κόμμα έναντι 
του ΣΥΡΙΖΑ στον Νομό Αχα-
ΐας για μόλις 14 ψηφοδέλτια.
Για την προετοιμασία της εκ-

δήλωσης περιόδευσαν κλιμά-
κια στελεχών και εθελοντών 
σε όλα τα δημοτικά διαμε-
ρίσματα των πρώην Δήμων 
Βραχνείκων και Παραλίας, 
διανέμοντας το κυβερνητικό 
πρόγραμμα της Νέας Δημο-
κρατίας για τη διακυβέρνη-
ση της Νέας τετραετίας 2023-
2027 καθώς και προσκλήσεις 
για τη πολιτική εκδήλωση.
Λίγες ώρες νωρίτερα, ο κ. 
Χρυσοχοΐδης είχε ξεκινήσει 
το οδοιπορικό του στην Αχα-
ΐα, από το Αίγιο, όπου επι-
σκέφθηκε το εκλογικό κέντρο 
της Νέας Δημοκρατίας και συ-
ναντήθηκε με τον πρόεδρο 
και μέλη της ΔΗΜΤΟ Αιγιά-
λειας, στελέχη και εθελοντές, 
ενώ στη συνέχεια περιόδευσε 
στο εμπορικό κέντρο.
Ακολούθως ο κ. Χρυσοχοΐ-
δης επισκέφθηκε το εκλογι-
κό περίπτερο της Νέας Δη-
μοκρατίας στην Κάτω Αχαγιά 
και συναντήθηκε με τον πρό-
εδρο και μέλη της ΔΗΜΤΟ, 
στελέχη, εθελοντές καθώς και 
πολίτες της περιοχής.

Περιοδεία κλιμακίων
της ΔΕΕΠ ΝΔ Αχαΐας σε όλο το νομό

Μιχάλης Χρυσοχοΐδης: 25 Ιουνίου 
ψηφίζουμε για μια Ελλάδα δίκαιη

> Στόχος η συσπείρωση και η αύξηση των ποσοστών του κόμματος

> Στην Πάτρα βρέθηκε την Τετάρτη το μεσημέρι ο ο πρώην υπουργόςΤο ψηφοδέλτιο 
του ΣυρΙΖΑ - ΠΣ Αχαΐας

Ανακοινώθηκαν τα ψηφοδέλτια του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ σε όλη 
τη χώρα για τις εκλογές της 25ης Ιουνίου. Στην Αχαΐα δεν 
συμμετέχει ο γιατρός του ΕΣΥ Τάκης Γεωργακόπουλος λόγω 
επαγγελματικών υποχρεώσεων και στη θέση του βρίσκεται 
στη 12η θέση της σχετικής λίστας ο Αποστόλης Νεμουτιάνος 

1. ΑΝΑΓΝΩΣΤΟΠΟΥΛΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΑ (ΣΙΑ) του Πέτρου
2. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ του Αντωνίου
3. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ του Άγγελου
4. ΑΔΑΜΟΠΟΥΛΟΥ-ΚΩΣΤΑΚΙΩΤΗ ΕΛΕΝΗ του Ιωάννη
5. ΑΝΔΡΙΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΡΙΣΤΕΙΔΗΣ του Χαράλαμπου
6. ΜΑΡΚΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ του Βασιλείου
7. ΣΤΕΦΟΥ ΜΑΡΙΑ του Ηλία
8. ΤΣΟΝΑΚΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ του Βασιλείου
9. ΜΠΑΚΑΣ ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΗΣ – ΑΝΔΡΕΑΣ του Δημητρίου
10. ΜΑΜΜΗ ΠΑΝΑΓΟΥΛΑ (ΓΙΟΥΛΗ) του Θεοδώρου
11. ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΥ-ΣΤΑΥΡΟΥΛΙΑ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ (ΓΙ-
ΩΤΑ) του Νικολάου
12. ΝΕΜΟΥΤΙΑΝΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ του Ιωάννη.

Το ψηφοδέλτιο 
της ΑΝΤΑρΣυΑ στην Αχαΐα.

Oι υποψήφιοι της ΑΝΤΑΡΣΥΑ στη Αχαΐα σύμφωνα με 
ανακοίνωσή του κόμματος είναι οι εξής:
• ΑΓΓΕΛΌΠΟΥΛΟΣ ΙΩΆΝΝΗΣ, άνεργος-μέλος του Συ-
ντονισμού Εργατικής Αντίστασης
• ΗΛΙΆΔΗ ΔΈΣΠΟΙΝΑ, Καθηγήτρια Αγγλικών
• ΘΕΟΧΑΡΟΠΟΎΛΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΊΝΑ, φιλόλογος-εργα-
ζόμενη στην ιδιωτική εκπαίδευση
• ΚΆΝΙΣΤΡΑ ΙΩΆΝΝΑ, μηχανολόγος μηχανικός – μέλος 
του ΣΜΤ
• ΚΑΡΑΜΠΈΛΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΊΝΑ, αρχιτέκτων μηχανικός
• ΚΟΣΊΝΑΣ ΧΡΉΣΤΟΣ, βιολόγος, υπ. Διδάκτωρ Παν. Πα-
τρών, περιφερειακός σύμβουλος στην Δυτική Ελλάδα
• ΜΑΣΟΎΡΑΣ ΙΆΣΩΝ, φυσικός- πρόεδρος του ΣΙΕΛ Αχα-
ΐας
• ΜΠΕΛΙΆΣ ΔΗΜΉΤΡΗΣ, συμβασιούχος υγειονομικός 
στο νοσοκομείου του Ρίου
• ΠΑΝΑΓΌΠΟΥΛΟΣ ΕΛΕΥΘΈΡΙΟΣ, τεχνολόγος γεωπό-
νος, αγρότης στο Αίγιο
• ΠΕΛΕΚΟΎΔΑΣ ΝΙΚΌΛΑΟΣ, καθηγητής - υπ. Διδάκτο-
ρας Κοινωνικής Πολιτικής
• ΧΟΝΔΡΟΓΙΆΝΝΗΣ ΧΡΉΣΤΟΣ, βιολόγος-ερευνητής, δι-
δάκτωρ Παν. Πατρών
Ακολούθως στην ανακοίνωση τονίζεται ότι: «Το αποτέλε-
σμα των βουλευτικών εκλογών στις 21 Μάη υπογραμμί-
ζει την ανάγκη για συνέχεια και κλιμάκωση των αγώνων 
ενάντια στην βάρβαρη πολιτική του κεφαλαίου και την κυ-
βέρνηση της ΝΔ. Την ανάγκη να συγκροτήσουμε ισχυρή 
εργατική και λαϊκή ανατρεπτική αντιπολίτευση με δυνατή 
αντικαπιταλιστική αριστερά.
Η ΝΔ επικράτησε στις εκλογές έχοντας την αμέριστη υπο-
στήριξη κέντρων του κεφαλαίου και των καθεστωτικών 
ΜΜΕ, με την αξιοποίηση του κρατικού μηχανισμού και 
εκφράζοντας μια γραμμή σταθερής κυβερνητικής υλοποίη-
σης της πολιτικής κεφαλαίου, ΕΕ και ΝΑΤΟ. [...]» 
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Ν. Ανδρουλάκης: «Η ΝΔ 
υπηρετεί 1.000 οικογένειες»

Στον τηλεοπτικό σταθμό 
KONTRA έδωσε συνέντευ-
ξη ο Πρόεδρος του ΠΑ-
ΣΟΚ-Κινήματος Αλλαγής 
Νίκος Ανδρουλάκης εστιά-
ζοντας στην απαξίωση του 
Εθνικού Συστήματος Υγεί-
ας από τη Νέα Δημοκρατία, 
με αφορμή τα δύο τελευταία 
περιστατικά θανάτων στη 
Κω και τη Ν. Μάκρη.

«Η Νέα Δημοκρατία επί της ουσίας δίνει 2% των πόρων 
του Ταμείου Ανάκαμψης για υπηρεσίες και υλικοτεχνική 
υποδομή και επιπλέον 2% για την ενεργειακή αναβάθμιση 
των νοσοκομείων. Χώρες με ανάλογα προβλήματα, όπως 
η Πορτογαλία, η Ισπανία και η Ιταλία, διοχετεύουν 8-11% 
των πόρων στην υγεία. Εμείς προτείνουμε να δώσουμε 
8-10% διότι το ΕΣΥ είναι σε δεινή κατάσταση. Επισκέφθη-
κα σήμερα τη διοίκηση του ΕΚΑΒ και μου μετέφεραν ότι 
χρειάζονται 700-1.000 διασώστες. Εξήντα επτά σημεία του 
ΕΚΑΒ σε όλη την Ελλάδα υποχρεώνονται να εξυπηρετή-
σουν με μόλις ένα ασθενοφόρο τα περιστατικά όλης της 
ημέρας. Βγάζουν δηλαδή τρεις οκτάωρες βάρδιες με ένα 
ασθενοφόρο υπογράμμισε ο κ. Ανδρουλάκης κάνοντας 
ιδιαίτερη αναφορά στα νησιά που υποδέχονται χιλιάδες 
τουρίστες. Απαντώντας στον Κ. Μητσοτάκη ο οποιος χα-
ρακτήρισε τις οικονομικές προτάσεις του ΠΑΣΟΚ ΚΙΝΑΛ “ 
νόμπελ ασυναρτησίας” στα οικονομικά ο Νίκος Ανδρουλά-
κης ανέφερε οτι «δεν μπορώ να τον προσβάλλω με αυτόν 
τον τρόπο. Δεν μπορώ να τον αποκαλέσω ούτε άσχετο ούτε 
ασυνάρτητο. Είναι και σχετικός και ξέρει τι κάνει. Υπηρε-
τεί 1.000 οικογένειες. Ο κ. Μητσοτάκης έχει ένα φορολο-
γικό πρόγραμμα και μια στρατηγική, όπου η ανάπτυξη, το 
Ταμείο Ανάκαμψης και οι φορολογικές του προτεραιότη-
τες υπηρετούν 1.000 οικογένειες, οι οποίες ελέγχουν τον 
πλούτο στη χώρα και θεωρούν ότι η βέλτιστη λύση για να 
διοικηθεί, είναι ο κ. Μητσοτάκης. Εμείς έχουμε μια άλλη 
άποψη για τα πράγματα».

Δ. Κουτσούμπας: 
«Να ενισχυθεί το ΚΚΕ»

Στο δίλημμα των εκλογών και στην ανάγκη να ενισχυθεί 
ακόμη περισσότερο το ΚΚΕ 
αναφέρθηκε χθες ο γενικός 
γραμματέας της ΚΕ του ΚΚΕ 
Δημήτρης Κουτσούμπας, 
κατά την επίσκεψη του, το 
πρωί, στο Κέντρο Ψηφια-
κής Καινοτομίας της Pfizer, 
στην ανατολική Θεσσαλο-
νίκη.
«Το δίλημμα σε αυτές τις 
εκλογές, επειδή ο ελληνικός 

λαός τοποθετήθηκε στις 21 Μαΐου, δεν είναι η σταθερότη-
τα της κυβέρνησης. Νέα κυβέρνηση θα βγει και προφανώς 
θα είναι και αυτοδύναμη, αλλά και αυτοδύναμη να μην εί-
ναι θα είναι σταθερή, θα είναι η ΝΔ, όπως όλα δείχνουν, 
δεν καλύπτεται αυτή η διαφορά», είπε ο κ. Κουτσούμπας 
και συνέχισε: «Άρα, εμείς αυτό που βάζουμε και σ’ εσάς να 
σκεφτείτε και σε όλο τον ελληνικό λαό και τη νεολαία, εί-
ναι τι αντιπολίτευση θα υπάρχει. Εμείς θεωρούμε ότι τα άλ-
λα κόμματα δεν μπορούν να κάνουν αντιπολίτευση σε μια 
τέτοια κυβέρνηση, που θα πάρει αυτά τα μέτρα, τα οποία 
εμείς «από χέρι» τα θεωρούμε αντιλαϊκά».
Ο κ. Κουτσούμπας ξεναγήθηκε στις εγκαταστάσεις από στε-
λέχη της εταιρείας, οι οποίοι τον ενημέρωσαν για το έργο, 
τις δράσεις της Pfizer και τα κοινά προγράμματα με ερευ-
νητικά κέντρα και πανεπιστήμια της πόλης, εξηγώντας πως 
στο Κέντρο, που ξεκίνησε τη λειτουργία του το Μάιο του 
2020 κατά την έξαρση της πανδημίας του κορονοϊού, απα-
σχολούνται σήμερα 480 άτομα και συνολικά στην εταιρεία, 
στη Θεσσαλονίκη, περισσότερα από εννιακόσια.

> Παρουσιάστηκε το στρατηγικό σχέδιο του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ για την οικονομία

Το στρατηγικό σχέδιο του ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ 
για την ελληνική οικονομία υπό το σύν-
θημα «δίκαιη κοινωνία- ευημερία για 
όλους», παρουσίασε ο πρόεδρος του 
κόμματος, Αλέξης Τσίπρας.
Η εκδήλωση έγινε στο ανοικτό Θέατρο 
Ρεματιάς Χαλανδρίου και τον κ. Τσίπρα 
πλαισίωσαν οι Αλέξης Χαρίτσης, Έφη 
Αχτσιόγλου, Διονύσης Τεμπονέρας και 
Ευκλείδης Τσακαλώτος. Ο κ. Τσίπρας 
παρουσίασε τα επτά βήματα του σχεδίου 
του ΣΥΡΙΖΑ «για μια οικονομία συμπε-
ριληπτική, δυναμική, πράσινη και βιώ-
σιμη», όπως χαρακτηριστικά ανέφερε:
Βήμα πρώτο: Ανασυγκροτούμε το πα-
ραγωγικό και αναπτυξιακό μοντέλο. Για 
μια δίκαιη βιώσιμη και πράσινη ανάπτυ-
ξη. Για μια οικονομία δυναμική και εξω-
στρεφή, που θα βγει από την παγίδα και 
τον εγκλωβισμό των πελατειακών σχέ-
σεων, των προνομιακών προμηθευτών 
και των κρατικοδίαιτων επιχειρήσεων. 
Βήμα δεύτερο: Ενισχύουμε το εισό-

δημα και θωρακίζουμε την αγοραστι-
κή δύναμη. Αντιμετωπίζουμε άμεσα το 
πρόβλημα της ακρίβειας με την αύξηση 
του διαθέσιμου εισοδήματος και με πα-
ρεμβάσεις στο πεδίο διαμόρφωσης των 
τιμών: Με αυξήσεις μισθών στο δη-
μόσιο και ιδιωτικό τομέα και αυξήσεις 
όλων των συντάξεων. Με τη ρύθμιση 
των χρεών σε εφορίες και ασφαλιστι-
κά ταμεία. Με μείωση της φορολογικής 
επιβάρυνσης για την μεγάλη κοινωνική 
πλειοψηφία. Βάζοντας τέλος στην πολι-
τική τροφοδότησης της αισχροκέρδειας. 
Φορολογώντας τα υπερκέρδη των εται-
ριών ενέργειας και των διυλιστηρίων. 
Βήμα τρίτο: Θέτουμε στο επίκεντρο 
τους εργαζόμενους και το δικαίωμα στην 
εργασία. Η εργασία για εμάς δεν είναι 
απλώς ένας συντελεστής παραγωγής. 
Είναι το επίκεντρο της οικονομίας. Γι-
ατί μόνο η εργασία παράγει πλούτο και 
αυτόν τον πλούτο πρέπει να τον καρπώ-
νεται. Στόχος μας είναι η επαναρύθμιση 
της αγοράς εργασίας. Να νιώσουν οι ερ-
γαζόμενοι ισχυροί και ασφαλείς. 
Βήμα τέταρτο: Δημιουργούμε ένα νέο 
ισχυρό ΕΣΥ. Το ΕΣΥ είναι πρώτα και 
κύρια οι άνθρωποι του. Αυτούς τους 
ανθρώπους πρέπει να στηρίξουμε. Με 
αυξήσεις των απολαβών τους, με ανα-
γνώριση της επικινδυνότητας του επαγ-
γέλματος τους, αλλά και με στήριξη και 
ανάπτυξη των υποδομών του. Και ο νέ-
ος εθνικός μας στόχος είναι η σύγκλι-

ση, αυτός περνάει μέσα από την αναγέν-
νηση, την ανοικοδόμηση του ΕΣΥ και 
των υποδομών του. Είναι η κορυφαία 
μας προτεραιότητα. Για υπηρεσίες υγεί-
ας καθολικά προσβάσιμες και ποιοτικές 
για όλες και όλους, ανεξάρτητα από την 
οικονομική τους δυνατότητα.
Βήμα πέμπτο: Ενισχύουμε τη δημό-
σια παιδεία. Δεσμευόμαστε για ποιοτικά 
Δημόσια και Δωρεάν, σχολεία και πα-
νεπιστήμια. Δημόσιες και δωρεάν με-
ταπτυχιακές σπουδές. Με αύξηση των 
δαπανών και μόνιμες προσλήψεις εκ-
παιδευτικών για να επιλύσουμε επιτέ-
λους το τεράστιο πρόβλημα των ανα-
πληρωτών.
Βήμα έκτο: Δημιουργούμε συνθήκες 
ασφάλειας για όλους με ισχυρή κοινω-
νική προστασία. Για εμάς η κοινωνική 
πρόνοια, η κρατική φροντίδα δεν αφο-
ρά μόνο την ακραία φτώχεια. Αφορά το 
σύνολο των πολιτών και στοχεύει στον 
περιορισμό των ανισοτήτων, την ενί-
σχυση όσων έχουν ανάγκη.
Βήμα έβδομο: Εγγυόμαστε το δικαίωμα 
σε αξιοπρεπή στέγη, προστατεύουμε την 
πρώτη κατοικία. Το στεγαστικό πρόβλη-
μα θα είναι το πρόβλημα της επόμενης 
δεκαετίας. Και είναι γι’ αυτό που απαι-
τείται άμεση κρατική παρέμβαση. Τώρα 
χωρίς άλλη χρονοτριβή. Έχουμε σχέδιο 
συγκροτημένο και άρτιο για την προστα-
σία της πρώτης κατοικίας αλλά και για 
την πρόσβαση σε ποιοτική στέγη. 

Αλ. Τσίπρας: Επτά απαραίτητα 
βήματα για κοινωνική ευημερία

Για τις επικείμενες εκλογές, 
το debate, αλλά και τη σχέ-
ση του με τα παιδιά του και τη 
σύζυγό του Μαρέβα, μίλησε ο 
πρόεδρος της ΝΔ Κυριάκος 
Μητσοτάκης κατά τη διάρ-
κεια της συνέντευξή του στο 
MEGA. «Άτρωτος σίγουρα 
δεν αισθάνομαι. Κάθε εκλο-
γική διαδικασία είναι και-
νούρια. Αισθάνομαι ικανο-
ποίηση για το γεγονός ότι οι 
πολίτες μας εμπιστεύτηκαν. 
Το υψηλό ποσοστό αυξάνει 
και τη δική μου ευθύνη για να 
δουλέψω ακόμη πιο σκληρά 
ώστε να είμαι χρήσιμος ως 
πρωθυπουργός. Σίγουρα δεν 
είναι λευκή εντολή. Δεν μπο-
ρούμε να πάμε χαλαρά στις 
κάλπες» τόνισε .
Πρόσθεσε πως εάν ο εκλο-
γικός νόμος ίσχυε στις προ-
ηγούμενες εκλογές θα είχαμε 

κυβέρνηση.
«Κάποιοι άλλοι επέλεξαν το 
σύστημα της απλής αναλογι-
κής. Χρειαζόμαστε μία ισχυ-
ρή κυβέρνηση, δεν υπάρχει 
η δυνατότητα για κυβέρνηση 
συνεργασίας».
«Αυτό που είπα ότι αν δεν 
υπάρχει αυτοδυναμία, νομο-
τελειακά θα πάμε σε τρίτες 
εκλογές ήταν το λογικό συ-

μπέρασμα. Όταν κάποιοι που 
θα μπορούσαν να είναι οι δυ-
νητικοί μας σύμμαχοι, έρχο-
νται και μας λένε ότι «εμείς 
δεν ενδιαφερόμαστε να κυ-
βερνήσουμε μαζί σας, γιατί 
θέλουμε να είμαστε στην αντι-
πολίτευση, και αναφέρομαι 
στο ΠΑΣΟΚ εν προκειμένω».
O κ. Μητσοτάκης τοποθετή-
θηκε και για τις ελλείψεις στο 

ΕΣΥ, με αφορμή τα πρόσφα-
τα περιστατικά θανάτων δύο 
γυναικών σε Κω και Νέα Μά-
κρη αντίστοιχα, και μίλησε 
για την αναβάθμιση του το-
μέα της υγείας.
«Είχα πει ότι προτεραιότητά 
μου είναι το ΕΣΥ, πολύ πριν 
έρθουν στη δημοσιότητα αυ-
τά τα τραγικά περιστατικά. 
Πριν από τις πρώτες εκλο-
γές είχα παρουσιάσει το πρό-
γραμμά μας σχετικά με το 
ΕΣΥ, για ένα σύγχρονο ΕΣΥ 
με παραπάνω προσωπικό, με 
ενίσχυση των πρωτοβάθμι-
ων δομών, με ενίσχυση των 
προληπτικών εξετάσεων. Συ-
γκεκριμένα το πρόγραμμα 
«Φώφη Γεννηματά» μας επι-
τρέπει να εντοπίζουμε καρκί-
νους σε πρώιμο στάδιο και 
να μπορούμε να τους θερα-
πεύουμε», υπογράμμισε.

Κ. Μητσοτάκης: «Αντίπαλός μας είναι 
η ξαπλώστρα και ο εφησυχασμός»

> Τι δήλωσε ο αρχηγός της ΝΔ σε συνέντευξή του στο Mega
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Η Coffee Island ανακοινώ-
νει την επιχειρηματική επέν-
δυση στην καινοτόμο εταιρία 
συλλογής και επεξεργασίας 
υπολειμμάτων καφέ espresso, 
Coffe-Eco. Η σύμπραξη των 
δύο εταιριών θα οδηγήσει 
στη δημιουργία της πρώτης 
βιομηχανικής μονάδας στη 
Ν. Ευρώπη που επεξεργάζε-
ται και επαναχρησιμοποιεί 
υπολείμματα καφέ espresso, 
για την παρασκευή νέων προ-
ϊόντων. Στον πρώτο χρόνο 
λειτουργίας της, η Coffe-Eco 
προβλέπεται ότι θα ολοκλη-
ρώσει την επεξεργασία 50 τό-
νων υπολειμμάτων καφέ από 
τα καφεκοπτεία Coffee Island, 
τα οποία προορίζονται για την 
παραγωγή πρώτων υλών για 
καλλυντικά, βιοπλαστικά, βι-
οκαύσιμα και εδαφοβελτιωτι-
κά υλικά. Είναι σημαντικό να 

σημειωθεί πως 50 τόνοι υπο-
λειμμάτων καφέ αντιστοιχούν 
σε εννέα τόνους ισοδύναμου 
εκπεμπόμενου διοξειδίου του 
άνθρακα (CO2).
Οι δύο εταιρίες έχουν ήδη 
προγραμματίσει την έναρξη 
λειτουργίας νέας βιομηχανι-
κής μονάδας επεξεργασίας 
και χρησιμοποίησης υπολειμ-
μάτων καφέ στη ΒΙ.ΠΕ Πα-

τρών, τη στελέχωση της υπάρ-
χουσας ομάδας της Coffe-Eco 
με νέους επιστήμονες, την 
ανάπτυξη καινοτόμων προϊ-
όντων από την επεξεργασία 
υπολειμμάτων καφέ που αφο-
ρούν (βιολογικό κάρβουνο, 
εναλλακτικό υλικό για έπι-
πλα, βιολογικό λίπασμα) και 
την επέκταση του δικτύου πω-
λήσεων των νέων προϊόντων 

που θα προκύψουν στην Ελ-
λάδα και την Αμερική.

Πιστοποίηση 
Bio Organic EUROCERT
Συγχρόνως, η Coffee Island, 
επιχειρώντας με υπευθυνό-
τητα, ανακοινώνει πως έλαβε 
την πιστοποίηση Bio Organic 
EUROCERT για την παραγω-
γή οργανικού καφέ στις ιδιό-
κτητες εγκαταστάσεις επεξερ-
γασίας καφέ και αποθήκευσης 
που διατηρεί στην Πάτρα.
O Κωνσταντίνος Κωνσταντι-
νόπουλος, CEO της Coffee 
Island δήλωσε σχετικά: «Εί-
μαστε χαρούμενοι που επεν-
δύουμε στην Coffe-Eco, γιατί 
μαζί θα κάνουμε την κυκλική 
οικονομία πράξη, ξεκινώντας 
από το ίδιο μας το προϊόν, 
από τα υπολείμματα καφέ των 
καφεκοπτείων Coffee Island».

Περιβάλλον
που μας αξίζει
εγκαταστάσεις και επενδύσεις σε μπαταρίες. 
Το ίδιο και η ηλεκτροκίνηση, που θα μας υποχρεώσουν 
να αγοράσουμε πανάκριβα ηλεκτρικά αυτοκίνητα. Για την 
παραγωγή μπαταριών απαιτούνται υλικά, των οποίων η 
εξόρυξη απαιτεί ενέργεια, που μπορεί να υπερβαίνει και τις 
περιβαλλοντικές επιπτώσεις από τα λιγνιτικά εργοστάσια και 
τα αυτοκίνητα εσωτερικής καύσης. 
Θα πρέπει δε, να συνυπολογίσουμε και τις περιβαλλοντικές 
επιπτώσεις από την απόσυρση των δισεκατομμυρίων αυτο-
κινήτων και των μπαταριών που έχουν ορισμένη διάρκεια 
ζωής.
Τεράστια είναι και η περιβαλλοντική καταστροφή με τους 
ιμπεριαλιστικούς πολέμους, που την πληρώνουν οι λαοί με 
θύματα, προσφυγιά, καταστροφές υποδομών και ανυπολό-
γιστες δαπάνες για τα συμφέροντα των μονοπωλίων. Όλα 
αυτά είναι έξω από την ατζέντα των κυρίαρχων κύκλων, για 
να προωθείται ανενόχλητα η κερδοφορία τους.
Η Δημοτική Αρχή της Πάτρας εφαρμόζει στην πράξη ένα 
πολύπλευρο σχεδιασμό για την προστασία του περιβάλλο-
ντος, καινοτομώντας σε πολλές πλευρές και δεν περιορίζεται 
σε μνημόνια, ωραίες εκθέσεις, και δίκτυα που δοξολογούν 
την «πράσινη ανάπτυξη», ούτε σε ταξίδια για «καλές πρα-
κτικές». 
Όπως αναφέρθηκε στην αρχή, θα μείνουμε μόνο στην ενέρ-
γεια. Εξοικονομούμε φυσικούς πόρους με τηλεχειρισμό του 
δικτύου ύδρευσης της ΔΕΥΑΠ, την ηλεκτρονική Διαχείριση 
Δημοτικού Φωτισμού και των ενεργειακών καταναλώσεων 
σε κτίρια, καθώς και την ενεργειακή αναβάθμιση σχολείων, 
με σκοπό μεταξύ άλλων την εξοικονόμηση ενέργειας και τη 
μείωση της ρύπανσης. 
Με την αντικατάσταση 57.250 συμβατικών φωτιστικών σω-
μάτων και λαμπτήρων με τεχνολογίας LED σε σχολεία και 
9.500 στον οδοφωτισμό, από τους εργαζόμενους του Δή-
μου, χωρίς εργολάβους, έχει περιοριστεί κατά περίπου 40% 
η κατανάλωσης ηλεκτρικής ενέργειας, πράγμα που συμβάλει 
στην προστασία του περιβάλλοντος. Με τον εκσυγχρονισμό 
του στόλου των οχημάτων και μηχανημάτων, με νέας αντιρ-
ρυπαντικής τεχνολογίας και την ψηφιακή εφαρμογή για τη 
διαχείριση του στόλου περιορίζεται η ατμοσφαιρική ρύπαν-
ση. Έχει αναπτυχθεί δίκτυο «έξυπνων» αισθητήρων για την 
μέτρηση της ποιότητας του αστικού περιβάλλοντος πόλης, 
που θα επεκταθεί.
Είμαστε ο μόνος Δήμος που παρέχει δωρεάν παρόδια ελεγ-
χόμενη στάθμευση και πάρκινγκ στις εισόδους της πόλης, 
καθώς και μεταφορά από και προς το κέντρο. Με την εγκα-
τάσταση των αισθητήρων στάθμευσης, τις πληροφοριακές 
πινακίδες και την εφαρμογή στο κινητό για τον εντοπισμό 
ελευθέρων θέσεων περιορίζεται η κατανάλωση καυσίμων.
Διεκδικούμε δημόσιο σύστημα συνδυασμένων αστικών με-
τακινήσεων με φθηνό εισιτήριο, που να εξυπηρετεί τους κα-
τοίκους όλου του Δήμου, με ψηφιακό σύστημα ενημέρωσης 
επιβατών και πινακίδες με ενδείξεις χρόνου άφιξης σε όλες 
τις στάσεις, για να περιορίσουμε την αυτοκίνηση ώστε να 
μειωθεί το περιβαλλοντικό αποτύπωμα στην πόλη.
Αναδείξαμε το θέμα και αποτράπηκε μέχρι τώρα η εγκα-
τάσταση δεξαμενών Υγροποιημένου Φυσικού Αερίου, για 
ναυτιλιακή χρήση στο λιμάνι, μιας βόμβας μεγατόνων μέσα 
σε κατοικημένες περιοχές. Διεκδικούμε τη μεταφορά φθη-
νού φυσικού αερίου με αγωγό και στην Πάτρα.
Αποκαλύπτουμε τους πραγματικούς ενόχους για την επι-
βάρυνση του περιβάλλοντος και την κλιματική αλλαγή, που 
είναι η πολιτική εμπορευματοποίησης της ΕΕ και όλων των 
κυβερνήσεων. Το λαϊκό κίνημα με τους αγώνες του, μπορεί 
να βάλει φρένο στα σχέδιά τους, με προοπτική να ανοίξει 
ο δρόμος για ριζικές αλλαγές και στην προστασία του περι-
βάλλοντος.

Θέματα - Ανακοινώσεις

Η Coffee island 
επενδύει στην Coffe-Eco 

> Προωθεί τη μετάβαση σε ένα πρότυπο μοντέλο κυκλικής οικονομίαςΣυνέχεια από τη σελ. 9

Ο κ. Νίκος Ασπράγκαθος είναι αντιδήμαρχος Περιβάλλοντος, 
Ενέργειας και Προγραμματισμού του Δήμου Πατρέων

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΔΗΜΟΣ ΠΑΤΡΕΩΝ 
Δ/ΝΣΗ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ, 
ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ ΚΑΙ 

 ΜΗΧΑΝΟΛ. ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ
Ταχ. Δ/νση: Μιαούλη 100, 26 222
Πληροφορίες: Ν. Αποστόλου 
Τηλ.: 2610313957 
e-mail:mel.kathar@patras.gr
URL: www.e-patras.gr

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ 
ΕΠΑΝΑΛΗΠΤΙΚΗΣ ΔΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΑΤΡΕΩΝ
Προκηρύσσει

Επαναληπτική δημοπρασία, πλειοδοτική για 
την «Εκποίηση σιδήρου, χαλκού, αλουμινίου, 
μπρούντζου και μολύβδου (scrap)». Η δημο-
πρασία είναι φανερή και προφορική και θα 
διεξαχθεί στην Αίθουσα Εκδηλώσεων στον Α’ 
όροφο του Δημαρχιακού Μεγάρου της οδού 
Μαιζώνος 108, ενώπιον της αρμόδιας Επιτρο-
πής στις 6-7-2023, ημέρα Πέμπτη, με ώρα έναρ-
ξης παραλαβής των προσφορών την 10:30 και 
λήξης την 11:00. 
Κάθε συμμετέχων πρέπει να προσκομίσει στην 
Επιτροπή Διενέργειας της Δημοπρασίας κλειστό 
φάκελο με τα εξής δικαιολογητικά:

1. Eγγυητική επιστολή συμμετοχής, αναγνωρι-
σμένης και νομίμως λειτουργούσας στην Ελλά-
δα Τράπεζας ή γραμμάτιο του ταμείου Παρακα-
ταθηκών και Δανείων για την συμμετοχή στην 
δημοπρασία από αυτόν που επιθυμεί να λάβει 
μέρος ποσού ίσου με 1.000€. 
2. Όλα τα αναφερόμενα δικαιολογητικά στο άρ-
θρο 10 της διακήρυξης. 
Το ελάχιστο όριο της πρώτης προσφοράς ορί-
ζεται στο άρθρο 4 της Διακήρυξης. Προσφορές 
μικρότερες του παραπάνω ποσού δεν θα γίνουν 
αποδεκτές από την Επιτροπή Διενέργειας της 
Δημοπρασίας. 
Ο ανάδοχος στον οποίο θα γίνει η κατακύρωση 
θα κληθεί να υπογράψει σύμβαση διάρκειας 4 
μηνών για το σύνολο των υλικών. Η εγγυητι-
κή συμμετοχής αντικαθίσταται με άλλη καλής 
εκτέλεσης ποσού 4.000€. Δαπάνες δημοσίευ-
σης της διακήρυξης και τυχόν επαναληπτικής, 
βαρύνουν τον ανάδοχο.
Πληροφορίες για τη δημοπρασία παρέχονται 
από τη Δ/ΝΣΗ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ, ΑΝΑΚΥΚΛΩ-
ΣΗΣ ΚΑΙ ΜΗΧΑΝΟΛΟΓΙΚΟΥ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ, 
Μιαούλη 100, 26222, τηλ 2610313957 εσωτ. 2, 
εργάσιμες ημέρες και ώρες.

 Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΑΤΡΕΩΝ 
ΚΩΣΤΑΣ ΠΕΛΕΤΙΔΗΣ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΜΕ ΑΡΙΘ. 29/23
Το Πανεπιστήμιο Πατρών προκηρύσσει Ανοικτή Ηλεκτρονική Διαδικασία Σύναψης Σύμβασης Κάτω 
των Ορίων για την «Προμήθεια πετρελαίου θέρμανσης για την κάλυψη των αναγκών του Πα-
νεπιστημίου Πατρών για το χρονικό διάστημα από 15/10/2023 έως 31/12/2023», με κριτήριο 
κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από οικονομικής απόψεως προσφορά μόνο βάσει της τιμής. 
Αντικείμενο της σύμβασης είναι η ανάδειξη αναδόχου/-ων για την προμήθεια πετρελαίου θέρ-
μανσης για την κάλυψη των αναγκών του Πανεπιστημίου Πατρών για χρονικό διάστημα από 
15/10/2023 έως 31/12/2023.
Σύμφωνα με τον Κανονισμό 213/2008 της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, περί κοινού λεξιλογίου για τις 
δημόσιες συμβάσεις (CPV), η ανωτέρω προμήθεια ταξινομείται με CPV υπό τον αριθμητικό κωδικό 
09135100-5 – Πετρέλαιο θέρμανσης.
Η εκτιμώμενη αξία της σύμβασης ανέρχεται στο ποσό των πενήντα οκτώ χιλιάδων τριακοσίων 
δεκαεπτά ευρώ (58.317,00 €) συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 24%.
Προϋπολογισμός άνευ Φ.Π.Α.: σαράντα επτά χιλιάδες είκοσι εννέα ευρώ και ογδόντα τέσσερα 
λεπτά (47.029,84 €).
Φ.Π.Α. 24%: έντεκα χιλιάδες διακόσια ογδόντα επτά ευρώ και δεκαέξι λεπτά (11.287,16 €).
Η χρηματοδότηση θα βαρύνει τον Τακτικό Προϋπολογισμό του Πανεπιστημίου Πατρών για το 2023 
και συγκεκριμένα τον ΚΑΕ 1611Α.
Η παρούσα σύμβαση υποδιαιρείται σε 2 τμήματα (ομάδες) και εμπίπτει στις διατάξεις του Ν. 
4412/2016, όπως αυτές αντικαταστάθηκαν με τις αντίστοιχες του Ν. 4782/2021.
Η Ανοικτή Ηλεκτρονική Διαδικασία Σύναψης Σύμβασης Κάτω των Ορίων θα διεξαχθεί με χρήση 
της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΟΠΣ Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ) 
μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του ως άνω συστήματος (Α/Α Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ: 
195387) με καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών την 3η Ιουλίου 2023, ημέρα Δευτέρα 
και ώρα 20:00.
Για την έγκυρη συμμετοχή στη διαδικασία σύναψης της παρούσας σύμβασης, κατατίθεται από τους 
συμμετέχοντες οικονομικούς φορείς (προσφέροντες), Εγγύηση Συμμετοχής της οποίας το ποσό θα 
πρέπει να καλύπτει σε ευρώ (€) ποσοστό 2% της προϋπολογισθείσας δαπάνης του διαγωνισμού. Σε 
περίπτωση προσφοράς που αναφέρεται σε ένα ή περισσότερα τμήματα (ομάδες) το ποσό της εγγύη-
σης προσαρμόζεται ανάλογα με την επιμέρους προϋπολογισθείσα δαπάνη του/ των τμήματος/-άτων 
(ομάδας/-ων) για το/ τα οποίο/-α προτίθεται ο υποψήφιος να υποβάλλει προφορά. Η πρωτότυπη εγ-
γύηση συμμετοχής, πλην των περιπτώσεων που αυτή εκδίδεται ηλεκτρονικά, θα πρέπει να προσκο-
μιστεί σε κλειστό φάκελο με ευθύνη του οικονομικού φορέα, το αργότερο πριν από την ημερομηνία 
και ώρα διενέργειας του διαγωνισμού, ήτοι 7 Ιουλίου 2023, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00 π.μ.
Για την υπογραφή της σύμβασης (του συμφωνητικού) απαιτείται η παροχή Εγγύησης Καλής Εκτέ-
λεσης το ύψος της οποίας ανέρχεται σε ποσοστό 4% επί της προϋπολογισθείσας δαπάνης κάθε 
τμήματος (ομάδας) του διαγωνισμού άνευ Φ.Π.Α, και κατατίθεται πριν ή κατά την υπογραφή της 
σύμβασης (συμφωνητικού).
Η διάρκεια υλοποίησης του αντικειμένου της σύμβασης (του συμφωνητικού) ορίζεται από 
15/10/2023 έως 31/12/2023.
Τα έγγραφα της σύμβασης είναι διαθέσιμα στο δικτυακό τόπο του συγκεκριμένου Διαγωνισμού 
μέσω της Διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. στον οποίο υποβάλλονται 
ηλεκτρονικά αιτήματα για συμπληρωματικές πληροφορίες/διευκρινίσεις. Τα εν λόγω αιτήματα πα-
ροχής συμπληρωματικών πληροφοριών/ διευκρινήσεων υποβάλλονται από εγγεγραμμένους στο 
σύστημα οικονομικούς φορείς, δηλ. αυτούς που διαθέτουν σχετικά διαπιστευτήρια που τους έχουν 
χορηγηθεί (όνομα χρήστη και κωδικός πρόσβασης) και φέρουν εγκεκριμένη ψηφιακή υπογραφή.
Τα έξοδα δημοσίευσης των ανακοινώσεων στον Ελληνικό Τύπο βαρύνουν τον ανάδοχο σύμφωνα με 
το άρθρο 4 του Ν. 3548/2007, όπως συμπληρώθηκε με το άρθρο 46 του Ν. 3801/2009 (ΦΕΚ 163Α).

Ο Αντιπρύτανης Οικονομικών, Μελετών, 
Έργων & Τεχνολογιών Πληροφορικής

Βασιλειάδης Σπ. Βασίλειος

ΓΕΝΙΚΗ ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
& ΦΟΙΤΗΤΙΚΗΣ ΜΕΡΙΜΝΑΣ 
ΔIΕΥΘΥΝΣΗ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ 
ΤΜΗΜΑ ΠΡΟΜΗΘΕΙΩΝ, ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ & ΚΛΗΡΟΔΟΤΗΜΑΤΩΝ
Αρμόδιος: Σπανοπούλου Μαρία Τηλ.: 2610 969-050
Ηλεκτρ. Ταχυδρομείο: oikonomiki@upatras.gr URL: http://www.upatras.gr

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ
Το Γ.Ν. Πατρών «ο Άγιος Ανδρέας» σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 10/07-06-2023 (θέμα 43ο) Απόφαση 
του Διοικητικού Συμβουλίου (ΑΔΑ: 93Δ946906Λ-ΓΙΑ): «Έγκριση των κάτωθι: α) του πρακτικού τε-
χνικών προδιαγραφών, β) του προϋπολογισμού 70.095,72€ συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α., γ) των 
Επιτροπών διενέργειας και παραλαβής, δ) της προκήρυξης του ανοικτού, δημόσιου, ηλεκτρονικού 
διαγωνισμού για την «προμήθεια γάζας» 
 ΠΡΟΚΗΡΥΣΣΕΙ
ανοικτό, δημόσιο, ηλεκτρονικό διαγωνισμό για την προμήθεια «γάζας», προϋπολογισμού 
70.095,72€ συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, με κριτήριο κατακύρωσης την πλέον συμφέρουσα από 
οικονομική άποψη προσφορά αποκλειστικά βάσει τιμής. 
Αριθμ. διακήρυξης: 126/2023, αριθμός συστήματος ΕΣΗΔΗΣ: 195750
-Ημερομηνία αποστολής της περίληψης διακήρυξης στο ΚΗΜΔΗΣ: 09/06/2023 ημέρα Παρασκευή. 
-Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών: 30/06/2023 ημέρα Παρασκευή και ώρα 
17:00μ.μ.
-Ημερομηνία αποσφράγισης των προσφορών ηλεκτρονικά: 06/07/2023 ημέρα Πέμπτη και ώρα 
12:00μ.μ.
Ο διαγωνισμός θα διεξαχθεί ηλεκτρονικά μέσω της πλατφόρμας ΕΣΗΔΗΣ στις 06/07/2023 ημέρα 
Πέμπτη και ώρα 12:00μ.μ.
Η διάθεση του ηλεκτρονικού αρχείου της διακήρυξης γίνεται μέσω της ηλεκτρονικής διεύθυνσης 
www.agandreashosp.gr Οι πληροφορίες δίνονται καθημερινά στο Τμήμα Προμηθειών του Νοσο-
κομείου (τηλ. 2613-601-872 & 2613-601-852) καθώς και στα Επιμελητήρια Αθήνας, Θεσσαλονίκης, 
Πάτρας.

Ο διοικητής του Γενικού Νοσοκομείου Πατρών «Ο Άγιος Ανδρέας»
Ηλίας Θεοδωρόπουλος

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
6η ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ
ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ, ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ,
ΗΠΕΙΡΟΥ & ΔΥΤΙΚΗΣ ΕΛΛΑΔΑΣ
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΠΑΤΡΩΝ «Ο ΑΓΙΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ»

Ταχ. δ/νση: Καλαβρύτων 37, Τ.Κ. 26335, Πάτρα
Τμήμα Προμηθειών 
Πληροφορίες: Ζαφειροπούλου Ε., Γεωργιάδης Ι.
Τηλ.: 2613-601-872 & 2613-601-852 E-mail: promithion@agandreashosp.gr 

ΠΑΤΡΑ, 07/06/2023
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΟΥ: 42314





Π O Λ I T I Σ M O Σ  Ψ Y X A Γ Ω Γ I A  I Δ E E Σ
ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ 9 Ιουνίου 2023

» Η Μαρίζα Ρίζου στα Παλαιά 
Σφαγεία Πάτρας την Παρα-
σκευή 9 Ιουνίου. Προπώληση: 
viva.gr, Το θρανίο, Γωνιά του 
βιβλίου, Discover bookstore, 
pixel books, Joe Records.
Οι πόρτες ανοίγουν στις 21:00.

» Ο σύλλογος Patra stARTs 
CRAFTing και το ΠΑΡΤΥ 
ΚΑΛΛΙΤΕΧΝΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙ 
πραγματοποιεί έκθεση ζωγρα-
φικής, κοσμήματος, κεραμικής 
από Τετάρτη 7 έως και Παρα-
σκεύη 9 Ιουνίου στην Αγορά 

Αργύρη με τίτλο «Ρουά Ματ για 
το κοντσέρτο του νερού».
Εικαστικές αναζητήσεις όπου το 
υγρό στοιχείο παρουσιάζεται σε 
κάθε του εκδοχή. Ένα κοντσέρ-
το του νερού σε υποβρύχια και 
παραχθια «τοπία ψυχής» με φύ-

λακα φρουρό την κίνηση Ρουά 
Ματ στη σκακιέρα της ζωής!!!

» Ο Λαογραφικός Χορευτικός 
Όμιλος Πατρών, σε συνεργα-
σία με την Περιφέρεια Δυτικής 
Ελλάδας και το Συνεδριακό και 

Πολιτιστικό Κέντρο Πανεπι-
στημίου Πατρων, παρουσιάζει 
στις 11 Ιουνίου 2023 και ώρα 
20:30μ.μ. την εκδήλωση του με 
θέμα: ‘’Στη γη των Ρουμ’’. παρέα 
με τον Αρκαδόπουλο Αλέξαν-
δρο στο κλαρίνο, Παυλόπουλο 

Γιάννη στο βιολί και στο τραγού-
δι, Μπάκο Δημήτρη στη γκάιντα 
και τη τσαμπούνα, Πάτση Κων/
να στο τραγούδι, Γευγελή Γιάννη 
στα κρουστά και Κουζηνόπουλο 
Ιορδάνη στο λαούτο.
Η είσοδος θα είναι ελεύθερη.

Είναι μια ευκαιρία για κινητοποίηση τό-
σο προσωπική όσο και συλλογική. 

Ημέρα Εθελοντή Αιμοδότη
Η 14η Ιουνίου καθορίστηκε ως Παγκό-
σμια Ημέρα του Εθελοντή Αιμοδότη από 
τον Παγκόσμιο Οργανισμό Υγείας, τον 
Ερυθρό Σταυρό και την Ερυθρά Ημισέ-
ληνο, την Παγκόσμια Ομοσπονδία Εθε-
λοντών Αιμοδοτών και τον Διεθνή Ορ-
γανισμό Μετάγγισης Αίματος.
Αφορμή στάθηκαν τα γενέθλια του Αυ-
στριακού ιατρού Καρλ Λαντστάινερ, ο 
οποίος το 1900 ανακάλυψε τις ομάδες 
αίματος και αργότερα τα ρέζους. Για τη 
σημαντική αυτή ανακάλυψη τιμήθηκε το 
1930 με το Νόμπελ Ιατρικής.
Όπως αναφέρει το Εθνικό Κέ-
ντρο Αιμοδοσίας (ΕΚΕΑ): «Το σλό-
γκαν της φετινής καμπάνιας είναι: 
«Ζούμε, επειδή ΕΣΥ προσφέρεις-Δώσε 
αίμα, δώσε πλάσμα, μοιράσου τη ζωή, 
μοιράσου συχνά».
Η Παγκόσμια Ημέρα Εθελοντή Αιμοδό-
τη γιορτάζεται την 14η Ιουνίου σε όλον 
τον κόσμο για να τιμήσει τους εθελοντές 
αιμοδότες που χαρίζουν ζωή και να ενη-
μερώσει το ευρύτερο κοινό για την αξία 
της εθελοντικής αιμοδοσίας.
Nα εκφράσει ευχαριστίες σε όσους αιμο-
δοτούν σε εθελοντική βάση και ενθαρρύ-
νουν και άλλους συνανθρώπους τους να 
γίνουν νέοι δότες αίματος, να ενθαρρύ-
νει άτομα με ικανοποιητικό επίπεδο υγεί-
ας να δίνουν αίμα τακτικά, όσο συχνά εί-
ναι ασφαλές και δυνατό, προκειμένου να 
χαρίσουν ζωή και να προσδώσουν ποιό-
τητα στη ζωή των ασθενών που εξαρτώ-
νται από μετάγγιση, συμβάλλοντας στην 
ασφαλή παροχή αίματος σε όλες τις χώ-
ρες του κόσμου, να τονίσει τον κρίσιμο 

ρόλο των τακτικών εθελοντικών δω-
ρεών αίματος στην επίτευξη καθολικής 
πρόσβασης σε ασφαλή προϊόντα αίματος 
για όλους τους πληθυσμούς, να προσ-
δώσει σε εθνικό και παγκόσμιο επίπεδο 
ιδιαίτερη βαρύτητα στην ανάγκη ανάπτυ-
ξης, υποστήριξης και ενίσχυσης εθνικών 
προγραμμάτων αιμοδοσίας. 
 Η τακτική εθελοντική αιμοδοσία είναι 
ζωτικής σημασίας για τη διασφάλιση της 
διαθεσιμότητας του αίματος, τόσο σε κα-
νονικές όσο και σε καταστάσεις έκτακτης 
ανάγκης και ως εκ τούτου αποτελεί βασι-
κό συστατικό ενός ανθεκτικού συστήμα-
τος υγείας. 

Ημέρα κατά της Παιδικής Εργασίας
Η Παγκόσμια Ημέρα κατά της Παιδικής 
Εργασίας εορτάζεται κάθε χρόνο στις 12 
Ιουνίου. Καθιερώθηκε από τη Διεθνή 
Οργάνωση Εργασίας, με στόχο την κατα-
πολέμηση της παιδικής εργασίας και πιο 
συγκεκριμένα τον περιορισμό της παρά-
νομης διακίνησης παιδιών. Υπολογίζεται 
ότι κάθε χρόνο, περίπου 1,2 εκατομμύ-
ρια παιδιά πέφτουν θύματα εκμετάλλευ-
σης ενός καλά οργανωμένου δικτύου, 
που έχει στήσει μια γέφυρα μεταφοράς 
παιδιών από τις αναπτυσσόμενες στις βι-

ομηχανικά αναπτυγμένες χώρες.
Η 12η Ιουνίου είναι, επίσης, αφιερωμέ-
νη στα παιδιά της αφρικανικής ηπείρου, 
που στην πλειοψηφία τους εργάζονται 
από πολύ μικρές ηλικίες και κάτω από 
αντίξοες συνθήκες.
Το 1999 οι περισσότερες χώρες - μέλη 
της Διεθνούς Οργάνωσης Εργασίας υπέ-
γραψαν μια συμφωνία που υποχρέωνε 
όλες τις πλευρές να λάβουν τα απαραίτη-
τα μέτρα, προκειμένου να περιοριστεί το 
φαινόμενο της παιδικής εργασίας. Έως 
σήμερα, όμως, τα αποτελέσματα αυτής 
της συμφωνίας δεν έχουν γίνει ορατά.
Σύμφωνα με τη Διεθνή Οργάνωση Εργα-
σίας, ένα στα έξι παιδιά του πλανήτη ερ-
γάζεται σε κάποιο περιβάλλον που βλά-
πτει την ψυχική και σωματική του υγεία. 
73 εκατομμύρια από τα εργαζόμενα παι-
διά είναι ηλικίας κάτω των δέκα ετών και 
κάθε χρόνο τουλάχιστον 22 χιλιάδες από 
αυτά σκοτώνονται σε εργατικά ατυχήματα. 
Η παιδική εργασία υπάρχει από την αρ-
χαιότητα. 
Με την άνοδο του εισοδήματος των νοι-
κοκυριών, τη διαθεσιμότητα σχολείων 
και τη θέσπιση νόμων για την παιδική 
εργασία, τα ποσοστά παιδικής εργασίας 
μειώθηκαν.

Υπαίθρια Έκθεση comics 
στα Παλαιά Σφαγεία 

Τα έργα των 5 Πατρι-
νών καλλιτεχνών της τέ-
χνης των comics που είχαν 
επιλεγεί από την ΚΕΔΗΠ-
Καρναβάλι Πάτρας στο κά-
λεσμα που είχε απευθύνει 
για συμμετοχή στη δρά-
ση «Άλλαξε….στάση», στο 
πλαίσιο του Πατρινού Καρ-
ναβαλιού 2023, βρήκαν 
τον χώρο τους σε στεγα-
σμένο χώρο του αίθριου 
του πολυχώρου των Πα-

λαιών Σφαγείων. Πρόκειται για μια υπαίθρια καρναβα-
λική έκθεση comics που θα φιλοξενείται μόνιμα στον 
πολυχώρο των Παλαιών Σφαγείων και θα δίνει τη δυ-
νατότητα όλο τον χρόνο παρουσίασης αντιπροσωπευτι-
κών δημιουργιών της τέχνης των comics στο δημόσιο 
χώρο. Οι πέντε Πατρινοί καλλιτέχνες των έργων είναι οι 
Ιάκωβος Βάης, Κώστας Βούλγαρης, Κώστας Ζυγούρης, 
Δημήτρης Κάσδαγλης και Γιώργος Μελισσαρόπουλος. 

Αξίζει να σημειωθεί ότι στην εκδήλωση - Δράσεις 
με αφορμή την ολοκλήρωση των εκπαιδευτικών προ-
γραμμάτων – δημιουργικών εργαστηρίων του Δήμου 
Πατρέων που θα πραγματοποιηθούν το Σάββατο 10 
Ιουνίου 2023 στις 19.00 στον χώρο των Παλαιών 
Σφαγείων, θα γίνει παρουσίαση της έκθεσης των έρ-
γων και των καλλιτεχνών των comics, καθώς και ανα-
λυτική αναφορά γι΄ αυτούς. 

Έκθεση του Μ. Κουντούρη
«Υπο πίεση» 

Το ξενοδοχείο Mediterranée στην Πάτρα παρουσι-
άζει έκθεση του γνωστού σκιτσογράφου Μιχάλη Κου-
ντούρη με τίτλο «…ΥΠΟ ΠΙΕΣΗ».

Με πολυετή εμπειρία σε θέματα προαγωγής της υγεί-
ας, ο καλλιτέχνης θα εκθέσει έργα του που αναφέρονται 
και προσεγγίζουν το καρδιαγγειακό πρόβλημα και την 
καρδιαγγειακή προστασία με έναν ιδιαίτερο και εύλη-
πτο για το ευρύ κοινό τρόπο.

Ειδικότερα, ασχολείται με τα βασικότερα προβλήμα-
τα της καρδιάς, την υπέρταση, τα λιπίδια, τον σακχα-
ρώδη διαβήτη και τις αρρυθμίες. Ιδιαίτερη και σημα-
ντικής βαρύτητας ενότητα αποτελούν οι γελοιογραφίες 
κατά του καπνίσματος. 

Τα έργα είναι όλα πρωτότυπα, έχουν δημοσιευτεί σε 
έντυπες και ηλεκτρονικές εκδόσεις τόσο στην Ελλάδα 
όσο και στο εξωτερικό, έχουν εικονογραφήσει σχετικά 
ιατρικά βιβλία και έχουν χρησιμοποιηθεί για τη δημιουρ-
γία εκπαιδευτικού υλικού (κινούμενα σχέδια και εφαρ-
μογές επαυξημένης και εικονικής πραγματικότητας).  
Τα εγκαίνια της έκθεσης θα γίνουν την Παρασκευή, 9 
Ιουνίου 2023, στις 8.30 το βράδυ. 

Η έκθεση θα διαρκέσει έως τις 9 Αυγούστου και θα 
είναι ανοιχτή καθημερινά, 11.00-21.00.. 

Δυο ξεχωριστές
Παγκόσμιες Ημέρες

Ημέρα Εθελοντή Αιμοδότη και Ημέρα κατά της Παιδικής Εργασίας

> Αυτές οι δυο σημαντικές και 

ξεχωριστές παγκόσμιες ημέρες απο-

τελούν ευκαιρία ευαισθητοποίησης 

του κόσμου για σημαντικά ζητήμα-

τα όπως αυτά της Αιμοδοσίας και 

της Παιδικής Εργασίας.
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Η μικτή χορωδία 
Πολυφωνικής στο Ναύπλιο 

Αναχωρεί το Σάββατο για το 
Ναύπλιο η ΜΙΚΤΗ ΧΟΡΩΔΙΑ 
της «ΠΟΛΥΦΩΝΙΚΗΣ» προ-
κειμένου να λάβει μέρος στην 
6η Συνάντηση Χορωδιών, 
που διοργανώνει ο Πολιτι-
στικός Σύλλογος «Χορωδιακό 
εργαστήρι Ναυπλίου» (Καλλι-
τεχνική Διεύθυνση: Γιάννης 
Νικολόπουλος), από κοινού 
με το Δήμο Ναυπλιέων. 

 Στο τέλος της συναυλίας, οι 
χορωδίες, που θα λάβουν μέ-

ρος στη Συνάντηση, θα αποδώσουν το χορικό των Σκλάβων, 
από την όπερα Nabucco του Giuseppe Verdi.

 Τη Μικτή Χορωδία της «ΠΟΛΥΦΩΝΙΚΗΣ» θα διευθύνει ο 
Καλλιτεχνικός Διευθυντής του Οργανισμού, Μο Σταύρος Σο-
λωμός. Πιάνο θα παίξει η Λούση Χριστοδούλου, καθηγήτρια 
του Ωδείου της «ΠΟΛΥΦΩΝΙΚΗΣ». 

Περιβαλλοντικές Δράσεις 
στην Πάτρα 10-11 Ιουνίου 

Με αφορμή την Παγκόσμια Ημέρα Περιβάλλοντος στις 
5/6 και το ευρωπαϊκό έργο Eco-Walks, η ΙnterMediaKT σε 
συνεργασία με τους οργανισμούς Project ΚαΠα, Διάβα και 
Οικολογική Κίνηση Πάτρας, διοργανώνουν ένα Σαββατοκύ-
ριακο περιβαλλοντικών δράσεων.

Το πρόγραμμα ξεκινά με μια διαδρομή 3 χιλιομέτρων από 
τον ποταμό Γλαύκο, όπου οι συμμετέχοντες θα συμβάλλουν 
στον καθαρισμό και τη διατήρηση της φυσικής ομορφιάς του 
περιβάλλοντος, με την καθοδήγηση των οργανισμών Project 
ΚαΠα και Διάβα. Τερματισμός, το οινοποιείο AchaiaClauss, 
με μια περιήγηση στον αμπελώνα.

Την Κυριακή, έναρξη από την πλαζ ΕΟΤ και εξερεύνηση 
του υδροβιότοπου του Έλους της Αγυιάς, με την καθοδήγηση 
μελών της ΟΙΚΙΠΑ και του Project Kα.Πα.

Οι δράσεις είναι δωρεάν και ανοιχτές προς όλους και όλες. 
Συνιστάται στους συμμετέχοντες να έχουν μαζί τους αθλητικά 
παπούτσια, καπέλο, νερό και αντηλιακό.

WOKE -Η καθολική απο-
δόμηση: έθνος – φύλο – φυλή 

Οι Εναλλακτικές Εκδόσεις παρουσιάζουν την Παρασκευή 
9 Ιουνίου 2023 στις 19.30 στην αίθουσα εκδηλώσεων του 
Τεχνικού Επιμελητηρίου, Τριών Ναυάρχων 40, Πάτρα το βι-
βλίο: WOKE – Η καθολική αποδόμηση: έθνος – φύλο – φυλή.

Θα μιλήσουν: Γιώργος Καραμπελιάς, συγγραφέας Σήφης 
Μπουζάκης, ομ. καθ. Πανεπιστημίου Πατρών, Θεόδωρος 
Ντρίνιας, δημοτικός σύμβουλος Δήμου Πατρέων (Κοινοτι-
κόν), Άγγελος Συρίγος, βουλευτής – αν. καθηγητής Παντείου 
Πανεπιστημίου, Βίκυ Φλέσσα, δημοσιογράφος.

Η Ευρωπαϊκή συνάντηση Africa Twin 
διοργανώνεται από το Africa Twin Club 
Hellas, με την συνεργασία της Παναι-
γιάλειας Λέσχης Μοτοσυκλέτας (ΠΑ.
ΛΕ.ΜΟΤ), με τη ευκαιρία της συμπλή-
ρωσης 30 χρόνων από την ίδρυση της 
λέσχης του Africa Twin για να εορταστεί 
η 30χρονη διαρκής παρουσία στο χώ-
ρο του μοτοσυκλετισμού με μοτοσικλε-
τιστές από την Ελλάδα και το εξωτερικό.
Η οικονομική και υλικοτεχνική συν-
δρομή του Δήμου Αιγιαλείας που πα-
ρέχεται μέσω της Δημοτικής Κοι-
νωφελούς Επιχείρησης Αιγιαλείας 
(ΔΗ.Κ.ΕΠ.Α.) καθώς και η οικονομική 

ενίσχυση της Περιφέρειας Δυτικής Ελ-
λάδας, είναι ουσιαστική για την πραγ-
ματοποίηση της εκδήλωσης και υπάρ-
χει η βεβαιότητα ότι με την πολύτιμη 
βοήθεια όλων θα διοργανωθεί μια άρ-
τια εκδήλωση που θα μείνει αξέχαστη 
στην πόλη.
Η εκδήλωση είναι ανοιχτή σε όλους 
τους κατοίκους του Αιγίου και εννοεί-
ται πάντα με τον κατάλληλο μοτοσυκλε-
τιστικά εξοπλισμό όπου χρειάζεται.
Το πρόγραμμα της εκδήλωσης έχει ως 
εξής:
Παρασκευή 9 Ιουνίου
Θα γίνουν δυο εκδρομές σε διαφορετι-
κές κατευθύνσεις.
1) Εκδρομή στον Αρχαιολογικό χώρο 
των Δελφών (ασφάλτινη διαδρομή) με 
αναχώρηση από την προβλήτα του φά-
ρου στο Αίγιο στις 9.00.
2) Εκδρομή στην ορεινή Αχαΐα – Κο-
ρινθία (διαδρομή ασφάλτινη και χω-
μάτινη) με αναχώρηση από την προ-

βλήτα του φάρου στο Αίγιο στις 9.30.
Το απόγευμα μετά τις 20:00 ξεκινάει 
η συγκέντρωση στο Κάμπινγκ TSOLIS 
για μια ζωντανή βραδιά με παραδοσια-
κή λαϊκή μουσική.
Σάββατο 10 Ιουνίου
1) Εκδρομή στην Αρχαία Ολυμπία 
(ασφάλτινη διαδρομή) με αναχώρηση 
από την προβλήτα του φάρου στο Αί-
γιο στις 9.00.
2) Εκδρομή στην ορεινή Αχαΐα (δια-
δρομή ασφάλτινη και χωμάτινη) με 
αναχώρηση από την προβλήτα του φά-
ρου στο Αίγιο στις 9.30.
Μετά τις 20:00 ξεκινάει η συγκέντρωση 
στο φάρο για να ακολουθήσει ροκ συ-
ναυλία με το συγκρότημα των SEVEN 
ELEVEN το βράδυ του Σαββάτου.
Κυριακή 11 Ιουνίου
Το πρωί της Κυριακή και ώρα 11:00 
αποχαιρετιστήριο πάρτι στην περιοχή 
«Μάτι» στην παραλία Άκολης, δίπλα 
στο Γήπεδο του Beach Volley.

Η «Ολεάννα» του Ντέιβιντ Μά-
μετ, ένα από τα πιο προκλητι-
κά κείμενα του βραβευμένου 
με Πούλιτζερ Αμερικανού 
συγγραφέα, θα παρουσιαστεί 
στην Πάτρα το Σάββατο 10 
Ιουνίου στις 21:00 & την Κυ-
ριακή 11 Ιουνίου στις 20:00, 
στο Θέατρο Απόλλων σε συ-
νεργασία με το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 
Πάτρας. Τη σκηνοθεσία υπο-
γράφει ο Φίλιππος Σοφιανός 
που πρωταγωνιστεί μαζί με 
την πρωτοεμφανιζόμενη Δέ-
νια Μιμερίνη.
Στην Ολεάννα, οι ήρωες του, 
ένας καθηγητής πανεπιστη-

μίου και μια νεαρή φοιτή-
τρια, εμπλέκονται σ’ ένα παι-
χνίδι βαθιάς αντιπαράθεσης 
που καθιστά αδύνατη την 
όποια επικοινωνία μεταξύ 
τους, αφού η ανάγκη τους για 
εξουσία και ασφάλεια κυρι-

αρχεί πάνω απ’ όλα.
Αφορμή γι αυτό το λεκτικό 
παιγνίδι εξουσίας που θα 
οδηγήσει σε παρερμηνείες, 
το γραπτό της φοιτήτριας Κά-
ρολ και η πρόταση του κα-
θηγητή Τζων για αναβαθμο-

λόγηση μετά από ιδιαίτερες 
συναντήσεις έξω από το δε-
δομένο πλαίσιο κανόνων του 
φαινομενικά δημοκρατικού 
πανεπιστημίου. Ο καθηγητής 
απαξιώνει τη φοιτήτρια του, 
αμφισβητώντας τα εργαλεία 
που παρέχει η εκπαίδευση 
και εκείνη αμφισβητώντας τα 
προνόμια του θα τον καταγ-
γείλει για παρενόχληση.
Είναι ένα δυνατό κείμενο για 
την πολιτική ορθότητα που 
διερευνά τη σχέση γλώσσας 
και συμπεριφοράς και επι-
χειρεί να διεισδύσει στα άδυ-
τα της εξουσίας.

Ένα τριήμερο αφιερωμένο 
στον συγγραφέα Κωνσταντί-
νο Θεοτόκη, που ήταν από 
τους κύριους εκφραστές της 
Επτανησιακής σχολής, αποτε-
λεί τον επόμενο σταθμό στην 
ενότητα των «Λογοτεχνικών 
Αφιερωμάτων» του Διεθνούς 
Φεστιβάλ της Πάτρας.
Το αφιέρωμα ξεκινά σήμερα 
στις 9.30 μ.μ. στον Πολυχώ-
ρο Πολιτισμού στην «Ιχθυό-
σκαλα» με την πραγματοποί-
ηση λογοτεχνικής βραδιάς η 
οποία είναι αφιερωμένη στον 
συγγραφέα.
Για το έργο και τη διαδρομή 
του Κωνσταντίνου Θεοτόκη 
θα μιλήσει το μέλος του Δ.Σ. 
στην Εταιρείας Κερκυραϊκών 

Σπουδών – Μουσείου Σολω-
μού, Δρ. Ιστορίας Αρχαιολο-
γίας, Κώστας Σουέρεφ. Θέμα 
της ομιλίας είναι «Η πρόκλη-
ση του Κωνσταντίνου Θεοτό-
κη 100 χρόνια μετά».
Την εκδήλωση θα ανοίξει η 
πρόεδρος του Πολιτιστικού 
Οργανισμού Κατερίνα Γερο-

παναγιώτη ενώ θα πραγματο-
ποιηθεί προβολή video με τον 
εγγονό του Κωνσταντίνου Θε-
οτόκη, Δημήτρη - Μάρκο Θεο-
τόκη να μεταφέρει χαιρετισμό 
εκ μέρους της οικογένειας.
Η πρώτη ημέρα θα ολοκλη-
ρωθεί με την πραγματοποίη-
ση συναυλίας από το κουαρτέ-

το του Ωδείου Πατρών.
Το Σάββατο 10 Ιουνίου στις 
9.30 το βράδυ στον χώρο της 
«Ιχθυόσκαλας» θα πραγμα-
τοποιηθεί η Θεατρική παρά-
σταση «Τιμή και χρήμα» του 
Κωνσταντίνου Θεοτόκη. 
Το αφιέρωμα θα ολοκληρω-
θεί την Κυριακή 11 Ιουνίου 
στις 9.30 το βράδυ. Στο πλαί-
σιο της ενότητας του Δημοτι-
κού Κινητού Κινηματογράφου 
στον Πολυχώρο Πολιτισμού 
στην «Ιχθυόσκαλα», θα γίνει 
προβολή της ταινίας «Σκλάβοι 
στα δεσμά τους» σε σκηνοθε-
σία Τώνη Λυκουρέση και πα-
ραγωγή Νίκου Σέκερη. 
Στις εκδηλώσεις του τριημέ-
ρου η είσοδος είναι δωρεάν

Αφιέρωμα στον Κ. Θεοτόκη

Ευρωπαϊκή συνάντηση Africa Twin

«Ολεάννα» στο Θέατρο Απόλλων

> Στο πλαίσιο της ενότητας των «Λογοτεχνικών Αφιερωμάτων»

> Από Παρασκευή 9 έως Κυριακή 11 Ιουνίου στον Φάρο Αιγίου

> Στις 10 και 11 Ιουνίου σε συνεργασία με το ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ Πάτρας




